
1 | P a g e  

 

    ROMÂNIA 
JUDEŢUL VASLUI 

      CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI HUŞI 
       735100 – Huşi, Judeţul Vaslui, str.1 Decembrie, nr. 9 

      tel. 0235 - 480009 / fax  0235 - 480126 
     web : www.primariahusi.ro 

e-mail : primar@primariahusi.ro  
  

 
PROCES VERBAL 

           Încheiat  astăzi  30 ianuarie  2025  în cadrul  ședinței  ordinare  a Consiliului 
Local al municipiului Huşi , convocata conform Dispoziţiei primarului  
municipiului Huşi nr.41 din 23.01.2025 
 
          Conform Dispoziţiei primarului municipiului Huşi nr.41 din 23.01.2025  a fost convocat  în  

ședință ordinară Consiliul  Local al municipiului Huşi pentru data de 30 ianuarie 2025, ora 15,00, 

la camera nr.20 din Primăria Municipiului Huși. 

          La şedinţa participă: ing.Ciupilan Ioan – primarul municipiului Husi, jr.Monica Dumitrașcu 

– secretar general al municipiului Huși. 

          Ca invitaţi la şedinţa participă : d-nul.ing.Ailenei Marius – arhitect sef, d-na Filote Irina – 

sef Serviciu Administratie Publica Locala, d-na  ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului 

municipiului Huși, d-na ec.Sirghe Aurora – sef Serviciu  Managementul Proiectelor Europene,  

d-na Nastase Aniondra - Directia de Asistenta Sociala Husi,ing.Mircea Claudiu – 

Comp.adm.dom. public si privat,  d-na Tudose Alina – manager Biblioteca Municipala “Mihai 

Ralea” Husi, ing. Rotaru Teodor – administrator S.C PARCURI VERZI & URBAN TRANS  

S.R.L. HUSI,ing.Popa Neculai – administrator SC Ecosalubrizare Prest SRL Husi, d-na Ionescu 

Elena – Spitalul Municipal Husi. 

          La ședința Consiliului Local al municipiului Huși din  30 ianuarie 2025 au  participat 

reprez.presa locală. 

         Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin afişare pe  site-ul instituţiei, în data de  23.01.2025   

a Dispoziției de convocare nr.41 din 23.01.2025. 

        Secretarul general  al municipiului Huși, jr.Monica Dumitrașcu: La ședința CL Huși din data 

de  30 ianuarie 2025, din totalul de 19 consilieri locali în funcție, la şedinţă   participat un număr 

de  19 consilieri locali ( 18 consilieri locali prezenți fizic la sediul Primăriei municipiului 

Huși,camera nr.20, 1 consilier local (domnul Bobârnat Radu) a fost prezent folosind  platforma  

online de videoconferinta.) 

 

            Preşedinte de şedinţa pentru o perioada de 3 luni de zile ( noiembrie 2024, decembrie 

2024, ianuarie  2025) este domnul   consilier local  BOERU SERGIU . 

 

           Secretarul general al municipiului Husi , jr.Monica Dumitrascu: Se constată că şedinţa este 

legal constituită.Pentru inceput  supun aprobarii : 

          1.Procesul-verbal  încheiat  în cadrul  şedinţei  extraordinare a Consiliului Local al 

municipiului Huși din  data de   13 decembrie 2024. 

           Secretarul general al municipiului Husi, jr.Monica Dumitrascu întreabă dacă sunt 

modificări sau completări de adus în conţinutul  procesului  verbal  încheiat în cadrul ședinței 

extraordinare a Consiliului Local al municipiului Huși din 13 decembrie  2024? Nefiind nici un 

fel de obiectiuni sau completari,  supune  la vot continutul procesului  verbal încheiat  în cadrul  
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ședinței  extraordinare  a Consiliului Local al municipiului Huși  din 13 decembrie 2024 .Cine 

este pentru), împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.  

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

 

           Secretarul general al municipiului Huși, jr.Monica Dumitrașcu :  Procesul verbal al 

ședinței extraordinare a Consiliului Local al municipiului Huși din data de   13 decembrie 

2024 a fost adoptat  cu  19 voturi pentru). 

 

          2.Procesul-verbal  încheiat  în cadrul  şedinţei  ordinare a Consiliului Local al 

municipiului Huși din  data de   23 decembrie 2024. 

           Secretarul general al municipiului Husi, jr.Monica Dumitrascu întreabă dacă sunt 

modificări sau completări de adus în conţinutul  procesului  verbal  încheiat în cadrul ședinței 

ordinare a Consiliului Local al municipiului Huși din 23 decembrie  2024? Nefiind nici un fel de 

obiectiuni sau completari,  supune  la vot continutul procesului  verbal încheiat  în cadrul  

ședinței  ordinare  a Consiliului Local al municipiului Huși  din 23 decembrie 2024 .Cine este 

pentru), împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.  

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 
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6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

 

         Secretarul general al municipiului Huși, jr.Monica Dumitrașcu :  Procesul verbal al 

ședinței ordinare a Consiliului Local al municipiului Huși din data de   23 decembrie 2024 a 

fost adoptat  cu  19 voturi pentru). 

 

      3.Procesul-verbal  încheiat  în cadrul  şedinţei  extraordinare, convocata de indata, a 

Consiliului Local al municipiului Huși din  data de   16 ianuarie 2025. 

           Secretarul general al municipiului Husi, jr.Monica Dumitrascu întreabă dacă sunt 

modificări sau completări de adus în conţinutul  procesului  verbal  încheiat în cadrul ședinței   

extraordinare, convocata de indata, a Consiliului Local al municipiului Huși din  data de   

 16 ianuarie 2025.? Nefiind nici un fel de obiectiuni sau completari,  supune  la vot continutul 

procesului  verbal încheiat  în cadrul ședinței   extraordinare, convocata de indata, a Consiliului 

Local al municipiului Huși din  data de  16 ianuarie 2025.Cine este pentru), împotrivă),  

abținere)? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.  

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  

- - X 
foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 
3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 
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16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

 

         Secretarul general al municipiului Huși, jr.Monica Dumitrașcu :  Procesul verbal al 

ședinței   extraordinare, convocata de indata, a Consiliului Local al municipiului Huși din  

data de   16 ianuarie 2025 a fost adoptat  cu  18 voturi pentru), 1 abținere)- domnul consilier 

Bobârnat Radu. 

 

        Secretarul general al municipiului Huși, jr.Monica Dumitrașcu : Avand in vedere ca este   

desemnat presedintele de ședință  pentru aceasta lună, dau cuvantul domnului  consilier local 

Boeru Sergiu. 

         Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier local Boeru Sergiu : Multumesc frumos, buna 

ziua tuturor, vreau sa putem astazi, sa reusim sa fim mai eficienti, este o sedinta solicitanta, sa 

avem discutii la obiect si pertinente. Multumesc frumos! Ordinea de zi a sedintei ordinare a 

Consiliului Local al municipiului Husi din data de 30 ianuarie 2025 , prezentata in dispozitia de 

convocare, alcatuita din 37 de puncte, din care: 3(trei) procese verbale ale sedintelor CL Husi, 34 

proiecte de hotarare, punctul Diverse.Se propune, de asemenea, completarea ordinei de zi  cu un 

număr de 5(cinci) proiecte de hotărâre, 1,2 materiale( proiecte de hotarare) le-ati primit chiar 

astazi, si anume: 

            I.Proiect de hotarare nr.37 din 27.01.2025(înscris suplimentar pe ordinea de zi a 

ședinței CL Huși din  30.01.2025) privind  aprobarea cuantumului   tarifelor actualizate  utilizate 

de S.C. ECOSALUBRIZARE PREST  S.R.L. HUSI pentru prestarea serviciilor de salubrizare pe 

raza municipiului Husi  incepand cu data de 01.01.2025 – initiator primarul municipiului Husi. 

            II.Proiect de hotarare nr.38 din 29.01.2025(înscris suplimentar pe ordinea de zi a 

ședinței CL Huși din  30.01.2025)  privind  însuşirea de către Consiliul Local al municipiului 

Huși a modificării  pozitiei nr.326 din  inventarului bunurilor imobile si mobile care aparţin 

domeniului public al municipiului Huşi, insusit prin Hotararea Consiliului Local al 

Municipiului Husi nr.21 din 12.04.2001  – initiator primarul municipiului Husi. 

              III.Proiect de hotarare nr.39 din 29.01.2025(înscris suplimentar pe ordinea de zi a 

ședinței CL Huși din  30.01.2025)   privind darea în administrarea Grădiniței cu program 

prelungit nr.10, situată în municipiul Huși, strada 1 Decembrie, nr.26, a imobilului 

aparținând Gradinitei nr.8, situat în Huși, str.Corni, nr.129, proprietatea municipiului 

Huși, județul Vaslui  – initiator primarul municipiului Husi. 

           IV.Proiect de hotarare nr.40 din 30.01.2025(înscris suplimentar pe ordinea de zi a 

ședinței CL Huși din  30.01.2025)  privind desemnarea  reprezentantilor Consiliului Local al 

Municipiului Husi  in Consiliul de Administratie al Spitalului Municipal”Dimitrie 

Castroian” Husi-  initiator primarul municipiului Husi. 

              V.Proiect de hotarare nr.41 din 30.01.2025(înscris suplimentar pe ordinea de zi a 

ședinței CL Huși din  30.01.2025)    privind desemnarea reprezentantilor Consiliului Local al 

municipiului Husi in Consiliul de Administratie al  «Clubului Sportiv Municipal  Hușana » 

Huși - initiator primarul municipiului Husi. 
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        Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier local Boeru Sergiu : Supun la vot ordinea de zi 

completată.Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.     

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  
- X 

(impotriva completarii cu 

materialele care nu respecta 

termenul de comunicare) 

- 

          Preşedintele de şedinţă, domnul    consilier  local Boeru Sergiu  : Ordinea de zi 

completată   a fost aprobata cu  18 voturi pentru), 1 vot împotrivă – domnul consilier Țocu 

Cătălin. 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: Sunt impotriva completarii cu materialele care nu respecta 

termenul de comunicare, mi se va raspunde ca astazi le-am primit, si noi tot astazi le-am primit,o 

parte dintre proiectele de hotarare le-am primit ieri, daca este sa fim rigurosi pana la capat, 

haideti sa respectam termenul de comunicare conform Regulamentului de ordine 

interioara,conform Codului administrativ. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Domnule consilier Țocu, ma 

scuzati ca va intrerup, nu le introduceam astazi pe ordinea de zi( suplimentar), sub nici o forma, 

dar este nevoie de un Consiliu de Administratie la Spital, pentru ca pana acuma in consiliul de 

administratie s-a discutat pe diferite tonuri, si fiecare cum a vrut, incat trebuie sa luam niste 

masuri. 

        Domnul consilier Țocu Cătălin: Dar am avut sedinta Consiliului de Administratie. 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Stiu foarte bine, s-a convocat 

sedinta , in conditiile in care o sa fie altcineva, o sa vedem, daca raman aceleasi persoane, vom 

continua  demersurile. Si daca tot a venit discutia, sa va spun si de ce vreau sa intervin, am reusit 

sa citesc cu atentie toate dosarele, am aflat tot ce s-a intamplat  in cazul medicului Tătaru, si pot 

sa va spun la toti, ca am documentele alaturi, daca domnul medic Tătaru, in urma hotararii 

judecatoresti, pe care noi am citit-o din presa, aducea avocatul dumnealui ca s-a ridicat, ca in 
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urma hotararii Instantei s-a ridicat controlul judiciar, probabil ca nu se ajungea la aceasta discutie 

in care vinovat este primarul municipiului Husi. Dar o sa discutam separat acest aspect.” 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: “Domnule primar, eu am spus Consiliului lucrul acesta!” 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Domnule Bobârnat, daca dvs.ati 

spus Consiliului , spre deosebire de dvs., care stiati, noi ceilalti nu stiam, iar la Spitalul 

Municipiului Husi, cerand de la Personal, nu este nici o adresa prin care…. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: “ Nu va faceti ca nu stiti!?” 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “ Nu este nici o adresa prin care sa 

si fost depusa! Domnule Bobârnat, eu am tot dosarul in cazul dr. Tătaru! Daca dvs. aveti o 

asemenea adresa, doamna Ionescu sunteti pe aici? 

         Doamna Ionescu Elena – Spitalul Municipal Husi : Da, sunt aici! 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Nu mai un pic, am aici personalul 

de la Spital, doamna Ionescu aveti vreo solicitare, sau aducerea vreunei copii a Hotararii 

judecatoresti, in urma careia domnului dr.Tătaru i s-a ridicat controlul judiciar si suspendarea  

dreptulului de a profesa?” 

         Doamna Ionescu Elena – Spitalul Municipal Husi : „Nu avem!” 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Nu aveti!?” 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: “V-am adus la cunostinta!” 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:” Domnule consilier, mie mi-ati 

adusa la cunostinta , eu nu desfac si angajez! Sunt institutii, cu ordonator de credite, care 

semneaza documentele. Eu ce trebuia sa ii spun, domnule dr.Tătaru, mi-a  spus domnul Bobârnat, 

sau mi-a aratat o foaie, din punctul meu de vedere, daca tot il reprezentati , si ar trebui sa il 

reprezentati pana la capat, corect cel putin, faceati o solicitare, in urma procesului din data de …. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: “Adica ce vreti sa spuneti, domnule primar, ca nu 

inteleg? Lasati corectitudinea asta, ca nu va pricepti dvs. la chestiuni de avocatura!? Eu v-am 

adus la cunostinta in mod oficial!”  

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:” Domnule consilier, eu nu v-am 

intrerupt!? Vreti sa va ascult? Imi spuneti ca exista o adresa la Spital, dar nu o gasesc, va rog sa 

imi dati numarul de inregistrare, si o sa ii sanctionez pe cei care spun ca nu o au.” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: “ Domnule primar, eu v-am adus la cunostinta faptul ca i 

s-a ridicat controlul judiciar, si in ciuda controlului judiciar, domnul Popa i-a suspendat dreptul 

de a profesa, in mod oficial in sedinta de Consiliu.” 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:”Domnule Bobârnat, pe data de  

16.12. si s-a suspendat contractul de munca al  domnului doctor, in baza art., nu il stiu pe de rost, 

vi-l aduc acum ca il am alaturi, conform Codului Muncii, tot in data de 16.12. a venit de la DNA 

o adresa prin care se spune ca domnul dr. Tătaru este trimis in judecata sub control judiciar.” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: “ Domnule primar, eu v-am adus la cunostinta lucrul 

acesta, nu incercati sa va mai derobati de  raspundere! Sunteti foarte vinovat, stiati de atunci, prin 

faptul ca i s-a ridicat controlul judiciar…. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:”Domnule Bobârnat, sa stiti ca 

lucrurile se rezolva numai pe baza de documente, domnule Bobârnat sunteti avocat! ” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: “ O sa vorbim, eu am dezavantajul ca sunt online acuma 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:” Este Decizia de suspendare a 

contractului de munca, in baza art.52 alin.(1) din Legea nr.53/2003, Catre Spitalul Municipal 

Husi…… 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: “ Domnule primar, oficial v-am adus la cunostinta, stiati 

si din presa…. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:….urmare a adresei dvs.din 

16.12., domnule Bobârnat… 



7 | P a g e  

 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:…dar eu v-am adus la cunostinta oficial in calitate de  

consilier.” 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:”Cui ati adus la cunostinta oficial, 

domnule Bobârnat? Cui ati depus oficial documentele, scris ?” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:”Eu v-am spus dvs. in sedinta Consiliului Local .” 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:”Eu nu sunt ordonator de credite la 

Spital, domnule Bobârnat! Nu eu fac angajari si desfac contracte!” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Incercati sa…. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:” Incercati macar sa va faceti  

meseria pe care o aveti, corect!Nu cumva trebuia sa ma duc eu sa il rog pe domnul dr. sa imi 

aduca hartia, documentul prin care i s-a ridicat sechestrul?! Dar este simplu de spus, primarul nu 

vrea! 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:” Nu s-a ridicat nici un sechestru, s-a ridicat controlul 

judiciar. Dar in ziua cand i s-a ridicat controlul judiciar, directorul Spitalului i-a suspendat dreptul 

de practica.” 

           Preşedintele de şedinţă, domnul    consilier  local Boeru Sergiu  : Domnule Bobârnat, 

domnule Bobârnat, ma auziti si pe mine?! 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:” Domnule Bobârnat, cred ca faceti 

confuzie cu ziua judecatii, cu ziua cand a primit adresa de la DNA ca a  fost trimis in judecata, si 

cu ziua suspendarii.” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:”In aceeasi zi.” 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:”Va astept la birou, domnule 

Bobârnat, vad ca sunteti plecat, sunteti in masina! Va astept la birou, cu documente, eu am 

reprezentantul Spitalului, ca au o alta problema aici, puteti transforma intr-o discutie politica, 

domnule presedinte intrati pe ordinea de zi!” 

         Preşedintele de şedinţă, domnul    consilier  local Boeru Sergiu  : Haideti sa vorbim ce este 

de vorbit, cand ajungem la Spital, dezbatem subiectul atunci, va rog frumos sa respectati aceasta 

sedinta!?” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:”Stiu ca vi se reproseaza acuma ca nu ati vrut sa …., cine 

vorbeste acum acolo?” 

          Preşedintele de şedinţă, domnul    consilier  local Boeru Sergiu  : S-a votat ordinera de zi, 

ati consemnat si votul domnului consilier Țocu Cătălin, bun! 

         Secretarul general  al municipiului Huși, jr.Monica Dumitrașcu: Ordinea de zi completată   

a fost aprobata cu  18 voturi pentru), 1 vot împotrivă – domnul consilier Țocu Cătălin. 

 

        Ordinea de zi are urmatorul continut : 

 

1. Adoptarea procesului-verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului Local al municipiului 

Huși din data de  13 decembrie 2024 . 

 

2. Adoptarea procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al municipiului Huși 

din data de  23 decembrie  2024 . 

 

3. Adoptarea procesului-verbal al şedinţei extraordinare, convocată de îndată a Consiliului 

Local al municipiului Huși din data de  16 ianuarie 2025. 

 

4. Proiect de hotărâre nr.03 din 14.01.2025  privind aprobarea concesionării directe a unei  

suprafeţe de teren de 300 mp, aparţinând domeniului privat al municipiului Huşi, aflat în 
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proprietatea Municipiului Huşi, situat în Cartier Dric 2,  strada  Victor Ion Popa, nr.54  -  

iniţiator primarul municipiului Huşi. 

 

5. Proiect de hotărâre nr.02 din 14.01.2025  privind  atestarea  inventarului bunurilor care 

aparţin domeniului public al municipiului Huşi , județul Vaslui  -  iniţiator primarul 

municipiului Huşi. 

 

6. Proiect de hotărâre nr.08 din 16.01.2025  privind aprobarea alipirii imobilului- teren 

aparținând domeniului privat al municipiului Huși,cu nr. cadastral 78900, in suprafata de 

301 mp cu imobilul-teren apartinând domeniului privat al municipiului Huși cu nr.cadastral 

78901, in suprafata de 304 mp - iniţiator primarul municipiului Huşi. 

 

7. Proiect de hotărâre nr.16  din 16.01.2025  privind preluarea contractului de concesiune nr. 

16690 din 31.05.2023 pentru terenul in suprafață  de 300 mp, apartinând domeniului privat 

al Municipiului Huș, aflat în proprietatea municipiului Huși, situat în  Cartier Dric 1, strada 

Ieremia Movilă, nr.28 -  iniţiator primarul municipiului Huşi. 

 

8. Proiect de hotărâre nr.24  din 22 .01.2025  privind aprobarea  modificarii Contractului de 

închiriere nr.7732/21.03.2014, incheiat cu Partidul Social Democrat -Organizatia Husi - 

iniţiator primarul municipiului Huşi. 

 

9. Proiect de hotărâre nr.25  din 22 .01.2025  privind închirierea directă a unui spatiu in 

suprafata de 15,86 mp, apartinand domeniului privat al municipiului Huși, situat în Huși, B-

dul 1 Mai, bl.25, sc.B, parter, jud.Vaslui, catre Cabinet Parlamentar - senator PSD Stoiciu 

Victoria- iniţiator primarul municipiului Huşi. 

 

10. Proiect de hotărâre nr.33  din 23.01.2025  privind modificarea și completarea Inventarului 

bunurilor mobile și immobile care aparțin domeniului prival al municipiului Huși. 

 

11. Proiect de hotărâre nr.27  din 22 .01.2025  privind aprobarea vânzării  apartamentului  și a 

boxei aferente acestuia,  situat în municipiul Huși, str. 14 Iulie, nr.3, bl.30, sc.A, parter, 

ap.2, aflat în proprietatea municipiului Huși, către dna Carabineru Olga, actualul chiriaș 

iniţiator primarul municipiului Huşi. 

 

12. Proiect de hotărâre nr.28  din 22 .01.2025  privind aprobarea vânzării  apartamentului  și a 

boxei aferente acestuia,  situat în municipiul Huși, str. Stefan cel Mare, nr.16, bl.L5, sc.B, 

parter, ap.1, aflat în proprietatea municipiului Huși, către dna Idriceanu Elena, actualul 

chiriaș iniţiator primarul municipiului Huşi. 

 

13. Proiect de hotărâre nr.29  din 22 .01.2025  privind aprobarea vânzării  apartamentului  și a 

boxei aferente acestuia,  situat în municipiul Huși, str. Stefan cel Mare, nr.16, bl.L5, sc.B, 

et.3, ap.12, aflat în proprietatea municipiului Huși, către dna Maran Irina, actualul chiriaș 

iniţiator primarul municipiului Huşi. 

 

 

 

14. Proiect de hotărâre nr.30  din 23 .01.2025  privind aprobarea vânzării unei locuințe tip 

A.N.L., conform Regulamentului de vânzare aprobat prin Hotărârea Consiliului Local 
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nr.102/23.03.2023, modificată prin Hotărârea Consiliului Localnr.191 din 27.04.2023 și 

Hotărârea Consiliului Local nr.91 din 29.02.2024, catre dna Palade Maricica, titulara 

contractului de închiriere nr.21928 din 12.09.2005-  iniţiator primarul municipiului Huşi. 

 

15. Proiect de hotărâre nr.31  din 23 .01.2025  privind aprobarea vânzării prin licitație publică 

a imobilului Centrală termică nr.5, situate în Huși, strada Școlii, nr.19A, aparținând 

domeniului privat al municipiului Huși, aflat în proprietatea municipiului Huși-  iniţiator 

primarul municipiului Huşi. 

 

16. Proiect de hotărâre nr.04 din 15.01.2025  privind modificarea statului de funcții al 

personalului din cadrul Bibliotecii Municipale “Mihai Ralea” Huși -  iniţiator primarul 

municipiului Huşi. 

 

17. Proiect de hotărâre nr.07 din 16.01.2025  privind organizarea evaluării  anuale  a 

managementului  la  Biblioteca Municipala”Mihai Ralea” Husi , institutie de cultură din 

subordinea Consiliului Local al Municipiului Huși-  iniţiator primarul municipiului Huşi. 

 

18. Proiect de hotărâre nr.10 din 16.01.2025 privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului 

Local al Municipiului Husi în comisia de evaluare şi comisia de soluţionare a contestaţiilor 

la evaluarea anuala a managementului Bibliotecii  Municipale ”Mihai Ralea” Husi-  iniţiator 

primarul municipiului Huşi. 

 

19. Proiect de hotărâre nr.06 din 16.01.2025  privind organizarea evaluării  anuale  a 

managementului  la  Casa de Cultură ”Alexandru Giugaru” Huși , institutie de cultură in 

subordinea Consiliului Local al Municipiului Huși-  iniţiator primarul municipiului Huşi. 

 

20. Proiect de hotărâre nr.09 din 16.01.2025 privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului 

Local al Municipiului Husi în comisia de evaluare şi comisia de soluţionare a contestaţiilor 

la evaluarea anuala a managementului Casei de Cultura ”Alexandru Giugaru” Husi -  

iniţiator primarul municipiului Huşi. 

 

21. Proiect de hotărâre nr.26 din 22 .01.2025  privind modificarea statului de functii al 

personalului din cadrul Spitalului Municipal “Dimitrie Castroian”  -iniţiator primarul 

municipiului Huşi. 

 

22. Proiect de hotărâre nr.11  din 16.01.2025  privind  acordarea unui aviz de principiu pentru  

Planul operational al Spitalului Municipal  “Dimitrie Castroian “ Husi, pentru anul 2025-  

iniţiator primarul municipiului Huşi. 

 

23. Proiect de hotărâre nr.14 din 16.01.2025 privind aprobarea Planului de actiuni/lucrari de 

interes local pentru repartizarea orelor de munca prestate de beneficiarii ajutorului de 

incluziune conform Legii nr.196/2016 privind venitul minim de incluziune, pentru anul 

2025 - iniţiator primarul municipiului Huşi. 

 

24. Proiect de hotărâre nr.21 din 21.01.2025 privind aprobarea, pentru anul 2025 a numarului 

de asistenti personali ai persoanelor cu handicap grav, incadrati cu  contract individual de 

munca pe raza municipiului Husi, conform Hotararii Guvernului nr.427/2001- iniţiator 

primarul municipiului Huşi. 
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25. Proiect de hotărâre nr.12 din 16.01.2025 privind aprobarea  proiectului “Realizarea unui 

Parc de Panouri Fotovoltaice in Municipiul Husi, Judetul Vaslui”, COD SMIS 315760  a 

bugetului și a contribuției proprii a UAT Municipiul Huși la finanțarea acestuia, urmare a 

semnarii contractului de finantare-  iniţiator primarul municipiului Huşi. 

 

26. Proiect de hotărâre nr.13 din 16.01.2025 pentru aprobarea actualizarii bugetului 

proiectului  “Construire Cresa mare, str Mihail Sadoveanu nr.1, municipiul Huși” finantat in 

cadrul  Planului Național de Redresare și Reziliență - apelul de proiecte 

PNRR/2022/C15/01, urmare incheierii Actului Aditional nr.1/2024 La contractul de 

finantare nr.96743/29.08.2022-  iniţiator primarul municipiului Huşi. 

 

27. Proiect de hotărâre nr.15 din 16.01.2025 Privind aprobarea Documentației de avizare a 

lucrărilor de intervenții și a indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investitii 

“Reabilitare/modernizarea Grădiniței nr.7 Huși” în vederea depunerii cererii de finanțare în 

cadrul Programului Regional Nord-Est 2021-2027, Prioritatea P6-Nord-Est – O Regiune 

Educată, Obiectiv Specific - Îmbunătățirea accesului egal la servicii de calitate și incluzive 

în educație, formare și învățarea pe tot parcursul vieții prin dezvoltarea infrastructurii 

accesibile, inclusiv prin promovarea rezilienței pentru educația și formarea la distanță și 

online-  iniţiator primarul municipiului Huşi. 

 

28. Proiect de hotărâre nr.17 din 17.01.2025  privind aprobarea utilizarii excedentului bugetar 

in suma de 962,26 mii lei rezultat din executia bugetelor de venituri si cheltuieli ale 

activitatilor finantate integral din venituri proprii la data de 31.12.2024-  iniţiator primarul 

municipiului Huşi. 

 

29. Proiect de hotărâre nr.18 din 17.01.2025  privind aprobarea utilizarii excedentului bugetar 

in suma de 2.210,77 mii lei inregistrat la 31.12.2024, ca sursa de finantare a cheltuielilor 

sectiunii de dezvoltare buget local 2025-  iniţiator primarul municipiului Huşi. 

 

30. Proiect de hotărâre nr.19 din 17.01.2025   privind aprobarea cuantumului taxei speciale de 

salubrizare ce se va utiliza pe raza municipiului Husi incepand cu data de 01.01.2025 in 

cazul persoanelor fizice-utilizatori casnici-  iniţiator primarul municipiului Huşi. 

 

31. Proiect de hotărâre nr.20 din 17.01.2025  privind aprobarea Regulamentului de instituire 

si administrare a taxei speciale de salubrizare datorata de utilizatori non-casnici, fara 

contract de salubrizare, in municipiul Husi-  iniţiator primarul municipiului Huşi. 

 

32. Proiect de hotărâre nr.35 din 23.01.2025  privind admiterea plângerii prealabile 

nr.790/14.01.2025 formulată de către domnul  consilier local BRÎNZĂ Andrei-Dan 

împotriva Hotărârii Consiliului Local  al municipiului Huși nr.474 din 13.12.2024 cu privire 

la desemnarea reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Municipiul Huși în 

Adunarea Generală a Asociaților la S.C. ECOSALUBRIZARE PREST S.R.L. Huși și 

aprobarea contractului de mandat al acestuia - iniţiator primarul municipiului Huşi. 
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33. Proiect de hotărâre nr.22 din 22.01.2025 privind desemnarea reprezentantului Unității 

Administrativ-teritoriale  Municipiul Husi in Adunarea Generala a Asociatilor la S.C. 

ECOSALUBRIZARE PREST S.R.L. HUSI si aprobarea contractului de mandat al acestuia-  

iniţiator primarul municipiului Huşi. 

 

34. Proiect de hotărâre nr.23 din 22.01.2025 privind desemnarea reprezentantului Unității 

Administrativ-teritoriale  Municipiul Husi in Adunarea Generala a Asociatilor la S.C. 

PARCURI VERZI & URBAN TRANS  S.R.L. HUSI si aprobarea contractului de mandat al 

acestuia-  iniţiator primarul municipiului Huşi. 

 

35. Proiect de hotărâre nr.32 din 23.01.2025  privind aprobarea cuantumului tarifelor utilizate 

de S.C.PARCURI VERZI & URBAN TRANS S.R.L. Huși pentru prestarea serviciilor de 

amenajarea, întreținerea și înfrumusețarea spațiilor verzi utilizate pe raza municipiului Huși, 

începând cu data de 01.02.2025-  iniţiator primarul municipiului Huşi. 

 

36. Proiect de hotărâre nr.34 din 23.01.2025  privind aprobarea Actului adițional nr.1 al 

administratorului S.C.Ecosalubrizare Prest S.R.L., la contractul de administrare nr.1184 din 

29.03.2023 - iniţiator primarul municipiului Huşi. 

37. Proiect de hotărâre nr.36 din 23.01.2025  privind aprobarea  bugetului de venituri si 

cheltuieli si a anexelor de fundamentare a acestuia a S.C.ECOSALUBRIZARE PREST SRL 

HUSI pentru anul 2025 -  iniţiator primarul municipiului Huşi. 

  

       38. I.Proiect de hotarare nr.37 din 27.01.2025(înscris suplimentar pe ordinea de zi a 

ședinței CL Huși din  30.01.2025) privind  aprobarea cuantumului   tarifelor actualizate  utilizate 

de S.C. ECOSALUBRIZARE PREST  S.R.L. HUSI pentru prestarea serviciilor de salubrizare pe 

raza municipiului Husi  incepand cu data de 01.01.2025 – initiator primarul municipiului Husi. 

  

         39.II.Proiect de hotarare nr.38 din 29.01.2025(înscris suplimentar pe ordinea de zi a 

ședinței CL Huși din  30.01.2025)  privind  însuşirea de către Consiliul Local al municipiului 

Huși a modificării  pozitiei nr.326 din  inventarului bunurilor imobile si mobile care aparţin 

domeniului public al municipiului Huşi, insusit prin Hotararea Consiliului Local al 

Municipiului Husi nr.21 din 12.04.2001  – initiator primarul municipiului Husi. 

             

        40.III.Proiect de hotarare nr.39 din 29.01.2025(înscris suplimentar pe ordinea de zi a 

ședinței CL Huși din  30.01.2025)   privind darea în administrarea Grădiniței cu program 

prelungit nr.10, situată în municipiul Huși, strada 1 Decembrie, nr.26, a imobilului 

aparținând Gradinitei nr.8, situat în Huși, str.Corni, nr.129, proprietatea municipiului 

Huși, județul Vaslui  – initiator primarul municipiului Husi. 

 

        41.IV.Proiect de hotarare nr.40 din 30.01.2025(înscris suplimentar pe ordinea de zi a 

ședinței CL Huși din  30.01.2025)  privind desemnarea  reprezentantilor Consiliului Local al 

Municipiului Husi  in Consiliul de Administratie al Spitalului Municipal”Dimitrie 

Castroian” Husi-  initiator primarul municipiului Husi. 

 

      42.V.Proiect de hotarare nr.41 din 30.01.2025(înscris suplimentar pe ordinea de zi a 

ședinței CL Huși din  30.01.2025)    privind desemnarea reprezentantilor Consiliului Local al 

municipiului Husi in Consiliul de Administratie al  «Clubului Sportiv Municipal  Hușana » 

Huși - initiator primarul municipiului Husi. 
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          43.Diverse. 

 

Se trece la discutarea pe puncte a ordinei de zi: 

 

1. Adoptarea procesului-verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului Local al municipiului 

Huși din data de  13 decembrie 2024 .A fost adoptat cu 19 voturi pentru). 

 

2. Adoptarea procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al municipiului Huși 

din data de  23 decembrie  2024 . A fost adoptat cu 19 voturi pentru). 

 

3. Adoptarea procesului-verbal al şedinţei extraordinare, convocată de îndată a Consiliului 

Local al municipiului Huși din data de  16 ianuarie 2025. A fost adoptat cu 18 voturi 

pentru), 1 abținere)- domnul consilier Bobârnat Radu. 

 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Inainte de a trece la discutarea 

ordinei de zi,  solicit  comisiilor  de specialitate sa prezinte avizele pentru proiectele de hotarare 

inscrise / inscrise suplimentar pe ordinea de zi a sedintei CL Husi  din  30 ianuarie 2025 , daca se 

poate, vreau sa stiu daca vreun proiect de hotarare are aviz nefavorabil? 

 Domnul consilier Focia Alexandru: Din partea Comisiei juridică, de disciplină și 

administrație publică – exista  avize favorabile  pentru toate  proiectele  de hotarare, la 

proiectele de hotarare depuse suplimentar pe ordinea de zi , ieri  si astazi, s-au facut 

discutii privind nelegalitatea inscrierii pe ordinea de zi, pentru ca acele proiecte de 

hotarare nu tin de o sedinta ordinara, tin de o sedinta cu alt caracter, dar nu puteau sa fie 

trecute astazi pentru a fi discutate tot astazi. Per ansamblu “avizul” este favorabil. 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Multumesc, la celelalte comisii de 

specialitate? 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: Este mentiunea facuta de mine?! 

          Domnul consilier Focia Alexandru:Da. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Stim, domnule Țocu, ca este 

mentiunea facuta de dvs! 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Am inteles asta! 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: “Am o stare de nemultumire si de nervozitate generate si 

de colegi , si de domnul Bobârnat chiar , chiar si de domnul Brînză, pentru ca fiecare isi face 

publicitate in presa, pe facebook, pe retelele de socializare, dand lovituri sub centura colegilor! 

Am vrut sa intervin, dar am pierdut sirul , la procesul verbal al sedintei CL Husi din data de 

16.01.2025, unde este consemnat in mod neechivoc punctul nostru de vedere, al meu de vedere, 

punctul de vedere al AUR-ului , cu privire la majorarea pretului la apa si canalizare, iar colegii, 

colegul Brînză denatureaza realitatea si prezinta pe retelele de socializare aspecte cu totul nereale. 

Acum avem la indemana inclusiv  procesul verbal. De asta, rugamintea mea este, fata de toata 

lumea, de toti colegii, haideti, dincolo de partidele politice, sa nu uitam ca suntem membri ai 

aceeasi comunitati, suntem huseni, nu mai suntem PSD, AUR, USR, PNL, s.a.m.d., suntem 

huseni! Am vazut ca unii ma injura pe strada ca i-am permis lui Sergiu Boeru,la un spectacol, sa 

se aseze langa mine, pe scaunul de langa mine. Este incredibil unde s-a ajuns!? Nu va spun ca am 

fost agresat de un batran alaltaieri ca am votat impotriva demiterii, impotriva demiterii domnului 

dr.Tătaru. Este extraordinar, pentru ca mesajele care pleaca de aici sunt denaturate! De asta insist, 

daca tot suntem rigurosi, haideti sa o facem pana la capat? Deci, nu vreau nici sa obstructionez 

activitatea Consiliului Local, nici sa va supar pe vreunul dintre dvs., dar nu mai pot suporta, nu 
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mai pot agreea, domnule Brînză, domnule  Andrei Brînză, maniera in care dvs.va faceti 

publicitate, lovindu-va colegii! Ati citit procesul verbal?” 

          Domnul consilier Brînză Andrei – Dan: Pot sa raspund si eu acuma? 

          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan : Nu stiu, deocamdata eu intervin 

cand vreau, dvs. o sa interveniti imediat. 

         Domnul consilier Țocu Cătălin:  Imi pare rau ca am rabufnit, dar ..... 

         Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan : Cătăline, Cătăline! 

         Domnul consilier Țocu Cătălin:”Nu imi mai spuneti Cătăline, si stiti de ce, ca o sa spuna 

cineva,  tot domnul Brînză Andrei  spune ca sunt sclavul dvs. Nu se poate asa ceva!” 

          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan : “Domnului Brînză ii mai trebuie 

multi ani ca sa invete o discutie politica!”. 

         Domnul consilier Țocu Cătălin:” Dar nu se poate asa ceva, este extraordinar! 

         Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan : Domnule Țocu, poftim ! 

         Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan : Eu sunt intru-totul de acord cu ce 

spuneti dvs. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: “Domnule Țocu, nu va mai victimizati, si nu sunteti dvs. 

in masura sa ne dati noua lectii!” 

         Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan : Eu sunt intru-totul de acord cu 

dvs., pentru ca nu este prima data cand o spun in Consiliu Local, lasati campania electorala, 

uitati-va pe materialele de campanie, de campanie, iar spre deosebire de altii, nu toata lumea duce 

ca mine. Eu sunt vinovat de absolut  tot ce se intampla.... 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: “Dar nu suntem in campanie electorala, sunteti ridicol cu 

campania electorala.” 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Domnule Bobârnat, nu v-am 

interupt, atunci dvs.sunteti un pertinent,daca pot sa spun asa,  si ne putem intalni in alta parte, 

daca aveti ceva de comentat!? M-am invatat.” 

          Domnul consilier Brînză Andrei – Dan: Daca imi dati voie, vreau sa imi spun si eu punctul 

de vedere!? 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Scurt, daca se poate? 

           Domnul consilier Brînză Andrei – Dan:Scurt, foarte scurt! Vreau sa ii aduc aminte 

domnului consilier Țocu, ca eu sunt aici datorita unui mandat dat de o parte din cetatenii din 

Husi, da? 

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Ca noi toti, de altfel. 

           Domnul consilier Brînză Andrei – Dan:  “In campanie am promis ca voi fi transparent, nu 

am facut altceva decat sa fac public un proiect de hotarare local, si va mai spun inca un lucru, 

consultanti am la partid, nu am nevoie de parerile dvs., dvs. va puteti face cum vreti, eu imi fac 

cum vreau, ca nu sunt adus aici de dvs., da? Si in sufragerie la mine, cu prietenii mei am voie sa 

discut, da? Daca unii dintre ei vin si arunca cu nu stiu ce, este parerea lor.” 

           Domnul consilier Țocu Cătălin: “Eu nu am sufragerie, de asta nu discut lucrurile de 

maniera asta. 

           Domnul consilier Brînză Andrei – Dan:  Da, in sufrageria mea pot discuta... 

           Domnul consilier Țocu Cătălin: A fost o rugaminte. 

           Domnul consilier Brînză Andrei – Dan: ........ si pe retelele de socializare postez ce cred eu 

ca cetatenii din Husi trebuie sa afle. Daca am gresit cu ceva, aveti posibilitatea sa mergeti la 

Instanta si ma dati in judecata! Nu puteti veni acuma sa imi spuneti ca...” 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Domnule Brînză, domnule 

presedinte de sedinta, va rog, multi dintre noi au familii, unii dintre noi au responsabilitati, unii 
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dintre noi nu vor sa cheltuie banii pe Tik-tok, cum ati cheltuit , cred, cu 400 de mesaje referitor la 

mine, ca primarul a scumpit apa, da, primarul a scumpit apa, din punctul dvs. de vedere, ati 

umplut tot orasul cu chestia asta, nu v-am spus nimic, dar intr-o zi , ca de 25 de ani tot suport 

acuzatii de la toata lumea, neintemeiate, s-ar putea sa ma vedeti ca incep sa reclam, avand in 

vedere ca acusi ma duc si eu la pensie, am si eu 65 de ani acusi, pensia nu este atat de mare cum 

crede lumea, s-ar putea sa am si eu nevoie de ceva suplimentar, ca atunci cand am gresit, am 

platit, doamna Popa va  poate confirma, am gresit, am platit! Domnule presedinte, puteti merge 

mai departe cu sedinta!” 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Multumesc, domnule primar, 

acum ca am stat si ne-am spus naduful fiecare, haideti sa continuam cu discutia vizavi de avizele 

din partea comisiilor de specialitate. Avem vreun aviz negativ? 

 Domnul consilier Corjinschi Ioan-Alexandru : Din partea Comisiei  de  agricultură, 

protecția mediului și turism– exista  avize favorabile  pentru toate  proiectele  de 

hotarare.   

 Domnul consilier Boeru Sergiu: Din partea Comisia de buget-finanţe, activităţi 

economice– exista  avize favorabile  pentru toate  proiectele  de hotarare.   

 Domnul consilier  Matei Ionel : Din partea Comisiei  de muncă, familie, protecție socială, 

administrarea serviciilor publice furnizate, proiecte europene și relații externe– exista  

avize favorabile  pentru toate  proiectele  de hotarare.   

 Doamna consilier Chetran Cela Tamara : La  Comisia  de învățământ, sănătate, activități 

sportive, activități social-culturale, culte , am sa iau pe fiecare proiect de hotarare, pentru 

ca per ansamblu sunt favorabile, dar am si “un aviz nefavorabil” , si am sa iau pe fiecare 

in parte : 

- Proiectul de hotarare nr.4 din 15.01.2025, per total favorabil,  dar exista si un vot 

nefavorabil al doamnei consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta; 

- Proiectul de hotărâre nr.7 din 16.01.2025, iarăși per total favorabil, un vot  

nefavorabil  al doamnei consilier  Cătănescu Mariana .  

- Pentru proiectul de hotărâre nr.10 din 16.01.2025, iarăși per total favorabil, nu vot 

nefavorabil, al doamnei consilier Cătănescu Mariana.  

- Proiectul de hotarare nr.6 din 16.01.2025, per  total favorabil, un vot nefavorabil al 

doamnei consilier Cătănescu Mariana.  

- Proiectul de hotarare nr. 9 din 16.01.2025, per  total favorabil, un vot  nefavorabil al 

doamnei consilier Cătănescu Mariana.  

- Proiectul de hotarare nr.11 din 16 .01.2025, iar per total favorabil, un vot 

nefavorabil al doamnei consilier Cătănescu Mariana.  

- Pentru proiectul de hotarare nr.13 din 16.01.2025, per total favorabil, un vot 

nefavorabil al doamnei consilier Cătănescu Mariana.  

- Pentru proiectul de hotărare nr.15 din 16.01.2025 ,  aviz favorabil, toata lumea; 

-  Pentru proiectul de hotărârele 26 din 22.01. 2025, per total favorabil, iar unul 

nefavorabil din partea doamnei consilier Cătănescu Mariana. 

         Domnul consilier Ciupilan Valeriu-Ioan , viceprimarul municipiului Husi: As vrea sa intreb, 

doamna Cătănescu cand a fost la comisie? 

         Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Si astazi. 

         Domnul consilier Ciupilan Valeriu-Ioan , viceprimarul municipiului Husi: Dar astazi nu a 

fost  sedinta comisiei, ieri a fost comisia. 

           Doamna consilier Chetran Cela Tamara : A fost si astazi, am facut si astazi, pentru 

proiectul de hotarare suplimentar. 
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           Domnul consilier Ciupilan Valeriu-Ioan , viceprimarul municipiului Husi: Pentru doamna 

Cătănescu special? 

           Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Pentru celelalte proiecte de hotarare  

mi-am exprimat punctul de vedere mentionat la fiecare proiect de hotarare in parte, pentru 

comisia de învățământ, sănătate… 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Doamna Chetran am inteles ce 

ati spus, ati facut o sedinta astazi pentru materialele  suplimentare, dar intrebarea domnului 

viceprimar a fost daca la sedinta pe care ati avut-o , ieri, sau alaltaieri, la comisie  au participat cu 

totii? Rugamintea mea, ca nu vreau sa critic pe nimeni, rugamintea mea este, veniti la sedintele 

de comisie care sunt dimineata, sunt in timpul programului, orice functionar il solicitati poate sa 

ne aduca un document, orice corectie aveti de facut o putem face atunci, pentru ca este posibil ca 

in “70000 de pagini” , sau “100.000 de pagini” de documente, cum avem acum, sa nu fi citit tot, 

citesc pe diagonal, ca tot se spune ca semnezi ca primarul, dar eu le supun dezbaterii, dar mai este 

o chestie pentru care am vrut sa intervin, dar o spun acuma , domnul  Țocu, doamna Popa,ceilalti 

care sunteti mai vechi, noi stabilisem ca sa nu mai pierdem timpul prin buletine de vot, sa le 

facem acolo unde este vorba pentru vot la persoana, sa le facem  prin ridicarea manii.” 

              Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Da, o traditie nescrisa. 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Da, o traditie nescrisa, care am 

supus-o odata la vot. Este un lucru pe care doamna secretar, sau nici unul dintre noi, nu a spus 

cum procedam cu votul secret. Nu facem decat sa ne impiedicam unul pe altul pentru actiunile pe 

care le avem de realizat. Daca stau si ma gandesc bine , partidul care are majoritate il voteaza pe 

domnul Boeru, dau un exemplu, chiar daca il voteaza secret, sau  daca il voteaza prin ridicarea 

mainii, tot il voteaza. Dar asta inseamna o ora in plus de sedinta, pentru dvs. care veniti la ora 

15,00 este mai usor, dar  am in jurul meu oameni care sunt la serviciu de la 7,30, poate unii au 

mai facut si teren, poate la unii le este drag sa stea pana la ora 18,00 la Primarie.” 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Multumim, domnule primar! 

Haideti,oameni buni, sa incepem discutarea ordinei de zi! 

 

4. Proiect de hotărâre nr.03 din 14.01.2025  privind aprobarea concesionării directe a 

unei  suprafeţe de teren de 300 mp, aparţinând domeniului privat al municipiului 

Huşi, aflat în proprietatea Municipiului Huşi, situat în Cartier Dric 2,  strada  Victor 

Ion Popa, nr.54  -  iniţiator primarul municipiului Huşi. 

   Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia de  agricultură, protecția mediului și turism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de muncă, familie, protecție socială, administrarea serviciilor publice furnizate, 

proiecte europene și relații externe– avizează favorabil proiectul de hotărâre.  

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Sunt discutii la acest proiect de 

hotarare? Daca nu sunt discutii, trecem la vot. 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Supun la vot  proiectul de hotarare 

în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin 

“ridicarea mainii”. 
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          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  19  voturi  pentru). 

 

5. Proiect de hotărâre nr.02 din 14.01.2025  privind  atestarea  inventarului bunurilor 

care aparţin domeniului public al municipiului Huşi , județul Vaslui  -  iniţiator 

primarul municipiului Huşi. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
▪ Avizul  nr.388 din 25.09.2024 al Comisiei  juridice  şi de disciplină, pentru 

administraţie publică  locală, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi 

libertăţilor cetăţeneşti ; 

▪ Avizul nr.303 din 25.09.2024 al Comisiei  pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, 

administrarea domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor 

publice, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură .    

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Sunt discutii la acest proiect de 

hotarare? Daca nu sunt discutii, trecem la vot. 

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X 
foloseste platforma  

- - 
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online de 

videoconferinta 
3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  19  voturi  pentru). 

 

6. Proiect de hotărâre nr.08 din 16.01.2025  privind aprobarea alipirii imobilului- teren 

aparținând domeniului privat al municipiului Huși,cu nr. cadastral 78900, in suprafata 

de 301 mp cu imobilul-teren apartinând domeniului privat al municipiului Huși cu 

nr.cadastral 78901, in suprafata de 304 mp - iniţiator primarul municipiului Huşi. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia de  agricultură, protecția mediului și turism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Sunt discutii la acest proiect de 

hotarare? Daca nu sunt discutii, trecem la vot. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Supun la vot  proiectul de hotarare 

în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin 

“ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 
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7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  19  voturi  pentru). 

 

7. Proiect de hotărâre nr.16  din 16.01.2025  privind preluarea contractului de concesiune 

nr.16690 din 31.05.2023 pentru terenul in suprafață  de 300 mp, apartinând 

domeniului privat al Municipiului Huș, aflat în proprietatea municipiului Huși, situat 

în  Cartier Dric 1, strada Ieremia Movilă, nr.28 -  iniţiator primarul municipiului 

Huşi. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

      Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Sunt discutii la acest proiect de 

hotarare? Da, va rog domnule consilier Țocu Cătălin!? 

      Domnul  consilier Țocu Cătălin: O chestiune, am remarcat ca atunci cand atribuim niste loturi 

de teren, mai apoar probleme  pe care nu le rezolvam, am fost sesizat de o doamna Agavriloaie 

Cristina ca i s-a atribuit un lot de teren pe care se afla o fundatie, i s-a predat  terenul acela, si 

acum a aparut  un scandal intre fostul proprietar, am inteles ca i s-a cerut sa il abandoneze… 

Domnul ing.Ailenei Marius – arhitect sef: Da, sa il  abandoneze deocamdata. 

Domnul  consilier Țocu Cătălin: Dar cum sa il abandoneze? 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Stati ca nu am inteles, cui ati cerut 

sa abandoneze? Numai putin, vreau sa inteleg si eu, ca acuma aflu problema aceasta! Bun, dvs. 

ati repartizat lotul cu nr.”x” doamnei Agavriloaie Cristina, da? Lotul acesta a apartinut pana la 

data repartizarii doamnei, a apartinut unui alt cetatean. Cetateanul a fost instiintat ca i se retrage 

lotul ? Lotul acesta este retras printr-o hotarare a Consiliului Local? 

Domnul ing.Ailenei Marius – arhitect sef: Da, este. 

Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Ok. 

Domnul ing.Ailenei Marius – arhitect sef: Dar are acolo o fundatie pe acel teren. 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Dar are o fundatie din “1900 

toamna”, da? 

        Domnul ing.Ailenei Marius – arhitect sef: Da, este adevarat, dar el cand a aflat ca i se 

retrage lotul , a avenit si ne-a intrebat de ce i-am retras lotul , ca o sa platesc eu fundatia, s.a.m.d. 

Am vorbit cu doamna Agavriloaie, noi acum facem din nou inventarul , si ii dam un alt lot. 
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        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Bun, noi facem acum din nou 

inventarul locuintelor sau a terenurilor, a terenurilor atribuite in baza Legii nr.15, ca sa ii spuneti 

doamnei Agavriloaie sa se retraga, dvs. va trebuia o hotarare a Consiliului Local. De ce vorbim 

altfel, din momentul in care ati ridicat lotul, cate adrese ati facut catre cetateanul caruia i s-a 

retras lotul ? 

Domnul ing.Ailenei Marius – arhitect sef: Sunt adresele la compartiment. 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Atunci, haideti sa facem in felul 

urmator, ajung sa ii dau dreptate  doamnei consilier Popa, sa o inteleg, sa o cred nu sa o inteleg, 

dar daca i-am dat lotul in 2004, dupa 20 ani o fundatie este degradata, si eu ii trimit adresa la vina 

la Primarie si nu vine, ce trebuie sa fac? Poate trebuia sa dezloc eu acea fundatie si sa ii  dau 

terenul liber? 

Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Nu, nu, nu noi trebuie, el trebuie sa o dezgroape. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Daca este vizibila, dar daca este 

plina de buruieni, este deteriorata? 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Haidei sa mergem, domnul 

ing.Ailenei va poate confirma, ca nu stiu cine va fi de maine in locul lui , sau de ieri…. 

         Domnul consilier  Țocu Cătălin : Ati semnat  si dvs. procesul verbal! Vedeti de asta, 

oamenii injura primarul, pentru ca … 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Dati-mi si mie procesul acela 

verbal! Ce proces verbal am semnat?  

        Domnul consilier  Țocu Cătălin : Procesul verbal de predare –primire a terenului. 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Al doamnei Agavriloaie, da? 

        Domnul consilier  Țocu Cătălin : Al doamnei Agavriloaie, la data de 25.04.2024. 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Bun, dar eu am respectat hotararea 

consiliului local, domnule Țocu! 

        Domnul consilier  Țocu Cătălin : Este  corect, este corect, dar nu inteleg de ce…. 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  A semnat de buna credinta, in 

situatia in care acest lot nu are sarcini. 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Daca ar trebui sa  analizez fiecare 

proces verbal , fiecare document, la toate documentele pe care le semnez zilnic, inseamna ca eu 

nu mai trebuie sa ma mai duc acasa, si probabil ca materialele din luna ianuarie le voi finaliza   in 

martie. Doi, cred ca doamna Agavriloaie  este un cetatean de buna credinta, a primit lotul in urma 

unei repartitii aprobata de consiliul local, da? Doamna respectiva , sau domnul respectiv, care a 

avut inainte acest lot, daca are probleme, aveti dosarul dumnealui cu toate adresele, aveti 

hotararea consiliului local cand a fost aprobata retragerea loturilor, ca nu am dat terenul asa ca am 

vrut eu, iar in acest conditii dumnealui sa ma dea in judecata! 

         Domnul ing.Ailenei Marius – arhitect sef: Eu nu i-am retras lotul , i-am zis sa nu se apuce 

deocamdata , pana cand….. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Domnilor, pentru multi dintre dvs. 

cartierul Dric, arata cum arata, dar nu stiti cata munca a fost in spatele unor sute de  oameni 

pentru a-l aduce la stadiul care este acuma, din punctul de vedere al utilitatilor. Dvs., deci pot sa 

imi asum o greseala, poate sa o dea si presa, ca ar fi trebuit sa introduce “proiecte tip”, dar din 

dorinta de a avea oamenii unde sta, nu am introdus, dar v-ar conveni sa locuiti intr-o casa in care 

ati investit, ati receptionat-o “la gata”, iar in jurul casei dvs. sa fie numai buruieni?  

         Domnul ing.Ailenei Marius – arhitect sef: Nu, corect! 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Sau sa fie depozite de gunoi, pe  

care tot noi cetatenii le facem? 

         Domnul ing.Ailenei Marius – arhitect sef: Dar astea nu sunt ale noastre.  
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         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Dar dvs. nu puteti sa luati o 

decizie, fara sa aveti aprobarea Consiliului Local! Cătăline, domnule consilier Țocu, imi este greu 

sa ma adresez cu domnule Țocu, dupa 40 de ani de cand ne cunoastem, sa ma adresez cu 

persoana a II-a plural, deci, doamna Agavriloaie  nu trebuie sa plece de acolo. Eu am cerut, si 

vreau sa vad tot cartierul acela, locurile cu buruieni, amanate, si tot amanate, sa vad decat timp 

stau asa. Situatiile de genul acesta mai sunt si in alte cartiere din Dric. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Este nevoie de oameni care sa faca 

ceva, sa intreprinda ceva, acei cetateni care primesc gratuit loturi de teren. Bine, dar cazul adus in 

discutie de domnul consilier Țocu, nu face obiectul acestui proiect de hotarare. Haideti sa votam 

acest proiect de hotarare! 

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei    - - 

2.  Bobârnat Radu  

X 
foloseste platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan 
nu și-a exprimat votul,  

nu se afla în sala de ședință 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  18  voturi  pentru).Domnul consilier Ciupilan Valeriu–Ioan nu și-a exprimat votul, 

nu se afla în sala de ședință. 

 

8. Proiect de hotărâre nr.24  din 22 .01.2025  privind aprobarea  modificarii Contractului 

de închiriere nr.7732/21.03.2014, incheiat cu Partidul Social Democrat -Organizatia 

Husi - iniţiator primarul municipiului Huşi. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 
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 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Sunt discutii la acest proiect de 

hotarare? 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Aici invervin eu, am  USR-ul care 

solicita  de vreo 2 ani un spatiu, si a primit raspunsul ca nu avem cum. Deci, este sediul PSD Husi 

din anul 2000, nu este prima data cand cedam din sediu, parlamentarului nostru, si celalalt proiect 

de hotarare se refera la la inchierea directa a unui spatiu de vreo 15 mp parlamentarului nostru. 

 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Multumesc! S-a inteles, domnule 

primar! 

         Domnul consilier Brînză Andrei – Dan: Daca USR-ul a facut cererea de vreo 2 ani de zile 

pentru alocarea unui spatiu pentru sediu de partid, si ati spus ca nu aveti, alte partide au facut 

cerere in mai scurt timp, si totusi ati avut!? 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:Care alte partide? AUR? Domnule 

primar, aveti dvs. sedii de partide si dati arbitrar? 

           Domnul consilier Brînză Andrei – Dan: Nu, nu are domnul primar, dar…. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Presa, va rog, dati asta, eu impart 

sedii de partide, eu impart apartamente, eu impart terenuri, eu impart banii , eu scumpesc 

preturile la apa, s.a.m.d.  

          Domnul consilier Brînză Andrei – Dan: Pentru sediu AUR s-a gasit, pentru sediu USR nu 

are. 

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Domnule primar , poate 

identificati un spatiu si pentru sediu USR, nu dvs, aparatul dvs. de specialitate! 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Cand Primaria Husi o sa aiba 

spatii de inchiriat pentru partide politice, o sa le faca publice. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu : Va rog, sa modificati la Art.1, in loc de diminuarea 

suprafatei concesionate   sa se treaca  diminuarea suprafetei inchiriate , fiind vorba de un  

contract de inchiriere. 

          Secretarul general al municipiului Husi, jr.Monica Dumitrascu: Da, la Art.1 din proiectul 

de hotarare , este o greseala de a noastra, in loc de diminuarea suprafatei concesionate, corect este  

sa se treaca diminuarea suprafetei inchiriate. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Multumim, domnule Bobârnat! 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Supun la vot  proiectul de hotarare  

modificat/corectat , conform celor  precizare de domnul consilier Bobârnat Radu.Cine este  

pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  - - X 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 
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10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea 

modificată/corectată  a fost adoptată cu  18  voturi  pentru), 1 abținere) - domnul consilier 

Brînză Andrei – Dan. 

 

9. Proiect de hotărâre nr.25  din 22 .01.2025  privind închirierea directă a unui spatiu in 

suprafata de 15,86 mp, apartinand domeniului privat al municipiului Huși, situat în 

Huși, B-dul 1 Mai, bl.25, sc.B, parter, jud.Vaslui, catre Cabinet Parlamentar - senator 

PSD Stoiciu Victoria- iniţiator primarul municipiului Huşi. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism – avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Sunt discutii la acest proiect de 

hotarare? Nu sunt discutii, trecem la vot. 

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Președintele de ședință , domnul 

consilier Boeru Sergiu:  Supun la vot  proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine 

este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 
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15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  
nu și-a exprimat votul,  

nu se afla în sala de ședință 

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea 

modificată/ corectată   a fost adoptată cu  18  voturi  pentru). Domnul consilier Țocu Cătălin 

nu și-a exprimat votul, nu se afla în sala de ședință. 

 

10. Proiect de hotărâre nr.33 din 23.01.2025  privind modificarea și completarea 

Inventarului bunurilor mobile și imobile care aparțin domeniului prival al 

municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia de  agricultură, protecția mediului și turism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Sunt discutii la acest proiect de 

hotarare? 

         Domnul ing.Mircea Claudiu – consilier, Compartiment administrarea domeniului public si 

privat: Aici trebuie sa fac o modificare, dintr-o eroare de a mea, la pozitia nr.23 – Apartament cu 

4 camere si boxa , strada 14 Iulie nr.3, bl.30,sc.A,parter, ap.2: 

✓ valoare apartament(C1) in loc de 206.184,91 , corect este  223.337,46 lei 

✓ valoare boxa (C2) in loc de 41.675,55 lei, corect este  24.523 lei. 

         Domnul ing.Mircea Claudiu – consilier, Compartiment administrarea domeniului public si 

privat: Se va modifica corespunzator cu valorile corecte si Anexa nr.2 la proiectul de hotarare. Per 

total apartament valoarea nu se modifica. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Asta vroiam sa te intreb si eu, bun, 

valoarea apartamentului per total nu se modifica. Si poti sa spui si de ce ai facut asa, dar va pot 

spune eu de ce a facut asa, a crescut valoarea terenului in urma reevaluarii care a avut loc la noi, a 

crescut valoarea imobilului conform formulei, iar dumnealui i-a fost mai usor sa imparta /mp, sa 

spuna ca apartamentul care are “x” metri,creste cu atat/mp, si boxa tot cu atat creste, si este la 

valoarea de spatiu de locuit. A facut corectia, este bine! 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  S-au  notat modificarile mentionate 

de domnul ing.Mircea? Multumim, trecem la vot.! 

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Supun la vot  proiectul de 

hotarare modificat/corectat conform mentiunilor  facute de domnul ing.Mircea Claudiu.Cine este  

pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

 

 

 

 

 

 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
Nr. crt.  PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 



24 | P a g e  

 

Numele şi prenumele consilierului local  

1)  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2)  Bobârnat Radu  

X 
foloseste platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 

3)  Boeru Sergiu X - - 

4)  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5)  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6)  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7)  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8)  Cocuz Adrian  X - - 

9)  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10)  Donciu George - Răducu X - - 

11)  Focia Alexandru  X - - 

12)  Ivanovici Georgiana  X - - 

13)  Matei  Gabriela  X - - 

14)  Matei Ionel X - - 

15)  Pascal Petru X - - 

16)  Patrașcu Luiza  X - - 

17)  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18)  Toma Cătălina Tania  X - - 

19)  Țocu Cătălin  
nu și-a exprimat votul,  

nu se afla în sala de ședință 

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea 

modificată/ corectată   a fost adoptată cu  18  voturi  pentru). Domnul consilier Țocu Cătălin 

nu și-a exprimat votul, nu se afla în sala de ședință. 

 

11. Proiect de hotărâre nr.27  din 22 .01.2025  privind aprobarea vânzării  apartamentului  

și a boxei aferente acestuia,  situat în municipiul Huși, str. 14 Iulie, nr.3, bl.30, sc.A, 

parter, ap.2, aflat în proprietatea municipiului Huși, către dna Carabineru Olga, 

actualul chiriaș iniţiator primarul municipiului Huşi. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Sunt discutii la acest proiect de 

hotarare? 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Domnule Mircea, nu pentru acest 

proiect de hotarare s-au facut modificarile la proiectul de hotarare anterior? 

         Domnul ing.Mircea Claudiu – consilier, Compartiment administrarea domeniului public si 

privat:Da, s-au trecut valorile corecte. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Da, va rog sa mai repetati odata! 

         Domnul ing.Mircea Claudiu – consilier, Compartiment administrarea domeniului public si 

privat: Per total valoarea este 254.797,46 lei, din care: boxa 24.523 lei, iar restul este 

apartamentul, valoarea terenului  ramane neschimbat. Sunt aceleasi valori ca la Anexa nr.2 din 

domeniul privat. 
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         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  S-a notat, doamnelor? 

          Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu:Da. 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Multumesc frumos! Supun la vot  

proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? 

Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  
nu și-a exprimat votul,  

nu se afla în sala de ședință 

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea    a fost 

adoptată cu  18  voturi  pentru). Domnul consilier Țocu Cătălin nu și-a exprimat votul, nu se 

afla în sala de ședință. 

 

12. Proiect de hotărâre nr.28  din 22 .01.2025  privind aprobarea vânzării  apartamentului  

și a boxei aferente acestuia,  situat în municipiul Huși, str. Stefan cel Mare, nr.16, 

bl.L5, sc.B, parter, ap.1, aflat în proprietatea municipiului Huși, către dna Idriceanu 

Elena, actualul chiriaș iniţiator primarul municipiului Huşi. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Sunt discutii la acest proiect de 

hotarare? 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Vreau sa intervin eu, la acest proiect 

de hotarare! 
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       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: , Da, imediat, domnule primar! De 

asemenea, vreau sa va informez ca avem aici, in sala de sedinta, pe doamna Idriceanu Roxana,  

fiica doamnei in cauza, care doreste sa ne adreseze cateva cuvinte, dupa ce vorbeste domnul 

primar. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Aici este o nedreptate, din punctul 

meu de vedere, pe care am facut-o noi toti, in campania electorala, dvs. nu ati fost la sedinta, in 

care proiectul doamnei a fost supus la vot cu o valoare de “1 miliard 400 milioane”, aproximativ, 

a fost respins, a avut 12 voturi pentru), intre timp evaluatorul a facut o alta evaluare, dar asta o 

gasim la mai multe puncte de pe ordinea de zi, care este cu 10.000 lei mai mult, intre timp, cum 

este normal, noi evaluam, reevaluam cladirile, iar valoarea de inventar a cladirii este cea care  

v-am prezentat-o astazi. Daca atunci am fi dat un indice de crestere de 1,2, probabil ca nu se 

ajungea la pretul de astazi. 

         Doamna Idriceanu Roxana, fiica doamnei Idriceanu Elena: Cererea este facuta din anul 

2023, pentru cumpararea apartamentului. 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Da, pentru cei care nu stiu, sau 

care nu au fost consilieri locali in perioada aceea.  

          Doamna Idriceanu Roxana, fiica doamnei Idriceanu Elena:Da. S-a lungit, nu stiu din care 

cauza.... 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Din cauza reevaluarilor. 

           Doamna Idriceanu Roxana, fiica doamnei Idriceanu Elena:...cu lunile, nu este luna asta, nu 

este luna cealalta , si am ajuns in ianuarie 2025, cu alt pret. 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Ce valoare totala este acuma, 

daca ma puteti ajuta? 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: In jur de 187.000 lei. 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Daca comparam metru patrat construit de la 

celelalte 2 apartamente , aici este mai mic, asa ca?! 

           Doamna Idriceanu Roxana, fiica doamnei Idriceanu Elena: De acord cu dvs., dar in acelasi 

an , la 2 luni diferenta de cerere, un alt apartament, cu 3 camere, la parter, exact langa mine, s-a 

vandut cu pretul asta, si asta pentru ca.....domnul  Bobârnat este? 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Este online. 

            Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Domnul consilier Bobârnat este 

online, daca vreti sa va  adresati dumnealui, este dreptul dvs.! Am spus ca doamna Idriceanu 

Roxana este in sala, si-a castigat  acest drept. 

            Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Domnule  Bobârnat, ne auziti? 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: Da, va aud, spuneti!? 

            Doamna Idriceanu Roxana, fiica doamnei Idriceanu Elena: Am inteles, ca data trecuta, 

apartamentul mi-a fost refuzat la vanzare, intrucat nu a intrunit numarul  de voturi, printre  care si 

dvs. O singura intrebare as avea, apartamentul d-nei Mocanu, daca va spune ceva, a fost votat 

atunci, in aceeasi sedinta, este vorba de doamna cu apt.nr.2, care are trei camere , nu are 2 camere 

cum am eu. La doamna Mocanu s-a putut vota, aproba, cumpara, da? Ea plateste rate. 

            Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Dar cine este doamna Mocanu, 

vreau sa stiu si eu cine este doamna Mocanu?  

            Doamna Idriceanu Roxana, fiica doamnei Idriceanu Elena:Doamna Mocanu este vecina 

mea de la apt.nr.2,care a cumparat  apartamentul, diferenta la cererile  de vanzare, este de 2 luni, 

ea a facut cererea in octombrie, eu am facut-o in decembrie. 

           Domnul consilier Țocu Cătălin: Dar care este vina domnului Bobârnat in aceasta situatie? 
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           Domnul  consilier Bobârnat Radu: Imi reproseaza mie ca nu am votat vanzarea la pretul 

respectiv, nu? 

           Doamna Idriceanu Roxana, fiica doamnei Idriceanu Elena: Nu va reprosez, doar va intreb, 

de ce la unii ati votat si la altii nu? 

            Domnul  consilier Bobârnat Radu: Nu este problema dvs., eu consider ca am procedat in 

mod corect, pentru ca interesul si scopul nostru  este sa aparam interesele husenilor. La momentul 

respectiv  am apreciat ca apartamentul dvs. este subevaluat, iar daca acum s-a facut o altfel de 

evaluare, este corecta, sunt niste bani care intra in bugetul local, si care.... 

           Doamna Idriceanu Roxana, fiica doamnei Idriceanu Elena: Este o evaluare corecta la 

doamna Mocanu, “1miliard 800” pentru apartament cu 3 camere? 

           Domnul  consilier Bobârnat Radu:Lasati pe doamna Mocanu, lasati pe doamna Mocanu, 

aici discutam despre apartamentul dvs., da?  

         Doamna Idriceanu Roxana, fiica doamnei Idriceanu Elena: Despre apartamentul meu, eu 

sunt singura pe lume, nu am nici stanga, nici dreapta....  

          Domnul  consilier Bobârnat Radu: Nu va obliga nimeni sa cumparati, nu va obliga  nimeni! 

            Doamna Idriceanu Roxana, fiica doamnei Idriceanu Elena: Nu ma obliga  nimeni? 

          Domnul  consilier Bobârnat Radu:Daca nu vreti sa cumparati, puteti sa ramaneti in chirie, 

chiar nu este nici o problema, dar daca cumparati, trebuie sa cumparati la pretul corect! 

          Doamna Idriceanu Roxana, fiica doamnei Idriceanu Elena:“Dar la doamna Mocanu s-a 

putut vota pentru ca, cumnata dumneaei  (a doamnei Mocanu) este secretara  dvs., nu ?” 

          Domnul  consilier Bobârnat Radu: “Nu stiu cine este doamna Mocanu, nu o cunosc, si nu 

are nici o legatura cu secretara mea.” 

           Doamna Idriceanu Roxana, fiica doamnei Idriceanu Elena:Nu are nici o legatura, nu are ? 

Stiti cum este la noi in oras, cetatenii simpli sunt impinsi dintr-o parte in alta, pentru care motiv? 

           Domnul  consilier Bobârnat Radu: “Doamna, daca nu va convine pretul,  nu ma luati pe 

mine drept “țap ispășitor”, da?  

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Doamna Idriceanu, domnul 

consilier Cocuz va roaga sa nu mai vorbiti ! Va roaga sa nu mai vorbiti in sensul asta, cu domnul 

Bobârnat! 

          Domnul  consilier Bobârnat Radu: Eu am un singur vot in consiliu, si am considerat ca nu 

trebuie sa aprobam vanzarea apartamentului dvs. 

           Doamna Idriceanu Roxana, fiica doamnei Idriceanu Elena:Eu am inteles punctul dvs. de 

vedere, si vi-l respect,  va doresc o zi frumoasa si linistita! Toti o sa platim sus candva, nu aici pe 

pamant! 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Este vreun cadru legal ca sa putem 

vine in minus, in plus stiu ca este, dar in minus? 

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Un apartament nu poate fi 

vandut cu mai putin decat valoarea de inventar. 

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Noi trebuie sa aprobam valoarea 

trecuta in proiectul de hotarare, da? Doamna Idriceanu , ati inteles? 

           Doamna Idriceanu Roxana, fiica doamnei Idriceanu Elena: Am inteles, dar eu nu am 

inteles omenia!? 

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Multumesc frumos, si imi pare 

rau ca acesta este deznodamantul, intelegem situatia dvs. de 2 ani de zile cu o cerere. 

            Doamna Idriceanu Roxana, fiica doamnei Idriceanu Elena: 2 ani de zile cu o cerere in 

Primarie pentru vanzarea unui apartament?! La unii  se aproba in 2 luni, la altii in 2 ani de zile!? 

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Mi-au atras atentia colegii mei, 

ca trebuie sa mergem mai departe. 
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           Domnul consilier Țocu Cătălin: Sedintele Consiliului Local sunt publice, puteti transmite 

cunostintelor dvs, vecinilor dvs, ca puteti, ca pot participa  la sedintele Consiliului Local. Asa ne 

transmiteti si noua niste date, s-au intamplat niste lucruri nu stiu cand, si noi le aflam astazi, sau 

banuiala dvs. puteti sa participati  la sedinta sa va sustineti proiectul! 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Vreau sa va spun ca doamna( Idriceanu 

Roxana) a denaturat realitatea. S-a facut o evaluare, de un alt evaluator la valoarea de 180.000 lei, 

doamna s-a adresat la alt evaluator si i-a facut o evaluare la vreo 136.000 lei…. 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Sunt inregistrate amandoua? 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Este o evaluare de la alt evaluator? 

           Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia:….eu zic sa nu mai lungim discutia exact cu 

chestia asta, da? Eu am vorbit cu evaluatorul, va rog sa nu mai insistati cu niste lucruri, da? 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Doamna Popa, eu sunt de acord cu 

niste lucruri pe care dvs. le spuneti, dar as vrea sa stiu ce spun colegii mei de la Urbanism, aveti 

cumva vreo alta evaluare ptr.acest apartament? 

         Domnul ing.Mircea Claudiu – Compartiment adm.dom.public si privat : Nu, nu avem. La 

apartamentul  doamnei  Idriceanu este  un “supliment” al raportului de evaluare depus de 

evaluator Mihai Gheorghe, nu este un alt raport de evaluare depus de un alt evaluator. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Cu tot respectul pe care vreau sa il 

am fata de toata lumea, pot sa discut doar cu documente “negru pe alb”, altfel nu intra nimic in 

calcul. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Doamna Idriceanu, sanatate va 

doresc!   

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Supun la vot  proiectul de hotarare 

în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin 

“ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  

X 
foloseste platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 
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           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  19  voturi  pentru). 

 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Doamna Idriceanu, proiectul de 

hotarare cu vanzarea apartamentului dvs. a fost votat cu unanimitate de voturi, la pretul trecut in 

proiect. 

         Domnul consilier Focia Alexandru : Domnule presedinte, daca imi permiteti, aici ar trebui 

ca aparatul de specialitate al primarului , cand are cereri, s-a intamplat lucrul asta  pentru ca nu a 

fost rezolvata cererea in ordinea de depunere, pentru ca ar trebui, daca exista o ordine de 

inregistrare a cererilor , sa fie inregistrate si puse in discutia Consiliului Local in aceeasi ordine, 

pentru ca altfel se intampla asa ceva. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Domnule consilier Focia, nu este 

vina nimanui, noi am supus  materialul in ordinea in care a fost depus, proiectul de hotarare cu 

pretul de atunci a fost respins. Nici noi nu putem sa avem o solicitare astazi, sa facem o evaluare 

tot astazi, si maine sa o punem in discutie. Nu este posibil asa ceva.  

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Perioada de 1 an si jumatate, pare 

cam mare totusi!? 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Apartamentul asta a mai fost 

supus odata discutiei consiliului local. 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Da, stim, si nu a intrunit numarul 

de voturi. Multumim pentru toate interventiile, doamna Idriceanu daca doriti puteti sa va 

retrageti, daca doriti puteti ramane in continuare in sala!?  

 

13. Proiect de hotărâre nr.29  din 22 .01.2025  privind aprobarea vânzării  apartamentului  

și a boxei aferente acestuia,  situat în municipiul Huși, str. Stefan cel Mare, nr.16, 

bl.L5, sc.B, et.3, ap.12, aflat în proprietatea municipiului Huși, către dna Maran Irina, 

actualul chiriaș iniţiator primarul municipiului Huşi. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Sunt discutii la acest proiect de 

hotarare?  

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Valoarea este? 

        Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: 248.845 lei. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Supun la vot  proiectul de hotarare 

în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin 

“ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  

X 
foloseste platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 
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5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  19  voturi  pentru). 

 

14. Proiect de hotărâre nr.30  din 23 .01.2025  privind aprobarea vânzării unei locuințe tip 

A.N.L., conform Regulamentului de vânzare aprobat prin Hotărârea Consiliului Local 

nr.102/23.03.2023, modificată prin Hotărârea Consiliului Localnr.191 din 27.04.2023 și 

Hotărârea Consiliului Local nr.91 din 29.02.2024, catre dna Palade Maricica, titulara 

contractului de închiriere nr.21928 din 12.09.2005-  iniţiator primarul municipiului 

Huşi. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Sunt discutii la acest proiect de 

hotarare? Nu sunt discutii, trecem la vot. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Supun la vot  proiectul de hotarare 

în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin 

“ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 
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9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  19  voturi  pentru). 

 

15. Proiect de hotărâre nr.31  din 23 .01.2025  privind aprobarea vânzării prin licitație 

publică a imobilului Centrală termică nr.5, situate în Huși, strada Școlii, nr.19A, 

aparținând domeniului privat al municipiului Huși, aflat în proprietatea municipiului 

Huși-  iniţiator primarul municipiului Huşi. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Sunt discutii la acest proiect de 

hotarare?  Aici, avem nevoie de propuneri pentru completarea componentei Comisiei de evaluare,  

va rog sa faceti propuneri ! 

       Domnul consilier Ciupilan Valeriu –Ioan , viceprimarul municipiului Husi formuleaza 

propuneri pentru completarea componentei Comisiei  de evaluare a ofertelor: 

• Preşedinte :  Focia Alexandru – consilier  local; 

• Membri : Bîrsă Ștefan – Andrei – consilier  local ; 

   Matei Ionel   – consilier  local ; 

• Membri supleanți :  

✓ Ciupilan Valeriu-Ioan - consilier  local ; 

✓ Boeru Sergiu - consilier  local ; 

✓ Toma Cătălina Tania   - consilier  local ; 

          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Astea sunt propunerile din “partea 

voastra”? 

          Domnul consilier Ciupilan Valeriu –Ioan , viceprimarul municipiului Husi: Din “partea 

noastra”, daca ziceti dvs. asa, nu imi permit sa propun din partea altora. 

 

 

          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Sa luati pauza, sa faceti vot 

secret! 

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Va rog sa imi dati voie sa imi fac 

datoria pana la capat!? Doamna secretar general va rog sa ne spuneti cum procedam in astfel de 

situatie? 
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         Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Sa vedem daca mai sunt alte 

propuneri!? 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Am inteles. Mai sunt alte 

propuneri? Nu mai saunt alte propuneri , cum votam? 

          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Votam secret, nu vreau sa ma 

conteste nimeni, da? 

          Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Se fac buletinele de vot, se 

trec propunerile , in dreptul fiecarui nume si prenume se va trece o casuta cu “DA” si o casuta cu 

“NU”, se va “X” varianta care nu este dorita, cine ramane cu “DA” va face parte din Comisia de 

evaluare a ofertelor. 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Nu am putea sa ii “bifam” doar pe 

aia care ii dorim ? 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: Procedura este clar reglementata, am primit Regulamentul 

acum o luna in urma, este preluat din Codul Administrativ, trebuie sa votam cum scrie in 

regulament. 

         Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Este vorba despre Centrala  

termică nr.5, situata în Huși, strada Școlii, nr.19A, central care nu este functionala, este scoasa 

din uz, in luna decembrie 2024 au venit cei de la RECUMED  Vaslui care au cumparat o parte 

din spatiile de la parter, undeva pe…. 

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Club Evrika, da, Club Evrika! 

           Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan:….nu stiu cum ii zice, si au 

solicitat, daca am fi de acord, sa scoatem la vanzare acest spatiu , in vederea dotarii, cred ca un 

RMN, era vorba. 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Niste aparate medicale. 

          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Nu stiu exact, dar cred ca ideea 

era despre un RMN. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Multumesc! 

         Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Valoarea de inventar este care am 

propus-o, evaluare facuta de evaluator este de “5 miliarde si ceva”. 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Valoarea propusa de noi este mai 

mare. Multumesc!  

         Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Acest spatiu, nu il cumpara 

RECUMED Vaslui  prin incredintare directa, se vinde prin licitatie publica. 

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Oricine poate sa se prezinte la 

licitatie. 

           Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Orice agent economic, orice 

persoana fizica , poate sa il cumpere, dar prin licitatie publica. Daca colegii mei au uitat sa 

depuna la material aceasta cerere, credeti-ma ca eu nici nu mai mai cautat-o, ca stiam solicitarea 

doamnei cand a venit pe 05 decembrie, si am crezut ca este in spatele materialului de sedinta. Sa 

nu mai punem intrebarea daca avem sau nu avem cerere , noi putem inventaria si aproba vanzarea 

unui spatiu din proprie initativa, dar sa il scoatem la licitatie.Noi putem propune, noi! Vanzarea 

sa se faca prin licitatie publica. 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Multumim! Doamna Popa 

Cătălina –Eugenia!? 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: “Imi dati voie sa vorbesc si eu? Exista o cerere 

din luna noiembrie  depusa de catre RECUMED , inteleg ca aceasta entitate medicala nu ar fi 

cumparat acel spatiu daca nu ar fi avut si  promisiunea ca i se va vinde si centrala  termica de 

acolo.” 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  “Acestea sunt speculatii!” 
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        Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: “Da, sunt speculatii, pentru ca altfel nu ar fi 

putut sa isi instaleze aparatura medicala respectiva. Asta este un aspect , al doilea aspect, atunci 

cand s-au trecut in domeniul privat centralele termice, s-au trecut pe motiv ca urmeaza sa se 

darame cosurile de fum , deoarece sunt un pericol si s-ar putea sa se produca accidente. Au fost  

trecute in domeniul privat, nu s-au daramat cosurile, dar au inceput sa se vanda centralele. 

Ulterior s-a spus ca o sa fie facute  sedii pentru cluburi seniori. Nu s-au facut cluburi pentru 

seniori dar se vand centralele, si in felul asta noi reusim sa ne debarasam de aceste centrale. 

Cunosc zona foarte bine, este centrala  de langa blocul unde locuiesc eu, RECUMED-ul isi face 

exact la parter…. 

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  “Va intelegem speculatiile , 

doamna Popa !” 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia:…pai tocmai de aia, cunosc foarte bine zona, 

cunosc pasii care s-au facut, si cetatenii care au aflat inaintea mea, eu stiam ca o sa apara 

proiectul de hotarare, si mi-au spus,  initiati doamna proiect de hotarare acolo sa nu se vanda 

centrala termica, pentru ca domnul primar ne-a promis ca o sa faca club al seniorilor!” 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Acuma  cat timp? 

         Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Acum jumatate de luna, cam asa ceva! Eu 

vorbesc de strada Scolii. 

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Clubul acela era gata, sau cum ? 

           Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Doamna Popa, doamna Popa! 

           Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Cred ca ar trebui sa ne gandim si la ceilalti! 

           Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Eu va inteleg, doamna Popa, dar 

trebuie sa gasim si surse de finantare sa putem moderniza spatii. 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: “ Asa  cum   s-au gasit la Cinema, sau la Casa 

de Cultura, asa trebuie sa se gaseasca aici ?” 

           Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: “Nu s-au gasit, doamna, nu s-au 

gasit , stiu foarte bine cum le-au gasit, parca  asa mi-ati spus ,te iubesc am spus , cand am reusit 

sa gasesc …. 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Da, bine, dvs. spuneti la toti….. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: M-am saturat sa iubesc 

Bucurestiul ala, daca ar sta cineva acuma , ca sa finalizam Cresa, si celelalte, cam cate alergari 

fac!? 

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Sa va intreb, cand le-am trecut in 

domeniul privat, de asta le-am trecut, ca sa daramam cosurile ? 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Am trecut toate centralele termice 

in domeniul privat…. 

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Ca sa le valorificam in vreun fel? 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Oricum se degradau, nu mai 

puteau fi folosite. Astazi suntem 19 consilieri, 18 in sala, domnul Bobârnat Radu este online, eu 

pot sa va spun un lucru, nu am “parti-prise” cu RECUMED, cu nimeni, stiu bugetul de anul 

acesta, aproximativ, din presa, dar nu pot sa ma bazez pe ele, cert este ca o dotare medicala 

suplimentara pe care noi nu o avem in oras….. 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  De ultima generatie. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:…..si a merge la  Vaslui, sau la 

Iasi, tot la aceasta clinica, eu cred ca este in folosul comunitatii! 

            Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: “Cel mai bine era daca functiona Spitalul, 

domnule primar, la parametri  normali! “ 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “A ma acuza pe mine , este cu 

totul altceva.” 
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          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Am inteles, va multumesc tuturor 

pentru punctul de vedere! Domnule consilier Focia Alexandru doreste sa ne spuna ceva! 

         Domnul consilier Focia Alexandru: Prin Hotararea Consiliului Local Husi nr.257 din 2020, 

am completat inventarul bunurilor mobile si imobile cu centralele acestea, si vad ca in referat se 

prevede ca scopul  lor este “in vederea concesionarii si vanzarii”. 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Nu scrie nimic de cosurile de fum 

acolo? 

           Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: In momentul in care s-au scos din domeniul 

public, si s-au introdus in domeniul privat…. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Doamna Popa, stiti dvs. ceva de 

cosurile de fum, era central termica de pe str.M.Eminescu, care se darama coșul de fum. Mai este 

cineva pe aici care sigur trebuie să știe,  era centrala din spatele  spatele Aquavas , în care... 

cineva promitea că o daramam , dar nu aveam cadrul legal, cosul ala,  si mai sunt alea două de pe 

Stadion, care nu prezintă încă pericol public, cele de la intrarea în Stadion. 

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Da, Mulțumesc frumos.!Haideti 

sa  mergem mai departe , legat de  comisii, cum votam? Cine face buletinele de vot, luam pauza? 

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu:Daca mai sunt alte 

propuneri? 

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Nu mai sunt nici un fel de alte 

propuneri, am intrebat, si nu mai sunt alte propuneri. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Domnule presedinte, domnule 

Boeru, am primit prea  multe acuzatii din presa, ca a venit cineva sa faca legalitate, de astazi 

inainte respectam conform legii, orice vot la persoana… 

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: “Asta imi doresc si eu, din prima 

zi de cand am pasit in aceasta Primarie!” 

         Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Se va proceda la tiparirea 

buletinelor de vot,… 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Credeti ca dureaza  mai mult de 5 

minute? 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Am o propunere, avand in vedere ca pe ordinea de zi sunt 

mai multe proiecte de hotarare unde trebuie facut “vot secret”, propun ca aceste proiecte de 

hotarare sa fie lasate la sfarsitul sedintei, ca sa fie facute buletinele de vot si apoi sa fie votate la 

sfarsit, avand in vedere ca eu nu pot sa votez fiind on-line. 

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Domnule consilier Bobârnat, 

multumesc pentru sugestia dvs, dar era mai utila daca venea la inceputul sedintei, acum 

modificam ordinea, cum sa facem ? 

           Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Mai avem si alte proiecte de hotarare. 

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Cineva va nota aceste proiecte de 

hotarare care trebuie sa le votam secret ulterior ?       

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Asta am propus si eu 

inaintea sedintei. 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Cui ati propus, mie mi-ati propus? 

          Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu:Nu, am vorbit cu colegii 

dvs, cu domnii consilieri. 

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Cineva va nota aceste proiecte de 

hotarare care trebuie sa le votam secret ulterior ? 

          Domnul consilier Focia Alexandru: Domnule presedinte, supuneti la vot propunerea, o 

votam , si apoi vedem. Dar cine lipseste? 
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         Domnul consilier Matei Ionel: Daca acum suntem la acest proiect de hotarare, sa il 

definitivam pe acesta, suntem in toiul discutiilor cu el.  

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Da, asta cred si eu . Domnule 

consilier Bobârnat, sa  ducem la capat acest proiect de hotarare, suntem in mijlocul votului  cu el, 

iar celelalte le vom duce catre finalul  sedintei, da?   

        Domnul consilier Bobârnat Radu: Dar asta inseamna sa luam o pauza de cel putin  15 

minute!? 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Luam acuma o pauza de cca 5 

minute, si apoi demaram lucrarile! Va rugam sa ne intelegeti , si vom fi eficienti, da? 

         Domnule consilier Țocu Cătălin: Da, si celelalte proiecte de hotarare sa le discutam catre 

finalul sedintei. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Multumesc pentru sugestie, asa 

vom proceda dupa acest proiect de hotarare! Sa luam o pauza de 5 minute, se va proceda la  

tiparirea  buletinele de vot. Aveti propunerile !? 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Haideti sa reluam sedinta!? 

       Doamna  consilier Toma Cătălina-Tania: Comisia specială de numărare a voturilor secrete în  

situaţiile expres prevăzute de legislaţia în vigoare , precum şi în cazurile în care  Consiliul Local 

al Municipiului Huşi stabileşte adoptarea unor hotărâri prin vot secret în mandatul 2024-2028, 

constituită conform Hotărârii Consiliului Local al municipiului Husi nr. 411 din 06.11.2024, in 

urmatoarea componenta: 

1. Focia Alexandru 

2. Matei Ionel 

3. Toma Cătălina-Tania 

4. Chetran Cela-Tamara 

5. Cătănescu Mariana-Elisabeta 

în conformitate cu prevederile Ordonanței de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările și completările ulterioare, a procedat  la numărarea voturilor 

exprimate pentru completarea  componentei Comisiei de evaluare a ofertelor, conform 

Proiectului de hotărâre nr.31 din 23.01.2025. 

         După numărarea voturilor s-au constatat următoarele: 
Membri titulari : 

1.Voturi PENTRU (DA) alegerea d-lui Focia Alexandru  =                                              13 buc. 

2.Voturi PENTRU (DA) alegerea d-lui Bîrsă Ștefan-Andrei =                                          13 buc. 

3.Voturi PENTRU (DA) alegerea d-lui Matei Ionel              =                                           13 buc. 

1.Voturi IMPOTRIVĂ (NU) alegerea d-lui Focia Alexandru  =                                          3 buc. 

2.Voturi IMPOTRIVĂ (NU) alegerea d-lui Bîrsă Ștefan-Andrei =                                      3 buc. 

3.Voturi IMPOTRIVĂ (NU) alegerea d-lui Matei Ionel              =                                       3 buc. 

a)TOTAL VOTURI EXPRIMATE  =                                                                             18 buc. 

b) TOTAL VOTURI VALABILE      =                                                                            16 buc.  

c) VOTURI NULE =                                                                                                           2 buc. 

Membri supleanti : 

1. Voturi PENTRU (DA) alegerea d-lui Ciupilan  Ioan-Valeriu =                                       12 buc.  

2. Voturi PENTRU (DA) alegerea d-lui Boeru Sergiu                          =                             12 buc. 

3. Voturi PENTRU (DA) alegerea d-nei Toma Cătălina –Tania          =                             12 buc. 

1. Voturi IMPOTRIVĂ (NU) alegerea d-lui Ciupilan  Ioan-Valeriu =                                  4  buc. 

2. Voturi IMPOTRIVĂ (NU) alegerea d-lui Boeru Sergiu                          =                         4 buc. 

3. Voturi IMPOTRIVĂ (NU) alegerea d-nei Toma Cătălina –Tania          =                          4 buc. 

a)TOTAL VOTURI EXPRIMATE  =                                                                                 18  buc.  

b) TOTAL VOTURI VALABILE      =                                                                               16 buc.  

c) VOTURI NULE =                                                                                                              2 buc. 
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           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Multumesc! Ce facem mai 

departe acum? 

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Componenta Comisiei de 

evaluare a ofertelor a fost stabilita. Supuneti la vot proiectul de hotarare. Proiectul de hotarare 

poate fi votat si de catre domnul consilier Bobârnat Radu. 

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Supun la vot  proiectul de 

hotarare completat cu propunerile votate “prin vot secret”.Cine este  pentru),  împotrivă),  

abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  

- X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  - - X 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta - X - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  - - X 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru - - X 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia - X - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  - - X 

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Proiectul de 

hotarare nu a trecut , nu a intrunit numarul de voturi necesar (majoritatea calificata de 2/3 

din numarul total al consilierilor in functie). Au fost  12 voturi pentru), 3 voturi împotrivă) – 

consilieri locali Bobârnat Radu, Cătănescu Mariana-Elisabeta, Popa Cătălina –Eugenia,  

4 abținere) – consilieri  locali Brînză Andrei – Dan, Cocuz Adrian, Pascal Petru, Țocu Cătălin. 

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Deci, am pierdut timp degeaba! 

           Domnul consilier Țocu Cătălin: Oricum , sa stiti, ca am fi contestat Comisia de numarare a 

voturilor. 

         Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu:Comisia de numarare a 

voturilor este aprobata prin hotarare de consiliu local, la inceputul mandatului. 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: Este adevarat , dar in momentul asta cand un candidat are si 

calitatea de numarator al voturilor!? Aici vorbim de legalitate. 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Am o rugaminte la dvs., vreau sa 

mergem mai departe! Centrala nu s-a vandut, o sa transmitem mai departe. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Nu transmitem nimanui nimic, nu 

o scoatem la licitatie. Eu nu am de transmis nimanui nimic! 
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16. Proiect de hotărâre nr.04 din 15.01.2025  privind modificarea statului de funcții al 

personalului din cadrul Bibliotecii Municipale “Mihai Ralea” Huși -  iniţiator 

primarul municipiului Huşi. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia de învățământ, sănătate, activități sportive, activități social-culturale, culte– 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

            Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Sunt discutii la acest proiect de 

hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

         Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Eu nu sunt de acord. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Doamna consilier , vreti sa luati 

cuvantul? 

         Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta:Am ridicat mana, vroiam sa ma inscriu la 

cuvant. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Am crezut ca vreti sa votati 

pentru). 

          Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Nu,vroiam sa iau cuvantul. Ma 

intereseaza, se face modificarea acestui stat de functii  pentru transformarea unui post de funcție 

de execuție în regim contractual de bibliotecar, grad profesional I, in post de functie de executie 

in regim contractual de bibliotecar, grad profesional IA. Asta inseamna promovare. Ma 

intereseaza daca in baza   Ordonanta  156,  respecta articolul din Ordonanta 156, care prevede ca 

trebuie sa te incadrezi in platile facute la luna noiembrie 2024, cu incadrarea in buget, acolo 

prevede clar pentru salarizarea personalului platit din fonduri publice , cu modificarile si 

completarile ulterioare – “ În anul 2025, începând cu data de 1 ianuarie, cuantumul sporurilor, 

indemnizațiilor, compensațiilor, primelor și al celorlalte elemente ale sistemului de salarizare care 

fac parte, potrivit legii, din salariul brut lunar, solda lunară de care beneficiază personalul plătit 

din fonduri publice se menține cel mult la nivelul cuantumului acordat pentru luna noiembrie 

2024, în măsura în care personalul ocupă aceeași funcție și își desfășoară activitatea în aceleași 

condiții.” 

         D-na Tudose Alina – manager Biblioteca Municipala “Mihai Ralea” Husi: Aici este  vorba 

de promovare, transformarea unui post de funcție de execuție în regim contractual de bibliotecar, 

grad profesional I, in post de functie de executie in regim contractual de bibliotecar, grad 

profesional IA. 

Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta:Da, este vorba de promovare. 

           D-na Tudose Alina – manager Biblioteca Municipala “Mihai Ralea” Husi:Dar cine sunt eu 

sa interzic dreptul omului de a promova!? 

          Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Corect, legea nu este neaparat restrictiva, 

dar nici nu ma obliga. 

          D-na Tudose Alina – manager Biblioteca Municipala “Mihai Ralea” Husi: Dar in 

Ordonanta 156 nu se mentioneaza  nimic referitor la promovare, salariul de baza ramane acelasi. 

           Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: “Daca ne uitam la un alt articol, Art.VI 

alin.(2), aceeasi problema o avem si noi in sistemul de educatie, avem si noi promovari care 

includ personalul auxiliar, la Art.VI alin.(2) spune asa: “ Dacă în cursul exercițiului bugetar 

intervin evenimente care conduc la majorarea cheltuielilor de personal aprobate prin buget, 

ordonatorii de credite dispun măsurile necesare în vederea încadrării în bugetul aprobat, în 
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condițiile legii, recurgând dar fără a se limita la măsurile prevăzute la art. 18 alin. (5) și (6) din 

Legea responsabilității fiscal-bugetare nr. 69/2010, republicată, cu modificările și completările 

ulterioare. Ce ne spune acest art.5 - Ordonatorii principali de credite  trebuie  să întreprindă toate 

măsurile necesare pentru a se incadra in bugetul aprobat ,  daca in trimestrul următor trimestrului 

pentru care a fost majorată limita pentru cheltuielile de personal, trebuie să înregistreze economii 

la aceste cheltuieli  de personal în cuantumul sumei cu care a fost majorată . Asta spune!” 

            D-na Tudose Alina – manager Biblioteca Municipala “Mihai Ralea” Husi:Inteleg ce 

spuneti dvs., dar eu nu sunt in masura sa ingradesc dreptul salariatului de a promova. Salariatul 

ma poate da in judecata. 

           Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Are dreptul de a da in judecata, el isi 

poate cistiga dreptul in judecata, sa ne dea si pe noi, si pe toata lumea, nici o problema! Problema 

este de legalitate, daca eu in calitate de ordonator de credite, la acest moment pot sa imi asum o 

cheltuiala suplimentara fata de bugetul la care fac referire. Pai, dumneata stii bugetul lunii 

noiembrie! 

          D-na Tudose Alina – manager Biblioteca Municipala “Mihai Ralea” Husi: Dar deocamdata 

nu avem buget. 

           Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Nu, dar Ordonanta face referire la suma 

platilor lunii noiembrie.La asta face referire! 

           D-na Tudose Alina – manager Biblioteca Municipala “Mihai Ralea” Husi: Eu asta am 

considerat. Este dreptul omului. 

          Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta:Si asta este opinia mea, si din aceasta 

cauza am dat aviz nefavorabil la toate proiectele din Comisie, pentru ca toate faceau referire la 

suplimentarea statului de functii , sau la modificarea statului de functii . 

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Dar aici nu este vorba de 

suplimentarea statului de functii. 

           D-na Tudose Alina – manager Biblioteca Municipala “Mihai Ralea” Husi: Dar salariatul 

respectiv  a indeplinit conditiile pentru promovare. 

          Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Atata timp cat legiuitorul a venit si a 

considerat ca sunt masuri restrictive de ordin financiar si a ajuns sa inghete pana si pensiile, nu ? 

           D-na  ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Cu incadrarea in 

bugetul anual 2025. 

          Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Nu, dar am citit clar, face referire la 

noiembrie 2024. Asa face referire articolul respectiv. 

           D-na  ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Este normal sa 

se refere la noiembrie 2024,  pentru ca este suma dictata in luna decembrie. 

          Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta:Da, dar face referire la noiembrie 2024. 

          Domnul consilier Focia Alexandru : Inteleg ca daca ordonatorul de credite face economii, 

in acelasi cuantum, este totul in regula? Pai treaba  lui este sa faca economii pentru ca altfel 

Curtea de Conturi il verifica. 

 

 

 

         D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Pot sa va raspund? 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Bineinteles, abia asteptam! 

         D-na  ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Eu, la data de 

astazi, este o parere si mi-o mentin, la data de astazi nu am nici un fel de certitudine ca nu ma 

incadrez in bugetul pe anul 2025. In cursul anului financiar, pot sa fie concedii medicale, 

concedii de odihna unde nu se platesc toate drepturile, caz concret la Primarie, am concedii 

medicale nerestituite din anul precedent , care imi vor fi, adica sunt foarte multe elemente care 

https://legislatie.just.ro/Public/DetaliiDocumentAfis/288439
https://legislatie.just.ro/Public/DetaliiDocumentAfis/288439
https://legislatie.just.ro/Public/DetaliiDocumentAfis/288439
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sunt incerte la data de astazi, ca sa pot sa ma pronunt. Practic, daca se da o hotarare de Consiliu 

Local , urmeaza o dispozitie a ordonatorului de credite, la data la care fundamentez bugetul , abia 

atunci pot sa stiu lucrul asta. 

           Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Acuma nu stiti daca o sa fie sau nu o sa fie !? 

           D-na  ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Nu stie nimeni, 

doamna Popa. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Doamna consilier Popa, va spun 

cu certitudine ca voi avea o economie in buget, cat aveti domnule Ailenei salariul? 

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Ce importanta are, ca tot pleaca! 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Da, dar tot datorita Ordonantei nu 

mai poate fi  arhitect sef, am avut postul trei ani scos la concurs, conditiile pe care le impune 

Ministerul Dezvoltarii , sunt de 7 ani vechime, si nu vine nimeni. Mai am un alt exemplu, postul 

de director economic, care pana la ora actuala  a fost scos de 2 ori la concurs, nu vine nimeni. 

Alta situatie, post la contabilitate, scos la concurs,nu vine nimeni.Dar pentru arhitect sef, cu chiu 

cu vai, am obtinut la intrunirea primarilor de municipii, impreuna cu Consiliul Judetean, sa 

obtinem o derogare de la Ministerul Dezvoltarii, sa poata ingineri constructori, cu vechime, sa 

poata da examen pentru acest post. Eu ma gandesc cu groaza, incepand de maine, nu stiu daca 

Consiliul Judetean si-a rezolvat problema, dar din cate stiu, nu, ce vom face, vom merge la 

Ministerul Dezvoltarii, probabil!? Dar economii salariale oricum vom avea. 

         D-na  ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși:Doamna consilier 

Cătănescu, sa nu intelegeti ca o contradictie, sa o intelegeti in sensul ca, nimeni nu poate sa aiba 

elemente certe la data prezentei. 

          Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Bun, dvs. nu aveti elemente certe, dar in 

acelasi timp legea va conditioneaza sa va incadrati in buget. 

          D-na  ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși:Dar de unde stiti 

ca nu o sa ma incadrez in anul 2025 ? 

          Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Eu nu am spus ca nu o sa va incadrati in 

buget! 

          D-na  ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși:Pai!? 

          Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: In primul rand dvs. aprobati o promovare. 

          D-na  ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Promovarile nu 

implica sume atat de mari. Numai un pic , daca imi dati voie, ordonatorul de credite, poate,daca 

eventual, daca chiar vine toata lumea la serviciu, nu mai ia nimeni concediu , poate sa dispuna 

masuri cu incadrare in buget,  in  ultima luna sa puna 0,02% in minus la salarii. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Doamna director, am o mica 

problema, vad ca aveti aici un bibliotecar “S” care trece in treapta  urmatoare. Care este diferenta 

salariala? 

          D-na Tudose Alina – manager Biblioteca Municipala “Mihai Ralea” Husi: Undeva la 300, 

300 si ceva. 

 

 

Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Un 4000 lei maxim/an. 

           D-na Tudose Alina – manager Biblioteca Municipala “Mihai Ralea” Husi: Despre asta este 

vorba, nu este o crestere semnificativa a salariului. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Este de ajuns un concediu medical 

care il are cineva, si problema se poate rezolva cu incadrarea in buget. 

D-na Tudose Alina – manager Biblioteca Municipala “Mihai Ralea” Husi: Exact. 
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          D-na  ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Sau nu se da 

norma de hrana, sunt tot felul de situatii. Intr-o luna de ziler norma de hrana este 347 brut, in 

conditiile in care iau concedii, ca am concedii, repet, nu vreau sa va contrazic, vreau sa zic ca nu 

aveti, si nimeni nu poate sa aiba o certitudine . 

         Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Eu am vrut sa am din partea dvs. o 

confirmare ca se urmareste incadrarea in buget, da? 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Cu siguranta se urmareste! 

Doamna Cătănescu, de obicei, si nu de obicei, cu siguranta, am respectat toate legile. 

          D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: La fundamentarea 

bugetului pe anul 2025, va fi nivel noiembrie 2024 x 12. V-am spus si va repet, nu vreau sa va 

contrazic, nimeni nu poate sa aiba o certitudine . 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: De peste 16 ani de cand sunt 

primar, Curtea de Conturi cand a venit in control, nu mi-a imputat nici un leu! 

          D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Statul de functii 

din luna noiembrie cuprinde si elementele la care am facut referire. Daca am plecat in concediu, 

dau un exemplu, automat  nu mai beneficiez de norma de hrana, s.a.m.d.  

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Eu ma bucur ca o sa avem bani la buget, deci, 

votam! 

          D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși:Eu vorbesc chestii 

concrete, si dvs.!? 

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Multumim! 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Trebuie sa vedem cum vom obtine 

bani si cu centralele , mai este si aceea de pe str.M.Eminescu, care nu facem nimic in ea. 

          D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: O sa fac o analiza 

sa vad valoarea concediilor medicale. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  In fiecare an avem nevoie de bani 

la buget. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Dar nu avem nevoie de bani la 

buget, se duce “prostul de primar” si aduce, de la Guvern, de la Consiliul Judetean!?” 

         Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Ei!? 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Supun la vot  proiectul de hotarare 

în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin 

“ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  

- - X 
foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 
3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu - - X 

11.  Focia Alexandru  X - - 
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12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  17  voturi  pentru), 2 abținere) – consilieri locali Bobârnat Radu, Donciu George – 

Răducu. 

 

17. Proiect de hotărâre nr.07 din 16.01.2025  privind organizarea evaluării  anuale  a 

managementului  la  Biblioteca Municipala”Mihai Ralea” Husi , institutie de cultură 

din subordinea Consiliului Local al Municipiului Huși-  iniţiator primarul 

municipiului Huşi. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de învățământ, sănătate, activități sportive, activități social-culturale, culte– 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Sunt discutii la acest proiect de 

hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Supun la vot  proiectul de hotarare 

în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin 

“ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 
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17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  19  voturi  pentru). 

 

18. Proiect de hotărâre nr.10 din 16.01.2025 privind desemnarea reprezentanţilor 

Consiliului Local al Municipiului Husi în comisia de evaluare şi comisia de soluţionare 

a contestaţiilor la evaluarea anuala a managementului Bibliotecii  Municipale ”Mihai 

Ralea” Husi-  iniţiator primarul municipiului Huşi.( A se vedea și discutiile de la  

pag.78 din pv.sed.CL din 30.01.2025). 
            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de învățământ, sănătate, activități sportive, activități social-culturale, culte– 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Va rog sa faceti propuneri , pentru 

a se putea intocmi buletinele de vot. 

        Domnul consilier Ciupilan Valeriu –Ioan, viceprimarul municipiului Husi: Propun: 

▪ d-na consilier Chetran Cela-Tamara ca reprezentant al Consiliului Local al 

Municipiului Husi, in comisia de evaluare anuala a managementului realizat in  anul 

2024 la Biblioteca  Municipala ”Mihai Ralea” Husi. 

▪ d-na consilier Patrașcu Luiza  ca supleant al reprezentantului Consiliului Local al 

Municipiului Husi, in comisia de evaluare anuala a managementului  realizat in  anul 

2024 la Biblioteca  Municipala ”Mihai Ralea” Husi. 

• d-na consilier Ivanovici Georgiana ca reprezentant al Consiliului Local al 

Municipiului Husi, in comisia de solutionare a contestatiilor la evaluarea anuala a 

managementului realizat in  anul 2024 la Biblioteca  Municipala ”Mihai Ralea” Husi  

• d-l  consilier Boeru Sergiu  ca supleant al reprezentantului Consiliului Local al 

Municipiului Husi, in comisia de  solutionare a contestatiilor la evaluarea anuala a 

managementului  realizat in  anul 2024 la Biblioteca  Municipala ”Mihai Ralea” Husi 

         Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Daca mai sunt alte 

propuneri? 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Procedam in felul urmator, 

doamnele se vor duce si vor intocmi buletinele de vot cu propunerile formulate de domnul 

viceprimar, lasam proiectul deoparte, trecem la discutarea urmatorului proiect de hotarare, iar pe 

acesta il aprobam catre sfarsitul sedintei. Sunteti de acord? 

         Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu : toata lumea de acord cu aceasta 

propunere? Daca da, mergem mai departe cu discutiile la ordinea de zi! Bun, va multumesc! 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Domnilor , nu inteleg, daca am o 

singura propunere, o singura propunere, noi am mai trecut prin astea, de 29 de ani alegem asa, dar 

ca in acest consiliu local nu am patit asa ceva, bai, fratilor, am o singura propunere nu are 

contracandidat, de ce trebuie sa mai pierdem timpul cu buletinele de vot? 

         Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu : Nu putem fi impotriva ei daca nu 

avem alta varianta, daca nu avem alta solutie!? 

         Domnul consilier Brînză Andrei – Dan: Poate de asta de-a lungul timpului s-a format asa o 

chestie!? 
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          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Va rog, domnule Brînză, pana o sa 

ajungeti la experienta noastra, o sa va saturati si dvs., nu facem comert aici! 

          Domnul consilier Ciupilan Valeriu –Ioan, viceprimarul municipiului Husi: Nu o sa ajunga 

la experienta noastra! 

          Domnul consilier Brînză Andrei – Dan: Stati linistit, domnule „Asa”! 

          Domnul consilier Ciupilan Valeriu –Ioan, viceprimarul municipiului Husi: Eu sunt foarte 

linistit. 

          Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu : Domnule „Asa”? 

          Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Se pot tipari buletinele de 

vot cu propunerile facute de domnul consilier Ciupilan Valeriu-Ioan? Daca mai sunt alte 

propuneri? 

           Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu : Mai sunt alte propuneri? Nu mai 

sus, se pot tipari buletinele de vot cu aceste propuneri, si noi trecem mai departe! 

 

 

19. Proiect de hotărâre nr.06 din 16.01.2025  privind organizarea evaluării  anuale  a 

managementului  la  Casa de Cultură ”Alexandru Giugaru” Huși , institutie de cultură 

in subordinea Consiliului Local al Municipiului Huși-  iniţiator primarul municipiului 

Huşi. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de învățământ, sănătate, activități sportive, activități social-culturale, culte– 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Aici doar votam. Aveti ceva de 

spus? Da, doamna consilier Popa doreste sa ia cuvantul! 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Este vorba de Regulamentul pentru evaluarea 

anuala a managementului, doamna nu este aici? De la Biblioteca , doamna a venit, de la Casa de 

Cultura doamna nu a venit!? Vreau sa intreb Executivul , daca doamna a urmat  cursuri de 

management cultural? Si Executivul trebuie sa stie lucrul acesta, doamna director merge inainte 

pe baza  evaluarii…. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Nu era mai bine daca intrebati la 

Comisie, doamna consilier Popa!? 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia:….chiar imi pare rau, nu m-am mai gandit la asa 

ceva. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Nici noi nu ne-am gandit. 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Dar nu intra in atributia mea sa stau si sa 

buchisesc chiar fiecare contract, si sa aflu ce s-a mai intamplat!?  

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Asta este una dintre intrebari, 

urmatoarea ? 

           Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Daca doamna nu a reusit sa faca acest curs de 

management cultural, ar trebui sa nu mai fie, este obligatoriu acel curs de facut,  si este trecut in 

contractul de management, conform legii, da? 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Nu stiu daca are sau nu are, nu pot 

sa va dau un raspuns, nici doamnele de la “personal” nu sunt aici, dosarul doamnei manager de la 

Casa de Cultura este la noi la “Personal”? Eu astazi va pot spune doar atat, astazi se voteaza 

Regulamentul de evaluare, nu stiu daca va putea sa ramana director sau nu, daca nu indeplineste 

toate conditiile, si asa am acolo un control cu primul organ de audit , inceput acolo, si voi 
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continua acolo, o sa verificam si asta, acum avem doar evaluarea. Deci, este Regulamentul de 

evaluare. 

         Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Este o problema pe care i-am adus-o la 

cunostinta si personal, si i-am spus, doamna aveti grija… 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Dar nu ati spus-o si in cadrul 

Consiliului Local. 

         Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Nu am ridicat-o de fiecare data? 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Nu pot sa retin chiar tot ce spuneti 

dvs. 

         Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia:Vedeti!? 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Nu retin chiar tot ce se discuta  

intr-o sedinta. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Vreau sa va spun ceva, chiar nu 

vreau sa stau intr-o polemica cu nimeni, eu astazi am aflat chestia aceasta, va dau cuvantul meu 

de onoare, maine veti avea un raspuns daca are sau nu are acest curs de management facut, habar 

nu am, dar cred ca are de la angajare…. 

        Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Nu are! 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: ….nu stiu, dar in aceste conditii, 

avem evaluarea care va fi maine, poimaine, oricum trebuie sa facem evaluare, reevaluare acolo, 

inclusiv  audit , din toate punctele de vedere, si financiar, este si Cinematograful acela care ne-a 

adus niste cheltuieli, pe care nici eu nu le stiu la ora actuala, nici mentenanta, s.a.m.d., ca trebuie 

sa il intretinem, dupa care, daca doamna nu are, “sarut-mana”, se va scoate postul la concurs, 

exact ce voi face si luni la Spital, voi propune, ca oricum expira contractul domnului director . 

Expira mandatul directorului Spitalului  la 01 aprilie, deci, de luni dimineata pregatim scoaterea 

la concurs a postului de director la Spital.” 

          Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta : Sa interlegem ca plata  acestei Comisii  in 

cuantum de 10% din indemnizatia ordonatorului de credite , se incadreaza tot in bugetul aferent? 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Dar mie nu mi-a mai crescut 

salariul, asa l-am avut si anul trecut. 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Si eu am fost in Comisie, si  ati spus ca nu se 

poate plati, ca nu sunt bani. 

          D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Este pozitie 

distincta. 

          Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Asa apare! 

         D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Da. 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Este apanajul Consiliului Local , daca se 

plateste, sau nu se plateste. 

         D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Comisia se 

plateste din bugetul Consiliului Local, in baza contractelor… 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Exact. 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: Haideti sa nu mai platim aceste Comisii! 

          D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Este trecut in lege 

plata Comisiei. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Bun, nu platim pe “cei de la 

noi”, dar cei care vin de la Vaslui, sau de unde sunt dumnealor, si care fac parte din comisie, eu 

nu pot sa nu ii platesc, legea nu imi da voie, ma pot ataca exact cum m-a atacat domnul consilier 

Brînză in Contencios, sau cum s-a trezit domnul prefect, dimineata, ca reprezentantii Consiliului 

de Administratie nu au fost votati prin vot secret.” 
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         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Oameni buni, eu am o intrebare, 

aveti vreo propunere concreta? As vrea sa stiu care este propunerea? 

 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Sa vad contractele de management! 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Asta este propunerea Comisiei de 

oreganizare a evaluarii? 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Doamna consilier, la ora “6 si 

ceva”(seara), sa ma apuc sa caut personalul, dar am spus ca voi verifica, maine dimineata  ii voi 

trimite pe e-mail, contractul, daca are sau nu are? Maine la ora 9,00, ca nu vin la ora 7,00 la 

serviciu. 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Multumesc frumos! Alte discutii? 

 Supun la vot  proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  

abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  

X 
foloseste platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  - - X 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta - - X 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu - - X 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia - X - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  15  voturi  pentru), 1 vot împotrivă) – consilier local Popa Cătălina –Eugenia, 

3 abținere) – consilieri locali Brînză Andrei – Dan, Cătănescu Mariana-Elisabeta, Donciu George 

– Răducu. 

 

20. Proiect de hotărâre nr.09 din 16.01.2025 privind desemnarea reprezentanţilor 

Consiliului Local al Municipiului Husi în comisia de evaluare şi comisia de soluţionare 

a contestaţiilor la evaluarea anuala a managementului Casei de Cultura ”Alexandru 

Giugaru” Husi -  iniţiator primarul municipiului Huşi. ( A se vedea și discutiile de la  

pag. 80-81 din pv.sed.CL din 30.01.2025. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
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 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de învățământ, sănătate, activități sportive, activități social-culturale, culte– 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Va rog sa faceti propuneri , pentru 

a se putea intocmi buletinele de vot. 

        Domnul consilier Ciupilan Valeriu –Ioan, viceprimarul municipiului Husi: Propun: 

▪ d-na consilier Matei Gabriela ca reprezentant al Consiliului Local al Municipiului Husi, 

in comisia de evaluare anuala a managementului realizat in  anul 2024 la Casa de 

Cultura ”Alexandru Giugaru” Husi. 

▪ d-na consilier Chetran Cela-Tamara  ca supleant al reprezentantului Consiliului Local al 

Municipiului Husi, in comisia de evaluare anuala a managementului  realizat in  anul 

2024 la Casa de Cultura ”Alexandru Giugaru” Husi. 

• d-l consilier Ciupilan Valeriu-Ioan  ca reprezentant al Consiliului Local al Municipiului 

Husi, in comisia de solutionare a contestatiilor la evaluarea anuala a managementului 

realizat in  anul 2024 la Casa de Cultura ”Alexandru Giugaru” Husi. 

• d-na consilier Ivanovici Georgiana  ca supleant al reprezentantului Consiliului Local al 

Municipiului Husi, in comisia de  solutionare a contestatiilor la evaluarea anuala a 

managementului  realizat in  anul 2024 la Casa de Cultura ”Alexandru Giugaru” Husi. 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Mai aveti si alte propuneri ? 

        Domnul consilier Donciu George – Răducu propune: 

▪ d-nul consilier Țocu Cătălin . 

      Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: In care din comisii? 

          Domnul consilier Donciu George – Răducu propune: 

▪ d-nul consilier Focia Alexandru. 

          Domnul consilier Ciupilan Valeriu –Ioan, viceprimarul municipiului Husi: Domnul 

consilier Focia Alexandru este in comisia de numarare a voturilor, nu poate face parte . 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Si nici nu vrea. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Domnule presedinte, haideti, 

treceti toate propunerile pe buletinul de vot, se voteaza, si cine iese, iese, cine nu, nu, si apoi 

votam, si trecem mai departe. 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Da, domnule primar, propunerile 

le-a facut domnul consilier Ciupilan. 

           Domnul consilier Ciupilan Valeriu –Ioan, viceprimarul municipiului Husi: Atunci, in locul 

d-nei consilier Chetran Cela-Tamara, propun pe domnul consilier   Donciu George – Răducu. 

Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Bun, deci, acum avem: 

▪ d-na consilier Matei Gabriela ca reprezentant al Consiliului Local al Municipiului Husi, 

in comisia de evaluare anuala a managementului realizat in  anul 2024 la Casa de 

Cultura ”Alexandru Giugaru” Husi. 

▪ d-nul consilier Donciu George- Răducu ca supleant al reprezentantului Consiliului 

Local al Municipiului Husi, in comisia de evaluare anuala a managementului  realizat in  

anul 2024 la Casa de Cultura ”Alexandru Giugaru” Husi. 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: De asemenea, avem: 

• d-l consilier Ciupilan Valeriu-Ioan  ca reprezentant al Consiliului Local al Municipiului 

Husi, in comisia de solutionare a contestatiilor la evaluarea anuala a managementului 

realizat in  anul 2024 la Casa de Cultura ”Alexandru Giugaru” Husi. 

• d-na consilier Ivanovici Georgiana  ca supleant al reprezentantului Consiliului Local al 

Municipiului Husi, in comisia de  solutionare a contestatiilor la evaluarea anuala a 

managementului  realizat in  anul 2024 la Casa de Cultura ”Alexandru Giugaru” Husi. 
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       Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Mai sunt si alte propuneri? Nu, 

atunci mergem sa facem buletinele de vot! 

          Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Spuneti daca aveti alte 

propuneri!? 

           Domnul consilier Donciu George – Răducu : Am propus pe domnul Focia Alexandru, si ai 

spus ca nici nu isi doreste, si nici nu poate face parte, dar eu continui lista de propuneri! 

Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Ati discutat cu ei? 

Domnul consilier Țocu Cătălin: Dar de ce trebuie sa discute cineva cu cineva? 

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Cum adica? Dar poate omul este 

plecat din tara, dar poate sunt alte situatii!? 

          Domnul consilier Focia Alexandru: De principiu, cand propui pe cineva la o munca, ii ceri 

macar un acord, de bun simt! E vorba de o munca neplatita. 

          Domnul consilier Donciu George – Răducu : In principiu, sunt prima data in Consiliu, dvs. 

ati mai fost, mi s-a propus de la domnul Țocu, sa vin cu lista, eu ce pot sa fac? 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Haideti, domnule Donciu, aveti lista 

cu propuneri? Va rog sa dati citire listei de propuneri! 

Domnul consilier Donciu George – Răducu : Asta incerc sa fac. Am propus: 

▪ d-nul  consilier Focia Alexandru  ca reprezentant al Consiliului Local al Municipiului 

Husi, in comisia de evaluare anuala a managementului realizat in  anul 2024 la Casa de 

Cultura ”Alexandru Giugaru” Husi. 

▪ d-nul  consilier Țocu Cătălin  ca supleant al reprezentantului Consiliului Local al 

Municipiului Husi, in comisia de evaluare anuala a managementului  realizat in  anul 

2024 la Casa de Cultura ”Alexandru Giugaru” Husi. 

• d-na  consilier Matei Gabriela  ca reprezentant al Consiliului Local al Municipiului 

Husi, in comisia de solutionare a contestatiilor la evaluarea anuala a managementului 

realizat in  anul 2024 la Casa de Cultura ”Alexandru Giugaru” Husi. 

• d-nul  consilier Cocuz Adrian  ca supleant al reprezentantului Consiliului Local al 

Municipiului Husi, in comisia de  solutionare a contestatiilor la evaluarea anuala a 

managementului  realizat in  anul 2024 la Casa de Cultura ”Alexandru Giugaru” Husi. 

         D-nul  consilier Focia Alexandru : Eu nu pot face parte din Comisia de evaluare, fac parte 

din Comisia de numarare a voturilor. 

         Domnul consilier Pascal Petru: Putem sa punem in locul domnului Donciu  George – 

Răducu, pe domnul consilier Țocu Cătălin  ca supleant al reprezentantului Consiliului Local al 

Municipiului Husi, in comisia de evaluare anuala a managementului  realizat in  anul 2024 la 

Casa de Cultura ”Alexandru Giugaru” Husi. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Va rog sa faceti publica lista finala 

a propunerilor pentru a putea trece la tiparirea buletinelor de vot!? 

         Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Propunerile finale, ce vor 

fi trecute in buletinul de vot,  sunt urmatoarele: 

▪ d-na consilier Matei Gabriela ca reprezentant al Consiliului Local al Municipiului 

Husi, in comisia de evaluare anuala a managementului realizat in  anul 2024 la Casa de 

Cultura ”Alexandru Giugaru” Husi. 

▪ d-nul  consilier Țocu Cătălin  ca supleant al reprezentantului Consiliului Local al 

Municipiului Husi, in comisia de evaluare anuala a managementului  realizat in  anul 

2024 la Casa de Cultura ”Alexandru Giugaru” Husi. 

• d-l consilier Ciupilan Valeriu-Ioan  ca reprezentant al Consiliului Local al 

Municipiului Husi, in comisia de solutionare a contestatiilor la evaluarea anuala a 

managementului realizat in  anul 2024 la Casa de Cultura ”Alexandru Giugaru” Husi. 
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• d-na consilier Ivanovici Georgiana  ca supleant al reprezentantului Consiliului Local 

al Municipiului Husi, in comisia de  solutionare a contestatiilor la evaluarea anuala a 

managementului  realizat in  anul 2024 la Casa de Cultura ”Alexandru Giugaru” Husi. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Doamna secretar general, aveti 

lista finala?  

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu:Da, am facut cunoscute 

propunerile finale, se poate trece la tiparirea builetinelor de vot. 

           Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu : Multumesc! Se pot tipari 

buletinele de vot cu aceste propuneri finale , si noi trecem mai departe! 

 

21. Proiect de hotărâre nr.26 din 22 .01.2025  privind modificarea statului de functii al 

personalului din cadrul Spitalului Municipal “Dimitrie Castroian”  -iniţiator primarul 

municipiului Huşi. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia de învățământ, sănătate, activități sportive, activități social-culturale, culte– 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

      Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Sunt discutii la acest proiect de 

hotarare?Doamna Ionescu, puteti sa ne prezentati proiectul de hotarare? 

       Doamna Ionescu Elena – reprezentant Spitalul Municipal “Dimitrie Castroian” Husi: Statul 

de functii al Spitalului Municipal Husi, supus atentiei dvs., cuprinde promovari in urma 

concursurilor ce au avut loc, promovari ce au avut loc ca urmare a indeplinirii conditiilor. 

        Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Care sunt functiile ? 

         Doamna Ionescu Elena – reprezentant Spitalul Municipal “Dimitrie Castroian” Husi:Care 

sunt functiile? Din asistent medical PL in asistent medical principal, a sustinut examenul de grad 

principal, promovarea in grad profesional din muncitor II in muncitor I.  

          Doamna  consilier Ivanovici Georgiana : Medic specialist primar? 

          Doamna Ionescu Elena – reprezentant Spitalul Municipal “Dimitrie Castroian” Husi: Mai 

sunt, acolo este vorba de transformare, mai sunt 2 posturi pe care le transformam, din medic 

primar in medic specialist, pentru ca la concursuri nu s-au prezentat medici primari, si atunci 

incercam sa avem participanti  la concursuri ca medici specialisti, si conform Legii nr.153 , noi 

avem obligatia ca angajatori, salariatii  ca si personal, sa isi primeasca toate drepturile. 

          Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Si in Ordonanta nr.156,  se prevede ca 

aceste promovari trebuie sa se incadreze in cheltuielile bugetare. 

           Doamna  consilier Ivanovici Georgiana : Am o intrebare catre doamna consilier 

Cătănescu, in Invatamant, anul acesta,  nimeni nu da nici un grad? 

          Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Nu am promovat pe nimeni anul acesta, 

nu am promovat! 

           Doamna  consilier Ivanovici Georgiana : Mi se pare ceva!? 

          Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta:Singurele lucruri pe care le-am aprobat,  

le-am aprobat asa, cu incadrarea in buget, exact asa, urmare a acestei Ordonante. 

          Doamna  consilier Ivanovici Georgiana : Si nimeni nu a dat? 

          Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Va da sau nu va da, pana in vara, pana in 

septembrie, promovarile se vor face in luna septembrie. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Doamna Cătănescu, completati o 

rubrica “ cu incadrarea in buget”, si gata!? 
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          Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta:Da, sa fie completat proiectul de hotarare 

cu “incadrarea in cheltuielile bugetare aferente anului 2025”. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Supun la vot  proiectul de hotarare 

completat cu propunerea formulata de doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta ( se va 

completa Art.1 – cu incadrarea in cheltuielile bugetare aferente anului 2025) Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  

- - X 
foloseste 

platforma  

online de 
videoconferinta 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  
nu și-a exprimat votul,  

nu se afla in sala de ședință 

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea 

completată  a fost adoptată cu  17 voturi  pentru), 1 abținere) – consilier Local Bobârnat Radu. 

Domnul consilier Țocu Cătălin nu și-a exprimat votul, nu se afla in sala de ședință. 

 

22. Proiect de hotărâre nr.11  din 16.01.2025  privind  acordarea unui aviz de principiu 

pentru  Planul operational al Spitalului Municipal  “Dimitrie Castroian “ Husi, pentru 

anul 2025-  iniţiator primarul municipiului Huşi. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de învățământ, sănătate, activități sportive, activități social-culturale, culte– 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Sunt discutii la acest proiect de 

hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 
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         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Supun la vot  proiectul de hotarare 

în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin 

“ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  
nu și-a exprimat votul,  

nu se afla in sala de ședință 

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  18  voturi  pentru). Domnul consilier Țocu Cătălin nu și-a exprimat votul, nu se 

afla in sala de ședință. 

 

23. Proiect de hotărâre nr.14 din 16.01.2025 privind aprobarea Planului de actiuni/lucrari 

de interes local pentru repartizarea orelor de munca prestate de beneficiarii ajutorului 

de incluziune conform Legii nr.196/2016 privind venitul minim de incluziune, pentru 

anul 2025 - iniţiator primarul municipiului Huşi. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de muncă, familie, protecție socială, administrarea serviciilor publice furnizate, 

proiecte europene și relații externe– avizează favorabil proiectul de hotărâre.  

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Sunt discutii la acest proiect de 

hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Supun la vot  proiectul de hotarare 

în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin 

“ridicarea mainii”. 

 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
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Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  
nu și-a exprimat votul,  

nu se afla in sala de ședință 

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  18  voturi  pentru). Domnul consilier Țocu Cătălin nu și-a exprimat votul, nu se 

afla in sala de ședință. 

 

24. Proiect de hotărâre nr.21 din 21.01.2025 privind aprobarea, pentru anul 2025 a 

numarului de asistenti personali ai persoanelor cu handicap grav, incadrati cu  

contract individual de munca pe raza municipiului Husi, conform Hotararii 

Guvernului nr.427/2001- iniţiator primarul municipiului Huşi. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia de muncă, familie, protecție socială, administrarea serviciilor publice furnizate, 

proiecte europene și relații externe– avizează favorabil proiectul de hotărâre.  

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Sunt discutii la acest proiect de 

hotarare? Da, doamna consilier Popa, va rog!? 

         Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: In sedinta de Comisie am solicitat o grila  cu 

numarul maxim de asistenti personali care au  fost  platiti in cursul anului 2024. Numarul maxim 

a fost intr-o singura luna de 250. Propunerea facuta de Executiv este ca pentru anul 2025 numarul 

sa creasca  la 350. Pentru acest lucru trebuie si o bugetare aferenta. Eu consider ca o crestere de 

20% , adica cu 50 de locuri, este suficienta, si nu poata sa produca perturbari. 

         Doamna jr.Nastasa Aniondra – reprez.Directia de Asistenta Sociala Husi: Noi am solicitat 

aprobarea unui numar de 350 de locuri pentru asistenti personali, noi nu am modificat, suntem 

obligati sa aprobam numarul de asistenti personali prin hotarare a Consiliului Local. Am pastrat 
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acelasi numar ca anul trecut, de 350, solicitari sunt , nu au fost bani  suficienti, am dirijat catre 

indemnizatii de insotitor. Banii vin de la bugetul de stat pentru ei, dar in momentul in care vom 

avea bani, vom angaja in limita…. 

           Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Dar in cazul in care apare o situatie de 

exceptie, ca ati depasit numarul de 300, sa suplimentam atunci, da? Eu am propus. 

          Doamna jr.Nastasa Aniondra – reprez.Directia de Asistenta Sociala Husi: Pai, nu se mai 

poate, pentru ca se face bugetul , si hotararea aceasta de consiliu local, eu trebuie sa o trimit mai 

departe. In functie de numarul pe care eu il am aprobat in Consiliul Local, se face bugetul pentru 

ei. 

          D-na  ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Este si 

contributie locala de 10% din valoarea totala. 

         Doamna jr.Nastasa Aniondra – reprez.Directia de Asistenta Sociala Husi: Si anul trecut am 

avut  tot 350. 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Am vazut ca de mai mult timp se merge pe 

numarul de 350. 

          Doamna jr.Nastasa Aniondra – reprez.Directia de Asistenta Sociala Husi: Nu am depasit 

numarul de 350 pentru ca nu am avut bani, nu pentru ca nu au fost solicitari. 

           Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Cate solicitari ati avut ? 

          Doamna jr.Nastasa Aniondra – reprez.Directia de Asistenta Sociala Husi: Am avut 250 de 

de asistenti personali   si 370 de indemnizatii de insotitor, noi i-am dirijat catre indemnizatii 

pentru ca nu am avut bani pentru salarii. 

Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Au fost cumva rezolvate? 

Doamna jr.Nastasa Aniondra – reprez.Directia de Asistenta Sociala Husi: Da. 

Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Ati avut si pe care nu le-ati rezolvat? 

            Doamna jr.Nastasa Aniondra – reprez.Directia de Asistenta Sociala Husi: Pai, le-am 

rezolvat pe toate, doamna consilier! Sunt 370 de indemnizatii de insotitor , astea sunt solicitarile 

intr-un an, sunt 250 cu 370. 

            Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Asa cum ati rezolvat de-a lungul 

timpului acesti potentiali solicitanti….. 

           Doamna jr.Nastasa Aniondra – reprez.Directia de Asistenta Sociala Husi: Noi am hotarat 

sa nu majoram numarul de asistenti personali fata de anul trecut, sa il lasam tot asa, pentru ca nu 

stiu ce se intampla, dar in luna ianuarie au venit 20 si ceva  de certificate de incadrare in grad de 

handicap grav cu asistent personal. 

            Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Am solicitat, si voi solicita  in viitorul 

apropiat o situatie statistica pe toate municipiile privind aceste certificate de incadrare in grad de 

handicap, pentru ca intr-adevar reprezinta o problema. 

            Doamna jr.Nastasa Aniondra – reprez.Directia de Asistenta Sociala Husi: Astea  vin de la 

Comisie. 

           Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Stiu foarte bine de unde vin si cum se 

incadreaza, de asemenea stiu si modul de bugetare a lor. De asta v-am si spus, in momentul in 

care ati avut anul trecut o solicitare, acum 2 ani, spre  exemplu, ati avut tot 247 de solicitari, 247 

de asistenti ? Care a fost cresterea de la an la an, statistic? 

          Doamna jr.Nastasa Aniondra – reprez.Directia de Asistenta Sociala Husi: 50. 

          Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: 50. Anul asta ganditi ca veti bugeta macar 

300 din acestea 350? 

         Doamna jr.Nastasa Aniondra – reprez.Directia de Asistenta Sociala Husi: Ele sunt 600. 

         Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Am inteles ca sunt 600, dar…. 
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         Doamna jr.Nastasa Aniondra – reprez.Directia de Asistenta Sociala Husi: Am facut 

solicitare la bugetul de stat, si ni s-a comunicat sa ne mentinem in limita a 250 de asistenti 

personali , nu sunt bani mai multi. Astia au fost banii care i-am primit. 

         Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Dar de ce v-ati limitat, si nu v-ati dus la 

350? 

          Doamna jr.Nastasa Aniondra – reprez.Directia de Asistenta Sociala Husi: Din cauza 

banilor. 

          Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Pentru numarul de asistenti personali este 

nevoie de mult mai mult. 

          Doamna jr.Nastasa Aniondra – reprez.Directia de Asistenta Sociala Husi:Exact, acestia 

sunt salariati, sunt multe cheltuieli. 

          Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Dar trebuie sa se vada efortul nostru  de a 

creste acest numar. Pana acuma doar ati redirectionat. Haideti sa si bugetam daca tot vrem , sa 

bugetam, nu ? 

          D-na  ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Dar solicitarea 

este trimisa mai departe, 90% sunt de la bugetul statului, 10% sunt de la bugetul local. Adica, 

anul trecut ai trimis 350 si ai ramas cu datorii la sfarsitul anul de 378.000 care au fost 

viramentele, haideti sa vorbim in clar. II trimit, si Primaria Husi face solicitari , dar in realitate, 

de la bugetul statului, tot ingradit de o legislatie, si mai ales de posibilitati finaciare. Chiar daca 

anul trecut ai cerut 350, abia te-a acoperit pe 247 sau pe 250. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Multumesc frumos, trebuie sa 

merg mai departe!  Supun la vot  proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  

pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  
nu și-a exprimat votul, 

nu se afla conectat la platforma  online de 

videoconferinta 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 
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           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  18  voturi  pentru). Domnul consilier Bobârnat Radu nu și-a exprimat votul, nu se 

afla conectat la platforma  online de videoconferinta. 

 

25. Proiect de hotărâre nr.12 din 16.01.2025 privind aprobarea  proiectului “Realizarea 

unui Parc de Panouri Fotovoltaice in Municipiul Husi, Judetul Vaslui”, COD SMIS 

315760  a bugetului și a contribuției proprii a UAT Municipiul Huși la finanțarea 

acestuia, urmare a semnarii contractului de finantare-  iniţiator primarul municipiului 

Huşi. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia de muncă, familie, protecție socială, administrarea serviciilor publice furnizate, 

proiecte europene și relații externe– avizează favorabil proiectul de hotărâre.  

      Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Sunt discutii la acest proiect de 

hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Supun la vot  proiectul de hotarare 

în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin 

“ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  
nu și-a exprimat votul, 

nu se afla conectat la platforma  online de 

videoconferinta 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  18  voturi  pentru). Domnul consilier Bobârnat Radu nu și-a exprimat votul, nu se 

afla conectat la platforma  online de videoconferinta. 
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26. Proiect de hotărâre nr.13 din 16.01.2025 pentru aprobarea actualizarii bugetului 

proiectului  “Construire Cresa mare, str Mihail Sadoveanu nr.1, municipiul Huși” 

finantat in cadrul  Planului Național de Redresare și Reziliență - apelul de proiecte 

PNRR/2022/C15/01, urmare incheierii Actului Aditional nr.1/2024 La contractul de 

finantare nr.96743/29.08.2022-  iniţiator primarul municipiului Huşi. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia de învățământ, sănătate, activități sportive, activități social-culturale, culte– 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia de muncă, familie, protecție socială, administrarea serviciilor publice furnizate, 

proiecte europene și relații externe– avizează favorabil proiectul de hotărâre.  

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Sunt discutii la acest proiect de 

hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Supun la vot  proiectul de hotarare 

în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin 

“ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  
nu și-a exprimat votul, 

nu se afla conectat la platforma  online de 

videoconferinta 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan 
nu și-a exprimat votul,  

nu se afla în sala de ședință 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea  a fost 

adoptată cu  17  voturi  pentru). Domnul consilier Bobârnat Radu nu și-a exprimat votul, nu se 
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afla conectat la platforma  online de videoconferinta. Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan nu 

și-a exprimat votul, nu se afla în sala de ședință. 

 

27. Proiect de hotărâre nr.15 din 16.01.2025 privind aprobarea Documentației de avizare 

a lucrărilor de intervenții și a indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de 

investitii “Reabilitare/modernizarea Grădiniței nr.7 Huși” în vederea depunerii cererii 

de finanțare în cadrul Programului Regional Nord-Est 2021-2027, Prioritatea P6-

Nord-Est – O Regiune Educată, Obiectiv Specific - Îmbunătățirea accesului egal la 

servicii de calitate și incluzive în educație, formare și învățarea pe tot parcursul vieții 

prin dezvoltarea infrastructurii accesibile, inclusiv prin promovarea rezilienței pentru 

educația și formarea la distanță și online-  iniţiator primarul municipiului Huşi. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia de învățământ, sănătate, activități sportive, activități social-culturale, culte– 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia de muncă, familie, protecție socială, administrarea serviciilor publice furnizate, 

proiecte europene și relații externe– avizează favorabil proiectul de hotărâre.  

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Sunt discutii la acest proiect de 

hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Supun la vot  proiectul de hotarare 

în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin 

“ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  
nu și-a exprimat votul, 

nu se afla conectat la platforma  online de 

videoconferinta 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 
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19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  18  voturi  pentru). Domnul consilier Bobârnat Radu nu și-a exprimat votul, nu se 

afla conectat la platforma  online de videoconferinta. 

 

28. Proiect de hotărâre nr.17 din 17.01.2025  privind aprobarea utilizarii excedentului 

bugetar in suma de 962,26 mii lei rezultat din executia bugetelor de venituri si 

cheltuieli ale activitatilor finantate integral din venituri proprii la data de 31.12.2024-  

iniţiator primarul municipiului Huşi. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Sunt discutii la acest proiect de 

hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Supun la vot  proiectul de hotarare 

în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin 

“ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  
nu și-a exprimat votul, 

nu se afla conectat la platforma  online de 

videoconferinta 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  18  voturi  pentru). Domnul consilier Bobârnat Radu nu și-a exprimat votul, nu se 

afla conectat la platforma  online de videoconferinta. 

 

29. Proiect de hotărâre nr.18 din 17.01.2025  privind aprobarea utilizarii excedentului 

bugetar in suma de 2.210,77 mii lei inregistrat la 31.12.2024, ca sursa de finantare a 
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cheltuielilor sectiunii de dezvoltare buget local 2025-  iniţiator primarul municipiului 

Huşi. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Sunt discutii la acest proiect de 

hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Supun la vot  proiectul de hotarare 

în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin 

“ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  
nu și-a exprimat votul, 

nu se afla conectat la platforma  online de 

videoconferinta 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta - - X 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  17  voturi  pentru), 1 abținere)- doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta. 

Domnul consilier Bobârnat Radu nu și-a exprimat votul, nu se afla conectat la platforma  online 

de videoconferinta. 

 

30. Proiect de hotărâre nr.19 din 17.01.2025   privind aprobarea cuantumului taxei 

speciale de salubrizare ce se va utiliza pe raza municipiului Husi incepand cu data de 

01.01.2025 in cazul persoanelor fizice-utilizatori casnici-  iniţiator primarul 

municipiului Huşi. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 
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 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Sunt discutii la acest proiect de 

hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Supun la vot  proiectul de hotarare 

în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin 

“ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  
nu și-a exprimat votul, 

nu se afla conectat la platforma  online de 

videoconferinta 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  - - X 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta - - X 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  - - X 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu - X - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia - - X 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  13  voturi  pentru), 1 abținere)- domnul consilier Donciu George – Răducu,  

4 voturi împotrivă) – consilieri locali Brînză Andrei – Dan, Cătănescu Mariana-Elisabeta, Cocuz 

Adrian, Popa Cătălina –Eugenia.Domnul consilier Bobârnat Radu nu și-a exprimat votul, nu se 

afla conectat la platforma  online de videoconferinta. 

 

31. Proiect de hotărâre nr.20 din 17.01.2025  privind aprobarea Regulamentului de 

instituire si administrare a taxei speciale de salubrizare datorata de utilizatori non-

casnici, fara contract de salubrizare, in municipiul Husi-  iniţiator primarul 

municipiului Huşi. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Sunt discutii la acest proiect de 

hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 
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         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Supun la vot  proiectul de hotarare 

în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin 

“ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  
nu și-a exprimat votul, 

nu se afla conectat la platforma  online de 

videoconferinta 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  - X - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta - X - 

6.  Chetran Cela - Tamara  - - X 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  - X - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu - - X 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru - - X 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia - X - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  - - X 

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  10  voturi  pentru), 4 abținere)- consilieri locali Brînză Andrei – Dan, Cătănescu 

Mariana-Elisabeta, Cocuz Adrian, Popa Cătălina –Eugenia, 4 voturi împotrivă) – consilieri locali 

Chetran Cela – Tamara, Donciu George – Răducu, Pascal Petru, Țocu Cătălin.Domnul consilier 

Bobârnat Radu nu și-a exprimat votul, nu se afla conectat la platforma  online de videoconferinta. 

 

32. Proiect de hotărâre nr.35 din 23.01.2025  privind admiterea plângerii prealabile 

nr.790/14.01.2025 formulată de către domnul  consilier local BRÎNZĂ Andrei-Dan 

împotriva Hotărârii Consiliului Local  al municipiului Huși nr.474 din 13.12.2024 cu 

privire la desemnarea reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Municipiul 

Huși în Adunarea Generală a Asociaților la S.C. ECOSALUBRIZARE PREST S.R.L. 

Huși și aprobarea contractului de mandat al acestuia - iniţiator primarul municipiului 

Huşi. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Sunt discutii la acest proiect de 

hotarare?  

Domnul consilier Țocu Cătălin: Daca imi permiteti!? 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Cu mare drag! 
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        Domnul consilier Țocu Cătălin: “Doresc sa il felicit pe colegul Brînză Andrei – Dan, pentru 

curajul de a initia un asemenea demers, v-am spus si in particular, am initiat si eu alta data un 

demers similar, care a fost respins, adica proiectul a fost avizat favorabil de prefect, si atunci 

toata lumea a inteles ca asa trebuie sa se mearga. Trebuie spus insa ca un text de lege  trebuie 

apreciat si in spiritual sau, nu numai in litera sa. Aici, si Regulamentul, si Codul Administrativ, 

fac referire, nu stiu daca sunt la toate cunoscator, dar trebuie sa inteleaga toata lumea cum s-a 

ajuns la aceasta situatie, s-a creat o practica la nivelul consiliilor locale , nu numai la nivelul 

Consiliului Local Husi, vizavi de situatia in care nu exista decat o singura propunere, nu mai 

trebuie supusa votului secret.V-ati grabit insa, dragul nostru coleg, sa promovati pe retelele de 

socializare, ca deja Consiliul Local a votat admiterea plangerii dvs. Nu este adevsrat, astazi vom 

vedea ce se va intampla, cred ca va fi votat un  asemenea demers, insa titlul proiectului, cred eu 

ca este eronat, plangerea trebuie analizata, de aceea eu as propune sa modificam titlul 

prooiectului  “ privind analiza plangerii prealabile”, chiar daca votul va fi unul favorabil. Noi 

stim, suntem de acord, dar asta este propunerea mea. Noi facem o naliza, pentru  ca exista si 

posibilitatea , ipotetic,  exista posibilitatea sa nu treaca acest proiect de hotarare, si atunci sa 

ajungem in Instanta de contencios administrativ. Repet, nu se va intampla.” 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Aveti dreptate, domnule consilier 

Țocu, sunt de acord cu dvs.! 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: “Multumesc, domnule primar! Iarasi, si de data aceasta, o 

sa spuna domnul consilier Brînză Andrei – Dan, ca suntem prieteni.” 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Am apreciat modul dvs. de 

prezentare, si as vrea sa o tineti tot in sensul asta ! 

         Domnul consilier Țocu Cătălin:Am terminat, dar textul legii trebuie apreciat si in esenta si 

in spiritul sau. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Supun la vot  proiectul de hotarare 

modificat , conform propunerii formulata de domnul consilier Țocu Cătălin ( privind analizarea 

plangerii prelalabile… ).Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin 

“ridicarea mainii”. 

         Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Proiectul de hotarare al 

Executivului este de admitere  a plangerii. In situatii similare  au fost proiecte de hotarare privind 

respingerea plangerii prealabile. Au mai fost plangeri prealabile. 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: Este adevarat. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Doamna secretar, cu ce deranjeaza 

daca se  schimba titlul? 

          Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Nu deranjeaza. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Cine este  pentru),  împotrivă),  

abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  
nu și-a exprimat votul, 

nu se afla conectat la platforma  online de 

videoconferinta 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 
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9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea 

modificată  a fost adoptată cu  18  voturi  pentru). Domnul consilier Bobârnat Radu nu și-a 

exprimat votul, nu se afla conectat la platforma  online de videoconferinta. 

 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: “Sa stiti ca pe viitor, ar trebui sa ne gandim , sa nu mai 

stam ore intregi, cum stam astazi, unii rad cu gura pana la urechi, unii de bucura de aceasta 

situatie, dar sa stiti ca ne vom bloca la un moment dat. Si stiti care este solutia, textul de lege din 

Codul Administrativ vorbeste despre exceptiile prevazute de lege. Regulamentul de ordine 

interioara este un act normativ al Consiliului Local. Noi putem sa facem adaugiri , si sa 

mentionam care sunt situatiile in care facem vot secret. Va trebui sa  analizam, asa cum am, 

promis ca vom analiza si alte Regulamente . Sa vedem si lucrul acesta, poate putem indrepta. Nu 

trebuie sa ne bucuram, nu este o victorie a unei persoane, a unui coleg….” 

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu : Daca putem indrepta unele 

lucruri, sa o facem!   

           Domnul consilier Țocu Cătălin: V-am spus, si va marturisesc ca am facut-o in mai multe 

randuri, de fiecare data demersul meu , asemanator, a fost respins. Deci, nu exista o practica 

unitara . Dar aveam o intrebare aici, este o chestiune foarte importanta, catre doamna ec.Trofin, 

sa vedem daca nu s-a mers in profunzime, ati incheiat contractul de mandat? 

          D-na  ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Da. 

            Domnul consilier Țocu Cătălin: Ce facem cu contractul? Juridic vorbind, este o problema, 

doamna ne da maine in judecata … 

D-na  ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Nu va dau. 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Domnule consilier Țocu, doamna 

deja a depus cerere ca nu mai vrea. 

            D-na  ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Imi ajunge ce a 

fost pana acuma! 

           Domnul consilier Țocu Cătălin: Daca ati facut-o, este foarte bine, pentru ca este o 

chestiune juridica destul de importanta. 

           D-na  ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Acest lucru 

trebuia facut prin Instanta, da, aveti dreptate! 

           Domnul consilier Țocu Cătălin: In statutul dvs, vedeti, Adunarea generala voteaza 

cuantumul indemnizatiei. In cazul doamnei Trofin indemnizatia era de 8000 lei, propusa. Noi 

propune o chestiune de principiu, iar acolo la dvs. veti vota cum veti crede de cuviinta, si ne veti 

incunostiinta si pe noi. AGA. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Domnule consilier Țocu, doamna 

are cerere depusa la mine, nu mai vrea.  

          Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu : Va multumesc! Putem merge mai 

departe!? 
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33. Proiect de hotărâre nr.22 din 22.01.2025 privind desemnarea reprezentantului Unității 

Administrativ-teritoriale  Municipiul Husi in Adunarea Generala a Asociatilor la S.C. 

ECOSALUBRIZARE PREST S.R.L. HUSI si aprobarea contractului de mandat al 

acestuia-  iniţiator primarul municipiului Huşi. (A se vedea si discutiile de la pag.82-83 

din pv.sed.CL din 30.01.2025). 

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Va rog sa faceti propuneri , pentru 

a se putea intocmi buletinele de vot. 

        Domnul consilier Ciupilan Valeriu –Ioan, viceprimarul municipiului Husi: Propun: 

  Domnul Ailenei Marius , reprezentant al Unității Administrativ Teritoriale Municipiul 

Husi in Adunarea Generala a Asociatilor la S.C. ECOSALUBRIZARE  PREST S.R.L. 

HUSI, fara indemnizatie. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Propuneti pe domnul Ailenei 

Marius, fara a fi remunerat, da? 

Domnul consilier Ciupilan Valeriu –Ioan, viceprimarul municipiului Husi:Da. 

            Domnul consilier Brînză Andrei – Dan: De ce la proiectul de hotarare de luna trecuta era 

indemnizatia de 8000 lei, iar acuma este fara indemnizatie? 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Va spun eu, am analizat si poate 

sa fie functionar public, domnule consilier, atunci am gasit ca poate sa fie functionar public. Noi 

stiam ca nu au voie. Functionarul public nu are voie sa fie renumerat. 

Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Multumesc frumos! 

Domnul consilier Focia Alexandru : Nici consilierii locali nu au voie sa fie remunerati. 

Domnul consilier Brînză Andrei – Dan: Este o situatie care s-a indreptat. 

           Domnul consilier Ciupilan Valeriu –Ioan, viceprimarul municipiului Husi: Doamna Trofin 

nu era  functionar public. 

           D-na  ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Sunt personal 

contractual, domnule consilier, luati si va documentati!  Cititi corect , sa stiti ca sunt personal 

contractual, faceti diferenta! 

            Domnul consilier Brînză Andrei – Dan: Citesc si eu cat pot, din pozitia mea de consilier 

local. 

          D-na  ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Atunci, 

exprimati-va tot cat puteti! 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Am crescut pretul la apa, s-ar 

putea sa cresc si pretul la informatii!? 

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Absolut! Doamna consilier Popa, 

are de facut o propunere, spre exemplu!? 

           Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Il propun pe domnul Balan Vasile, care a fost 

si pana acuma. 

           Domnul consilier Ciupilan Valeriu –Ioan, viceprimarul municipiului Husi: Dar nu vrea 

doamna, ca l-am intrebat. 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  A zis ca pleaca din tara, eu asa 

am inteles. Vorbesc foarte serios. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Stiti ce mi-a spus mie domnul 

Balan Vasile, ca “fara bani eu nu merg”. 
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           Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: El poate sa primeasca bani, nu mai este 

salariat. 

          Domnul consilier Ciupilan Valeriu –Ioan, viceprimarul municipiului Husi: Dar nu 

intelegeti ca nu vrea, doamna! 

           Domnul consilier Țocu Cătălin: Si pe mine m-a sunat domnul Balan Vasile, dar i-am spus 

sa vina sa isi sustina cauza, ca iar va aparea intrebarea, CV-ul, nu avem CV-ul. 

           D-na  ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Daca astazi a 

fost propus in sedinta, ce CV sa aduca? 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Si in acest caz, trebuie sa 

procedam la tiparirea buletinelor de vot. Singura propunere care ramane este cea facuta de 

domnul consilier Ciupilan, si anume a propus pe domnul Ailenei Marius. Sunteti de ascord cu ea? 

           Domnul consilier Brînză Andrei – Dan: Dar pe buletinul de vot se pot trece ambele 

propuneri. Se pot trece, nu ? 

           Domnul consilier Focia Alexandru : Dar ati vorbit cu dansul, la modul cel mai serios? 

Daca domnul Balan chiar nu vrea? 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Domnule Brînză, mie imi place 

spectacolul! Eu nu fac parte dintre-un partid caruia ii place cancan-ul, sa intelegeti bine. 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Cum sa propui pe cineva care nici 

nu mai lucrteaza aici, care are o anumita varsta, care spune ca pleaca din tara!? 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Domnule Brînză, sa nu credeti ca 

ati avut vreo mare realizare, vreau sa va spun ceva, chestia asta cu votul secret, ati introdus-o, 

foarte bine, dar dvs. sunteti privat, sedintele de consiliu local vor incepe la ora 10, voi solicita sa 

fie modificat Regulamentul!” 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Domnule primar, multumesc 

frumos tuturor, nu are rost sa facem o propunere care nu este confirmata sau infirmata. Dvs. ati 

auzit ca domnul Balan ar vrea, eu am auzit ca domnul pleaca din tara si nu ar vrea. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Bun, exista 2 propuneri, se trec pe 

buletinul de vot, si gata! 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Da, pe buletinul de vot se vor 

tipari ambele propuneri , dl.Ailenei Marius, domnul Balan Vasile.Acum trecem mai departe cu 

discutarea ordinei de zi! 

 

34. Proiect de hotărâre nr.23 din 22.01.2025 privind desemnarea reprezentantului Unității 

Administrativ-teritoriale  Municipiul Husi in Adunarea Generala a Asociatilor la S.C. 

PARCURI VERZI & URBAN TRANS  S.R.L. HUSI si aprobarea contractului de 

mandat al acestuia-  iniţiator primarul municipiului Huşi. (A se vedea si discutiile de la 

pag.83 -84 din pv.sed.CL din 30.01.2025) 

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Va rog sa faceti propuneri !? 

        Domnul consilier Ciupilan Valeriu –Ioan, viceprimarul municipiului Husi: Propun: 

  Domnul ec.Zaharia Costel , reprezentant al Unității Administrativ Teritoriale Municipiul 

Husi in Adunarea Generala a Asociatilor la S.C. PARCURI VERZI & URBAN TRANS  

S.R.L. HUSI, pentru o  perioada de 4 (patru) ani , începând cu data adoptării prezentei 

hotărâri . 

Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Mai sunt si alte propuneri? 

Domnul consilier Țocu Cătălin: Dar cine este domnul Zaharia? 
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Domnul consilier Matei Ionel: De la Urbanism. 

Domnul consilier Donciu George – Răducu: Care a lucrat la Politia de Frontiera. 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: A, da! 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Domnul Zaharia  a fost angajat la 

noi in urma unui concurs, la Urbanism, si va rog sa ma credeti ca mi-as dori oameni ca dansul , 

cu pregatirea lui, cu pregatirea lui. 

          Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Nu puteti sa supuneti la 

vot, trebuie, si in acest caz, sa fie tiparite buletinele de vot. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Bun, se va proceda la tiparirea 

buletinelor de vot, și  mergem mai departe cu discutarea ordinei de zi! 

 

35. Proiect de hotărâre nr.32 din 23.01.2025  privind aprobarea cuantumului tarifelor 

utilizate de S.C.PARCURI VERZI & URBAN TRANS S.R.L. Huși pentru prestarea 

serviciilor de amenajarea, întreținerea și înfrumusețarea spațiilor verzi utilizate pe 

raza municipiului Huși, începând cu data de 01.02.2025-  iniţiator primarul 

municipiului Huşi. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Discutii la acest proiect de 

hotarare? 

            Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Noi o sa ne abtinem, pentru ca si la “Parcuri 

Verzi”, dar si la “Salubrizare”, domnii au in contractul incheiat cu UAT-ul Husi, obligatia sa 

eficientizeze activitatea , nu sa mareasca tarifele care se platesc tot din bugetul local. 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Nu au eficientizat-o pana acuma? 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Nu stiu daca au eficietizat-o!? 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Ati facut dvs. o analiza si ati 

ajuns la concluzia asta? 

         Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Din moment ce in fiecare an se propun 

modificari si majorari?! 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Doamna consilier Popa, doamna 

consilier Popa, ma ascultati si pe mine?! Majoritratea cresterilor care sunt in preturile respective 

sunt date de cresterile salariale conform cresterii salariului minim pe economie, si cresterii 

preturilor la carburanti si energie. M-ati inteles? Nu cresc preturile ca vor dansii.Eficienta se vede 

in numarul de km. care se mareste de la an la an, si care arata curat, si asta nu o spun numai eu, o 

confirma si presa…. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Parcuri Verzi, spatii verzi. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:…si la spatii verzi, s.a.m.d. Nu 

putem sa lucram cu oamenii, cu salariul minim pe economie de acum 20 de ani, pentru ca nu imi 

da voie legea, iar eu nu pot sa ma alimentez cu carburant, energie electrica, cu pretul de acum 20 

de ani , ca nu imi mai vinde nimeni. Eficienta lor se vede in imaginea orasului. Daca presa care 

zice ca are “o simpatie” pentru mine, recunoaste, recunoaste! 

         Domnule consilier Țocu Cătălin : Intr-adevar aveti dreptate, orasul chiar este murdar, nu in 

totalitate, dar putem face mai mult. Nu au neaparat legatura cu cei care fac curatenie, oamenii isi 

dau silinta, dar mai are legatura si cu noi cei care locuim in oras, cu comportamentul unora dintre 

noi. 
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          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Aici pot sa fiu intru-totul de acord 

cu tine! Astazi a venit seful circulatiei la mine si tot imi spune ca, eficientizam traficul , parcari, 

etc….cumparam, punem piloni, dar i-am explicat, domnule comandant,   nu pot sa fac tot ce imi 

spuneti dvs., nu am buget in primul rand, dar el imi spune ca trebuie sa il amendeze pe unul, pe 

altul, care parcheaza in acelasi lor. Dar este foarte bine, probabil ca asa suntem obisnuiti, sa 

rupem semenele de circulatie, sa rupem cosurile de gunoi, sa parcam pe spatiile verzi, in statiile 

de autobuz, nu mai spun, s.a.m.d. Oare de ce? 

           Domnule consilier Țocu Cătălin : “Dar daca ar sta naibii in intersectie, daca ar sta in zona 

scolilor, macar dimineata, o jumatatre de ora, o ora, sa fluidizeze circulatia.” 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Am o mica mare problema, stau 

oamenii in intersectie, dar care este marea problema? Dar atata timp cat avem un prefect care nu 

vrea sa mute scoala de soferi dintre 2 scoli , plecarea la examenele auto, s.a.m.d.!? 

           Domnule consilier Țocu Cătălin : Domnule primar, tine de noi , avem Comisie de 

circulatie, haideti sa ne implicam! 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Am adrese de 8 ani, de cate ori 

vreau iau legatura cu prefectul, stiti ce imi spune, sunt pe la Risesti, trec prin oras, si trec 4 zile si 

nu-mi mai raspunde. 

          Domnule consilier Țocu Cătălin : La vaslui s-a reglat lucrul acesta, scolile de soferi , 

masinile scolilor de soferi nu circula decat….. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Dar asta o sa o mai discutam, dar 

stiti ca datorita intersectiilor din oras, majoritatea vin sa dea examenul la Husi . 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  In Husi este un traseru mai simplu. 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Da, asa am inteles, la Husi este un 

traseu mai simplu, dar asta trebuie analizat si discutat. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Va multumesc!  Supun la vot  

proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? 

Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  
nu și-a exprimat votul, 

nu se afla conectat la platforma  online de 

videoconferinta 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  - - X 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta - X - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  - - X 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia - X - 
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18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  14  voturi  pentru), 2 voturi împotrivă) – consilieri locali Cătănescu Mariana-

Elisabeta, Popa Cătălina –Eugenia, 2 abținere)- consilieri locali Brînză Andrei – Dan, Cocuz 

Adrian.Domnul consilier Bobârnat Radu nu și-a exprimat votul, nu se afla conectat la platforma  

online de videoconferinta. 

 

36. Proiect de hotărâre nr.34 din 23.01.2025  privind aprobarea Actului adițional nr.1 al 

administratorului S.C.Ecosalubrizare Prest S.R.L., la contractul de administrare 

nr.1184 din 29.03.2023 - iniţiator primarul municipiului Huşi. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Discutii la acest proiect de 

hotarare? Da, doamna consilier Popa!? 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Va rog sa fiti atenti, trebuie sa o 

apreciem pe doamna consilier Popa, ea studiaza cu mare atentie astfel de materiale, si o parere 

de-a dumneai este bine-venita!” 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Da, asa este.Va rog, doamna 

consilier Popa!? 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: “Se propune prelungirea contractului de 

administrare , pentru o perioada de 3 ani, pana in 2027, a domnului Nicolae Popa,da? Contractul  

a fost incheiat  in  29.03.2023. Pentru cine nu a avut timp sa citeasca acest contract de 

administrare, de mandat, de administrare,sa ii spunem asa, pe langa salariul de baza se mai dau si 

niste bonusuri care se dau in plata variabila. De ce am spus ca odata cu majorarea salariilor , dar 

majorarea salariilor nu numai datorita majorarii salariului minim pe economie, pe care o 

practicati dvs., dar avem dovada  aici ca este peste  salariul mediu, implica automat si o crestere a 

acestui bonus care se acorda, da? Daca se incadreaza in indicatorii de pana la 100%, poate sa 

primeasca 4 salarii, dar daca depaseste 100% indicatorii aprobati, poate sa creasca de 4 ori, de 5 

ori, de 6 ori. In conditiile in care nu se majoreaza salariile, nu se indexeaza pensiile, noi mergem 

pe niste cresteri exorbitante, dar consider ca este responsabilitatea noastra, a Consiliului Local, sa 

punem frana acestor cresteri. Asta este motivul pentru care nu o sa votam nici acest proiect, dar 

nici celelalte proiecte care presupun majorari, da?” 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Domnule ing.Popa, ne raspundeti 

repede!? 

         Domnul ing.Popa Neculai – administrator SC Ecosalubrizare”Prest SRL Husi: Rugamintea 

mea, eu va spun despre ce este vorba, daca vreti sa ma ascultati, ma ascultati?! 

         Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Da, spuneti! 

         Domnul ing.Popa Neculai – administrator SC Ecosalubrizare”Prest SRL Husi: “In 

preambulul actului aditional scrie legislatia care s-a urmarit pentru intocmirea actului aditional. 

Actul aditional este la Contractul din 29.03.2023, nicidecum nu este o numire din nou.  

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Dar legislatia… 

          Domnul ing.Popa Neculai – administrator SC Ecosalubrizare”Prest SRL Husi: “Ati vorbit,  

vorbesc eu, dar daca citeati legea , cred ca intelegeati 100%, cel putin eu am parerea asta. 

Da,doamna!” 
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         Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Dar nu am spus nimic. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Domnule Popa, terminati-va fraza, 

ca nu mai pot, lesin! 

          Domnul ing.Popa Neculai – administrator SC Ecosalubrizare”Prest SRL Husi: “Unul spune 

sat ac, unul spune sa nu tac.Este un act aditional la Contract, nicidecum o numire din nou a mea, 

fiind de 4 ani de zile, continua de la diferenta care a ramas, inca 3 ani de zile.  Noi contractul il 

avem pana in 2027 , este aprobat in 2023, indicatorii care sunt trecuti in actul aditional sunt 

aprobati in ianuarie 2024, i-am pastrat pe aceeasi pentru ca s-au aprobat conform hotararii vechi, 

nu am schimbat nici un indicator. Ordonanta 109 modificata prevede ca s-au schimbat si 

indicatorii economici , cei 4 indicatori care sunt trecuti acolo. Functie de acesti indicatori, eu am 

trecut 3 salarii care prevad in Ordonanta, obligatoriu , 3 salarii/ramura/economie, si daca se 

indeplinesc indicatorii care sunt trecuti, cei 4, am mai propus sa mai primesc o parte, ar mai fi 4 

parti. In contractul din 2023 am avut “16.600”  inclusiv cu toate  sporurile, cu tot, cu tot. De la 01 

septembrie 2024, fiindca nu am avut actul aditional aprobat, si nu am avut pe cei care sa imi 

semneze actul aditional, am luat partea minima, de la 16.600 lei  cat am avut, am trecut la partea 

minima 14.7612 lei.” 

         Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: “Salariul dvs. este mai mare decat al domnului 

primar.” 

         Domnul ing.Popa Neculai – administrator SC Ecosalubrizare”Prest SRL Husi: Nu stiu, 

toate sporurile, tot,tot, intra aici. Doamna, daca dvs. spuneti ca este prea mare salariul, eu zic sa 

respectam legea. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Doamna Popa, doamna Cătănescu, 

daca imi dati voie, stiu ce vreti sa intrebati, dar eu am inteles un lucru, este o prelungire a 

contractului pe o perioada de 3 ani, prin act aditional, este vorba despre a respecta legea, cu acei 

indicatori care sunt prevazuti in lege, am inteles ca domnul Popa, conform legii, are 3 salarii 

drept daca isi realizeaza indicatorii,…. 

         Domnul ing.Popa Neculai – administrator SC Ecosalubrizare”Prest SRL Husi: Daca nu imi 

realizez, 3 salarii, daca imi realizez indicatorii, 4 salarii, pana la 6 salarii. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: O sa ne spuna acuma doamna 

Cătănescu ce facem acuma cu “Ordonanta trenulet”…. 

          Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Care se aplica la operatorii economici, 

Art.4 alin.(3), care scrie efectiv despre…da? 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Ce vrea sa ne spuna doamna , este 

ca …. 

           Domnul ing.Popa Neculai – administrator SC Ecosalubrizare”Prest SRL Husi: “Ma 

scuzati, domnule primar, dar toate salariile, toate clasele de salarizare, si  tot ce este, s-a facut 

numai grila de salarizare si  cuantumurile , pentru salariile minime, nu am putut sa dau 4050, sunt 

toti peste…,si am dat 4100, se scade din fondul de salarii acela conform legislatiei bugetului , si 

ramane restul salariului.Le-am pastrat pe cele din noiembrie.” 

          Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Dar in acelasi timp, acea majorare a dvs. 

din Actul aditional, nu respecta acest Articol 4 alin.(3) din “Ordonanta trenulet”. In contract nu se 

face referire la aceasta Ordonanta. 

          Domnul ing.Popa Neculai – administrator SC Ecosalubrizare”Prest SRL Husi: Pai, nu se 

face. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Pai sa facem referire la 

“incadrarea in buget”. 

            Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Nu, dar aici nu face  referire la 

incadrarea in buget, aici spune clar  ca  “În anul 2025, instituţiile şi autorităţile publice, indiferent 

de sistemul de finanţare şi de subordonare, inclusiv activităţile finanţate integral din venituri 
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proprii, înfiinţate pe lângă instituţiile publice, nu acordă personalului din cadrul acestora premii, 

bonusuri sau alte drepturi de natură similară, cu excepția celor care se decontează integral din 

fonduri externe nerambursabile pe baza criteriilor de performanță aprobate prin ordin de ministru 

în termen de 30 de zile de la data intrării în vigoare a prezentei ordonanțe de urgență. 

Este interzis, nu este cu incadrare in buget, aici.” 

          Domnul ing.Popa Neculai – administrator SC Ecosalubrizare”Prest SRL Husi: Cititi OUG 

nr.109/2011 – Ordonanta corporativa a intreprinderilor publice. 

          D-na  ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși:Normal ar trebui 

corelata toata legislatia,pentru ca aceasta Ordonanta nr.156 atinge foarte multe puncte , si exista 

foarte multe probleme unde exista contradictii ca legislatie. 

          Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Dar nu putem trece , asa, fara sa citim!? 

Ordonanta spune clar – “se interzice acordarea de bonusiri sau alte drepturi de natura salariala.” 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Doamna Cătănescu, mai citim si 

noi, da? 

         Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Noi am spus cum votam, ceilalti voteaza cum 

vor, treaba lor!? 

         Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Domnule Popa, si celelalte institutii trebuie 

sa respecte aceasta Ordonanta, da? 

        Domnul ing.Popa Neculai – administrator SC Ecosalubrizare”Prest SRL Husi:  “Eu respect, 

doamna, a venit si Curtea de Conturi, am si ANAF, am avut si organe  de control in unitate ,  

m-au dat pe mana DNA.-ului, au vazut ca nu ma abtin, tot articolul din presa este dat de membrii 

PNL-ului , si m-au  judecat 3 ani de zile, si nu am fost vinovat.” 

            Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Domnule Popa,sa stiti ca aceasta 

Ordonanta ne afecteaza pe toti, nu numai pe dvs.! 

           Domnul ing.Popa Neculai – administrator SC Ecosalubrizare”Prest SRL Husi:  Sa stiti ca 

eu o cunosc foarte bine. 

           Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Nu se vede! 

          Domnul ing.Popa Neculai – administrator SC Ecosalubrizare”Prest SRL Husi:  Ei, ce 

vorbiti!? 

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Doamna, va rog, ce facem aici, 

ne jignim? 

          Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Dar nu am jignit poe nimeni, am citit 

articolul din Ordonanta. 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Va rog frumos, alte opinii? 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Supun la vot  proiectul de hotarare 

în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin 

“ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  
nu și-a exprimat votul, 

nu se afla conectat la platforma  online de 

videoconferinta 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  - - X 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta - X - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  - - X 
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9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu - - X 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia - X - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  13  voturi  pentru), 2 voturi împotrivă) – consilieri locali Cătănescu Mariana-

Elisabeta, Popa Cătălina –Eugenia, 3 abținere)- consilieri locali Brînză Andrei – Dan, Cocuz 

Adrian, Donciu George- Răducu. Domnul consilier Bobârnat Radu nu și-a exprimat votul, nu se 

afla conectat la platforma  online de videoconferinta. 

 

37. Proiect de hotărâre nr.36 din 23.01.2025  privind aprobarea  bugetului de venituri si 

cheltuieli si a anexelor de fundamentare a acestuia a S.C.ECOSALUBRIZARE 

PREST SRL HUSI pentru anul 2025 -  iniţiator primarul municipiului Huşi. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Discutii la acest proiect de 

hotarare?  

        Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Exact consecinta, marim salarii…. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Supun la vot  proiectul de hotarare 

în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin 

“ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  
nu și-a exprimat votul, 

nu se afla conectat la platforma  online de 

videoconferinta 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  - - X 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta - X - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu - - X 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 
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14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia - X - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  14  voturi  pentru), 2 voturi împotrivă) – consilieri locali Cătănescu Mariana-

Elisabeta, Popa Cătălina –Eugenia, 2 abținere)- consilieri locali Brînză Andrei – Dan, Donciu 

George- Răducu. Domnul consilier Bobârnat Radu nu și-a exprimat votul, nu se afla conectat la 

platforma  online de videoconferinta. 

 

          38.I.Proiect de hotarare nr.37 din 27.01.2025(înscris suplimentar pe ordinea de zi a 

ședinței CL Huși din  30.01.2025) privind  aprobarea cuantumului   tarifelor actualizate  

utilizate de S.C. ECOSALUBRIZARE PREST  S.R.L. HUSI pentru prestarea serviciilor de 

salubrizare pe raza municipiului Husi  incepand cu data de 01.01.2025 – initiator primarul 

municipiului Husi. 

            Preşedintele de  şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Discutii la acest proiect de 

hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

      Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Supun la vot  proiectul de hotarare 

în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin 

“ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  
nu și-a exprimat votul, 

nu se afla conectat la platforma  online de 

videoconferinta 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  - X - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta - X - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  - - X 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia - X - 
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18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  14  voturi  pentru), 3 voturi împotrivă) – consilieri locali Brînză Andrei – Dan 

Cătănescu Mariana-Elisabeta, Popa Cătălina –Eugenia, 1 abținere)- consilier  local Cocuz Adrian. 

Domnul consilier Bobârnat Radu nu și-a exprimat votul, nu se afla conectat la platforma  online 

de videoconferinta. 

 

           39.II.Proiect de hotarare nr.38 din 29.01.2025(înscris suplimentar pe ordinea de zi a 

ședinței CL Huși din  30.01.2025)  privind  însuşirea de către Consiliul Local al municipiului 

Huși a modificării  pozitiei nr.326 din  inventarului bunurilor imobile si mobile care aparţin 

domeniului public al municipiului Huşi, insusit prin Hotararea Consiliului Local al 

Municipiului Husi nr.21 din 12.04.2001  – initiator primarul municipiului Husi. 

          Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Discutii la acest proiect de 

hotarare? Da, doamna consilier Popa? 

           Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Multumim domnului primar ca a introdus pe 

ordinea de zi acest proiect de hotarare, pentru ca de la Gradinita 8 parintii vroiau sa va faca o 

vizita astazi, erau foarte nemultumiti pentru ca desi s-a promis ca se va da in folosinta Gradinita 

nr.8, ei sunt nevoiti in continuare sa duca copiii la diverse persoane, contra cost, dupa cele 4-5 ore 

de stat la gradinita, sau sa plateasca o bona cu care sa lase copiii acasa.Asa ca s-a preintimpinat 

aceasta nemultumire. 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Vreti sa va spun de ce nu am 

putut sa inaugurez pe data de 25? S-ar putea sa le dam in folosinta cum am spus, dar sa vedem 

cand ne da drumul la autorizatie, nu aveau nici un motiv pentru care sa nu ne aprobe autorizatia 

ISU. Eu am vrut sa le predau de acum 2 luni de zile. 

            Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Asta vroiam sa va intreb, in ce stadiu este? 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Am verificat din nou toate 

procesele verbale, am verificat toate, cu proiectantul, si se vor depune, sau cred ca s-au depus, 

nici nu mai stiu, nu pot sa le tin minte pe toate, ca am multe investitii. Deci, la ora actuala , ele se 

pot muta de maine, dar avem aceasta problema cu ISU. Daca pana acuma mi-am asumat 2,3 

lucruri din orasul Husi, si cea care mi-o asum  in contiunuu, si sunt acuzat pentru ea, ca nu are 

autorizatie de functionare, este Spitalul. S-ar putea sa spun ca nu o mai duc in spate. Pentru ca 

daca se intampla o minune raspund eu nu altcineva. Acel Spital care nu este facut nici de mine, 

un Spital care a avut un proiect dinainte de Revolutie, care a fost corelat, care a inceput investitia 

prin Primaria Vaslui , unde nu se mai gaseste nici autorizatia, unde s-au depus diferite 

documente, si s-au facut diferite modernizari , si tot timpul cei de la ISU doresc inca ceva. La una 

din investii imi spun asa, ca v-o si arat, de atunci nici nu mai vin in control la mine, am uitat  sa 

va punem un Ordin de nu stiu cand?! Pai, stati mai fratilor, mi-ati dat aviz pe proiect!? La Liceul 

Agro, la Liceul Cuza mi-a trebuit sa iau autorizatie de functionare , ca nu stiu ce nu le convenea 

la “Trafo”, dar mai fratilor, asta a fost proiectul!? A te opune, a critica, e usor, pentru noi cei care 

indeplinim, iei un aviz, cum ne-am trezit la Liceul Agricol, ca nu ne spune nimeni , ca nu mai pot 

sa tin cabinetul medical in liceu, ca nu am cum sa mai desfiintez 2 sali de clasa. Mi-au cerut 

conditii pentru cabinetul medical cei de la DSP, exact ca pentru cabinetul unui medic  de familie, 

sala de tratament, sala de asteptare, grupa sanitar medic, grup sanitar nu stiu de care, mi-au cerut 
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numarul de grupuri sanitare, stiti foarte bine ca am desfiintat, si suntem efectiv bombardati cu 

lucruri cam cum ar trebui sa fie , si sunt de acord cu ele.” 

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Este foarte greu sa te adaptezi! 

       Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Intram acusi in Gradinita 7, efectiv 

ma doare capul ! Maine ma duc la ISU, sau poimaine, sa vad cand ne primeste, trebuie sa 

reducem din 4 Sali de clasa, la 3 sali de clasa, pentru ca au fost proiectate cum au fost, s.a.m.d. In 

momentul in care faci modernizare, vine ISU peste tine, si nu iti mai arde sa faci nimic. Si ne 

intrebam de ce creste, si de ce nu creste? Asta este cu Gradinita nr.8, nu depinde de mine, o dau 

la Gradinita nr.10. Am vrut sa o dau de la 01  ianuarie. Sa stai intr-o lucrare gata terminata, sa te 

duci sa verifici zilnic , daca nu apare apa, sa nu dai drumul la caldura, sa golesti calorifere, si nu o 

poti da, dar asta este procedura.Cei de la ISU nici macar nu mai vin la receptive, sau daca vin, 

asista. De exemplu, la Liceul Agricol, va arat procesul verbal, motivul amanarii receptiei a fost ca 

au spus ca nu este treaba lor receptia. Pe spatele cui se da o gradinita in folosinta?” 

         Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Vreau sa va mai intreb ceva? Doamna director a 

constatat faptul ca acele pătuțuri care se suprapun , si lenjeria , trebuie depozitate  intr-un spatiu 

foarte mic. A facut si poze, stranse baloti asa cum au venit, abia incap in camaruta aia. Se vor 

confrunta cu niste probleme  ulterior. 

         Doamna consilier Patrașcu Luiza: Este vorba de pătuțuri care se suprapun, dar se pot face si 

dulapuri de depozitare , cum este la unitati din Vaslui, nu neaparat trebuie  o camera, se poate 

face un dulap de depozitare. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Doamna Popa, eu cu doamna 

director de la Gradinita nr.10, si dvs. stiti ca am  avut intotdeauna probleme cu Gradinita nr.10, in 

sensul ca doamna nu a fost niciodata multumita de ce am pentru ea. Pe o lista de buget , daca ne 

uitam pe o lista de buget, aceasta Gradinita nr.10, a avut intotdeauna alocate sumele cele mai 

mari. Am avut un proiect care l-am dus acolo, dupa ce a fost abandonat un proiect inceput de 

Guvernul”X”, dar nu mai vreau sad au nume, nu fac campanie, abandonat, pana am gasit aceasta 

solutie, impreuna  am aprobat-o,  astazi daca o sa mai fie probleme acolo, nu eu sunt cel care 

scrie proiectul, nici cel care completeaza, nu le stie pe toate….” 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Pai asta este, ca sunt anumite probleme  

care trebuie analizate, discutate… 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Dar ce ma doare cel mai mult, 

in momentul in care am inceput tema de proiectare, pe nimeni nu intereseaza. Nu as putea sa 

spun de alte unitati, dar efectiv nu intereseaza finalul, ca nu este bun! Pune cineva intrebarea, 

ca azm inceput PNRR-urile acuma, iar eu trebuie sa mut copiii, i-am mutat la Scoala 2 dintr-

un local, ieri au fost constructorii la mine, muta-i si din acel local, unde? Astept sa pot preda 

Gradinita nr.8, sa o ia Gradinita nr.10, sa vad unde ii mut pe cei de pe Caragiale, saptamana 

viitoare imi vine Banca Mondiala, constructorul sa se apuce de treaba, sa duc clasele 

pregatitoare in Corni, in localul 5. Dar, doamna director, nici nu mai stiu cum o cheama, 

doamna Damian, ar putea sa aiba timpul necesar , sa vina la noi, sa discute , dar este mai usor 

sa trimita niste foi volante ca “nimic nu este bun”, am inteles! Doamna Damian este 

nemultumita de cand o stiu. Deocamdata, are un local nou, care este dotat, poate mai are 

nevoie de anumite echipamente, sau cum se mai cheama, oale, cratite, vesela, o sa i  le 

prindem in buget…. 

       D-na  ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Daca o sa avem 

voie sa prindem obiecte de inventar. 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Da, daca o sa avem voie sa le 

prindem, pentru ca va spun ceva in legatura cu dotarile de la scoli si gradinite, s-au prins carti, 

pixuri, caiete, si efectiv nu vine nimeni la licitatie , pentru ca sunt 400 de produse care nu le 
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gaseste nimeni nicaieri. Cred ca trebuia sa punem 10 creioane, 2 caiete, sau nu stiu ce carte!? 

Dar aici am mers cu consultanta  care a fost la fiecare gradinita.” 

       Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Dvs. vorbiti aici de dotarea cu mobilier 

si material didactic a fiecarei scoli in parte!? 

       Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Da. 

       Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Facem Program prin PNRR pentru 

dotari, de ala vorbiti, da? Am vorbit si cu consultanta , si cu tot, am inteles ca pe zona Husi 

avem o problema cu licitatiile si nu ne putem incadra, conform notei, pana la 31.03., cu acele 

licitatii,  am intrebat si in alta parte, se pot achizitiona…… 

       Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Direct? 

       D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Dar in conditiile 

in care mentineti aceleasi preturi, cand proiectul este facut, trebuie  spusa situatia pana la 

capat. 

       Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Am chemat consultantii, i-am 

intrebat pe toti ce putem face, am pus sa faca o verificare daca toate preturile acelea sunt, au 

inceput ai mei sa verifice pe site-uri, creionul nu stiu care este la firma nu stiu care…. 

        D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Ajustarile  sunt 

la lucrari. 

       Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: La obiectele  de inventar nu 

sunt. 

       Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Aceste probleme  nu au fost doar la 

Husi, au fost in toate zonele tarii, nu numai aici. Este o problema comuna. 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Noi ne confruntam cu aceste 

probleme. Daca cu domnul Teclici gasesc solutii, ca este coleg de-al dvs., asta am vrut sa va 

spun, cu celelalte doamne directoare gasim solutii, numai la Gradinita 10 nu, veniti, discutam, 

ne indradram, le jonglam, sa ne iasa. 

        Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Avizele de la DSP, autorizatiile ISU!? 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: De la DSP le luam, doamna, le 

vom lua si de la ISU! 

        Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Au spatiile mici. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Eu acolo am respectat avizul 

ISU pe Proiect, nu am avut modificari de proiect. M-ati inteles? Avizul ISU acolo se va lua, 

dar asta numai cand o sa vrea domnii. 

           Doamna consilier Cătănescu Mariana-Elisabeta: Este obligatia beneficiarului de a…. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Au schimbat sistemul de 

depunere, poate nu stiti dar au schimbat sistemul de depunere. Scenariile la incendiu nu se fac 

decat dupa terminarea proiectului. 

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Multumesc tuturor pentru 

explicatii, si de o parte, si de alta!  

                Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  
nu și-a exprimat votul, 

nu se afla conectat la platforma  online de 

videoconferinta 

3.  Boeru Sergiu X - - 
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4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan 
nu și-a exprimat votul,  

nu se afla in sala de ședință 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  17  voturi  pentru). Domnul consilier Ciupilan Valeriu-Ioan nu și-a exprimat votul, 

nu se afla in sala de ședință.Domnul consilier Bobârnat Radu nu și-a exprimat votul, nu se afla 

conectat la platforma  online de videoconferinta. 

 

           40.III.Proiect de hotarare nr.39 din 29.01.2025(înscris suplimentar pe ordinea de zi a 

ședinței CL Huși din  30.01.2025)   privind darea în administrarea Grădiniței cu program 

prelungit nr.10, situată în municipiul Huși, strada 1 Decembrie, nr.26, a imobilului 

aparținând Gradinitei nr.8, situat în Huși, str.Corni, nr.129, proprietatea municipiului 

Huși, județul Vaslui  – initiator primarul municipiului Husi. 

          Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia de învățământ, sănătate, activități sportive, activități social-culturale, culte– 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Discutii la acest proiect de 

hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  
nu și-a exprimat votul, 

nu se afla conectat la platforma  online de 

videoconferinta 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 
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6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea  a fost 

adoptată cu  18  voturi  pentru). Domnul consilier Bobârnat Radu nu și-a exprimat votul, nu se 

afla conectat la platforma  online de videoconferinta. 

 

           41.IV.Proiect de hotarare nr.40 din 30.01.2025(înscris suplimentar pe ordinea de zi a 

ședinței CL Huși din  30.01.2025)  privind desemnarea  reprezentantilor Consiliului Local al 

Municipiului Husi  in Consiliul de Administratie al Spitalului Municipal”Dimitrie 

Castroian” Husi-  initiator primarul municipiului Husi.( A se vedea si discutiile de la pag. 

84-86 din pv.sed.CL din 30.01.2025) 

          Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de învățământ, sănătate, activități sportive, activități social-culturale, culte– 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Sunt discutii la acest proiect de 

hotarare?  Aici, avem nevoie de propuneri pentru desemnarea reprezentantilor in CA la Spital,  va 

rog sa faceti propuneri ! 

Domnul consilier Ciupilan Valeriu –Ioan , viceprimarul municipiului Husi formuleaza 

propuneri pentru desemnarea reprezentantilor Consiliului Local al municipiului Husi in Consiliul 

de Administratie al Spitalului Municipal „Dimitrie Castroian” Husi , dupa cum urmeaza: 

Membrii titulari :  

-  doamna Ivanovici Georgiana - reprezentant  Consiliul Local Husi; 

- domnul  Focia Alexandru  – reprezentant  Consiliul  Local  Husi; 

- domnul  Țocu Cătălin  – reprezentant  Consiliul Local Husi. 

Membrii  supleanti: 

- doamna Băhnăreanu Mariana – reprezentant  Consiliul Local Husi; 

- domnul  Dumitrel Georgel   – reprezentant  Consiliul  Local  Husi; 

- doamna Filote Gena – reprezentant  Consiliul Local Husi. 

 

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Mai sunt si alte propuneri? Daca nu  

mai sunt alte propuneri, putem trece la tiparirea buletinelor de vot cu aceste propuneri. Mergem 

mai departe cu discutarea ordinei de zi . 
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           42.V.Proiect de hotarare nr.41 din 30.01.2025(înscris suplimentar pe ordinea de zi a 

ședinței CL Huși din  30.01.2025)    privind desemnarea reprezentantilor Consiliului Local al 

municipiului Husi in Consiliul de Administratie al  «Clubului Sportiv Municipal  Hușana » 

Huși - initiator primarul municipiului Husi. ( A se vedea si discutiile de la pag. 86-88 din 

pv.sed.CL din 30.01.2025) 

 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia de învățământ, sănătate, activități sportive, activități social-culturale, culte– 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Sunt discutii la acest proiect de 

hotarare?  Aici, avem nevoie de propuneri pentru desemnarea reprezentantilor Consiliului Local 

al municipiului Husi in Consiliul de Administratie al  «Clubului Sportiv Municipal  Hușana » 

Huși,  va rog sa faceti propuneri ! 

            Domnul consilier Ciupilan Valeriu –Ioan , viceprimarul municipiului Husi formuleaza 

propuneri: 

1. domnul  consilier  Matei Ionel  - membru  

2. domnul consilier  Focia Alexandru - membru  

3. domnul  consilier  Cocuz Adrian  - membru . 

   Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Alte propuneri? 

         Domnul consilier Pascal Petru formuleaza propuneri: 

1. domnul consilier Cocuz Adrian 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Domnul consilier Cocuz Adrian a 

fost propus de domnul consilier Ciupilan. 

         Domnul consilier Pascal Petru formuleaza alte propuneri: 

                 1.domnul  consilier  Țocu Cătălin 

                 2.doamna consilier Patrașcu Luiza 

              Doamna consilier Patrașcu Luiza: Nu am voie sa fac parte din Consiliile de 

Administratie, deoarece detin o functie de conducere. Nu am voie. 

       Domnul consilier Pascal Petru: Am inteles. Poate doamna consilier Toma Tania? 

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Doamna consilier Toma, doriti? 

       Doamna consilier Toma Cătălina Tania: Nu am cum. 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Nu poate, are coleg acolo la 

fotbal. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Am inteles! 

       Doamna consilier Toma Cătălina Tania: Conflict de interese. 

       Domnul consilier Pascal Petru: Deci, raman la o singura propunere – domnul consilier 

Țocu Cătălin. 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Daca nu  mai sunt alte propuneri, 

putem trece la tiparirea buletinelor de vot cu aceste 4 propuneri: 

1. domnul  consilier  Matei Ionel  - membru  

2. domnul consilier  Focia Alexandru - membru  

3. domnul  consilier  Cocuz Adrian  - membru . 

4. domnul consilier Țocu Cătălin – membru. 

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Acum revenim la proiectele de 

hotarare pentru care s-a procedat la tiparirea buletinelor de vot. 
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           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Procedura de vot este la 

fel, da?  

 

          18.Proiect de hotărâre nr.10 din 16.01.2025 privind desemnarea reprezentanţilor 

Consiliului Local al Municipiului Husi în comisia de evaluare şi comisia de soluţionare a 

contestaţiilor la evaluarea anuala a managementului Bibliotecii  Municipale ”Mihai Ralea” 

Husi-  iniţiator primarul municipiului Huşi.( A se vedea și discutiile de la pag.42 din 

pv.sed.CL din 30.01.2025. 

 

            Doamna consilier Toma Cătălina Tania : Comisia specială de numărare a voturilor 

secrete în  situaţiile expres prevăzute de legislaţia în vigoare , precum şi în cazurile în care  

Consiliul Local al Municipiului Huşi stabileşte adoptarea unor hotărâri prin vot secret în 

mandatul 2024-2028, constituită conform Hotărârii Consiliului Local al municipiului Husi nr. 

411 din 06.11.2024, in urmatoarea componenta: 
1. Focia Alexandru 

2. Matei Ionel 

3. Toma Cătălina-Tania 

4. Chetran Cela-Tamara 

5. Cătănescu Mariana-Elisabeta 

în conformitate cu prevederile Ordonanței de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările și completările ulterioare, procedează la numărarea voturilor exprimate 

pentru   desemnarea reprezentanţilor Consiliului Local al Municipiului Husi în comisia de evaluare şi 

comisia de soluţionare a contestaţiilor la evaluarea anuala a managementului Bibliotecii  Municipale 

”Mihai Ralea” Husi, conform Proiectului de hotărâre nr.10 din 16.01.2025. 

 

După numărarea voturilor s-au constatat următoarele: 

             1.d-na consilier  Chetran Cela – Tamara -   reprezentant al Consiliului Local al Municipiului 

Husi, in comisia de evaluare anuala  a managementului realizat   in anul 2024  la Biblioteca  

Municipala ”Mihai Ralea” Husi. 

1.Voturi PENTRU (DA) alegerea d-nei  consilier  Chetran Cela – Tamara =                15 buc. 

2.Voturi IMPOTRIVĂ (NU) alegerea  d-nei  consilier  Chetran Cela – Tamara =         2 buc. 

a)TOTAL VOTURI EXPRIMATE  =                                                                             18 buc. 

b) TOTAL VOTURI VALABILE      =                                                                            17 buc  

c) VOTURI NULE =                                                                                                         1 buc. 

          2.d-na consilier Patrașcu Luiza -   supleant al reprezentantului Consiliului Local al 

Municipiului Husi, in comisia de evaluare anuala  a managementului realizat in anul 2024 la 

Biblioteca   Municipala ”Mihai Ralea” Husi. 

1.Voturi PENTRU (DA) alegerea d-nei  consilier  Patrașcu Luiza =                                  15 buc. 

2.Voturi IMPOTRIVĂ (NU) alegerea  d-nei  consilier  Patrașcu Luiza =                            2 buc. 

a)TOTAL VOTURI EXPRIMATE  =                                                                                 18 buc. 

b) TOTAL VOTURI VALABILE      =                                                                                17 buc.  

c) VOTURI NULE =                                                                                                                1 buc. 

 

            1.d-na consilier Ivanovici Georgiana - reprezentant al Consiliului Local al Municipiului Husi, 

in comisia de solutionare a contestatiilor la evaluarea anuala a managementului realizat   in anul 2024  

la Biblioteca  Municipala ”Mihai Ralea” Husi. 

1.Voturi PENTRU (DA) alegerea d-nei  consilier  Ivanovici Georgiana =                            15 buc. 

2.Voturi IMPOTRIVĂ (NU) alegerea  d-nei  consilier  Ivanovici Georgiana =                      2 buc. 

a)TOTAL VOTURI EXPRIMATE  =                                                                                    18 buc. 

b) TOTAL VOTURI VALABILE      =                                                                                  17 buc.  

c) VOTURI NULE =                                                                                                                1 buc. 
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         2. d-l  consilier Boeru Sergiu  -  supleant al reprezentantului Consiliului Local al Municipiului 

Husi, in comisia de solutionare a contestatiilor la evaluarea anuala  a managementului realizat in anul 

2024 la Biblioteca   Municipala ”Mihai Ralea” Husi. 

1.Voturi PENTRU (DA) alegerea d-l  consilier Boeru Sergiu  =                                    15 buc. 

2.Voturi IMPOTRIVĂ (NU) alegerea  d-l  consilier Boeru Sergiu  =                              2 buc. 

a)TOTAL VOTURI EXPRIMATE  =                                                                            18  buc. 

b) TOTAL VOTURI VALABILE      =                                                                          17 buc.  

c) VOTURI NULE =                                                                                                        1 buc. 

 

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Supun la vot  proiectul de hotarare 

completat cu propunerile votate “prin vot secret”. Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? 

Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  
nu și-a exprimat votul, 

nu se afla conectat la platforma  online de 

videoconferinta 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea 

completată  a fost adoptată cu  18  voturi  pentru). Domnul consilier Bobârnat Radu nu și-a 

exprimat votul, nu se afla conectat la platforma  online de videoconferinta. 

 

Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Multumesc, mergem mai departe! 

 

           20.Proiect de hotărâre nr.09 din 16.01.2025 privind desemnarea reprezentanţilor 

Consiliului Local al Municipiului Husi în comisia de evaluare şi comisia de soluţionare a 

contestaţiilor la evaluarea anuala a managementului Casei de Cultura ”Alexandru 

Giugaru” Husi -  iniţiator primarul municipiului Huşi. ( A se vedea și discutiile de la  

pag.46-48 din pv.sed.CL din 30.01.2025. 
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           Doamna consilier Toma Cătălina Tania :   Comisia specială de numărare a voturilor secrete 

în  situaţiile expres prevăzute de legislaţia în vigoare , precum şi în cazurile în care  Consiliul Local al 

Municipiului Huşi stabileşte adoptarea unor hotărâri prin vot secret în mandatul 2024-2028, constituită 

conform Hotărârii Consiliului Local al municipiului Husi nr.411 din 06.11.2024, in urmatoarea 

componenta: 

1. Focia Alexandru 

2. Matei Ionel 

3. Toma Cătălina-Tania 

4. Chetran Cela-Tamara 

5. Cătănescu Mariana-Elisabeta 

în conformitate cu prevederile Ordonanței de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările și completările ulterioare, procedează la numărarea voturilor exprimate 

pentru   desemnarea reprezentanţilor Consiliului Local al Municipiului Husi în comisia de evaluare şi 

comisia de soluţionare a contestaţiilor la evaluarea anuala a managementului Casei de Cultură ”Alexandru 

Giugaru” Husi, conform Proiectului de hotărâre nr.09 din 16.01.2025.  

 

După numărarea voturilor s-au constatat următoarele: 

             1.d-na consilier  Matei Gabriela -   reprezentant al Consiliului Local al Municipiului Husi, in 

comisia de evaluare anuala  a managementului realizat   in anul 2024  la Casa de Cultură ”Alexandru 

Giugaru” Husi. 

1.Voturi PENTRU (DA) alegerea d-nei  consilier  Matei Gabriela                                 15 buc. 

2.Voturi IMPOTRIVĂ (NU) alegerea  d-nei  consilier  Matei Gabriela                           3 buc. 

a)TOTAL VOTURI EXPRIMATE  =                                                                            18 buc. 

b) TOTAL VOTURI VALABILE      =                                                                           18 buc.  

c) VOTURI NULE =                                                                                                           0 buc. 

 

    2.d-l consilier Țocu Cătălin -   supleant al reprezentantului Consiliului Local al 

Municipiului Husi, in comisia de evaluare anuala  a managementului realizat in anul 2024 la Casa de 

Cultură ”Alexandru Giugaru” Husi. 

1.Voturi PENTRU (DA) alegerea d-l consilier Țocu Cătălin                                            15 buc. 

2.Voturi IMPOTRIVĂ (NU) alegerea d-l consilier Țocu Cătălin                                       3 buc. 

a)TOTAL VOTURI EXPRIMATE  =                                                                             18  buc. 

b) TOTAL VOTURI VALABILE      =                                                                             18 buc.  

c) VOTURI NULE =                                                                                                            0  buc. 

 

               1.d-l consilier Ciupilan Ioan-Valeriu - reprezentant al Consiliului Local al Municipiului 

Husi, in comisia de solutionare a contestatiilor la evaluarea anuala a managementului realizat   in 

anul 2024  la Casa de Cultură ”Alexandru Giugaru” Husi. 

1.Voturi PENTRU (DA) alegerea d-l consilier Ciupilan Ioan-Valeriu                            15 buc. 

2.Voturi IMPOTRIVĂ (NU) alegerea  d-l consilier Ciupilan Ioan-Valeriu                      3 buc. 

a)TOTAL VOTURI EXPRIMATE  =                                                                             18  buc. 

b) TOTAL VOTURI VALABILE      =                                                                             18 buc.  

c) VOTURI NULE =                                                                                                            0  buc. 

 

   2. d-na  consilier Ivanovici Georgiana  -  supleant al reprezentantului Consiliului Local al 

Municipiului Husi, in comisia de solutionare a contestatiilor la evaluarea anuala  a managementului 

realizat in anul 2024 la Casa de Cultură ”Alexandru Giugaru” Husi. 

1.Voturi PENTRU (DA) alegerea d-na  consilier Ivanovici Georgiana                        15 buc. 

2.Voturi IMPOTRIVĂ (NU) alegerea  d-na  consilier Ivanovici Georgiana                  3 buc. 

a)TOTAL VOTURI EXPRIMATE  =                                                                          18  buc. 

b) TOTAL VOTURI VALABILE      =                                                                         18 buc.  
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c) VOTURI NULE =                                                                                                          0 buc. 

 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Supun la vot  proiectul de 

hotarare completat cu propunerile votate “prin vot secret”. Cine este  pentru),  împotrivă),  

abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  
nu și-a exprimat votul, 

nu se afla conectat la platforma  online de 

videoconferinta 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea 

completată  a fost adoptată cu  18  voturi  pentru). Domnul consilier Bobârnat Radu nu și-a 

exprimat votul, nu se afla conectat la platforma  online de videoconferinta. 

 

Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Multumesc, mergem mai departe! 

 

          33.Proiect de hotărâre nr.22 din 22.01.2025 privind desemnarea reprezentantului 

Unității Administrativ-teritoriale  Municipiul Husi in Adunarea Generala a Asociatilor la 

S.C. ECOSALUBRIZARE PREST S.R.L. HUSI si aprobarea contractului de mandat al 

acestuia-  iniţiator primarul municipiului Huşi. (A se vedea si discutiile de la pag.63-64 din 

pv.sed.CL din 30.01.2025) 

   

Domnul consilier Focia Alexandru: 
             Comisia specială de numărare a voturilor secrete în  situaţiile expres prevăzute de legislaţia în 

vigoare , precum şi în cazurile în care  Consiliul Local al Municipiului Huşi stabileşte adoptarea unor 

hotărâri prin vot secret în mandatul 2024-2028, constituită conform Hotărârii Consiliului Local al 

municipiului Husi nr. 411 din 06.11.2024, in urmatoarea componenta: 

1. Focia Alexandru 

2. Matei Ionel 

3. Toma Cătălina-Tania 

4. Chetran Cela-Tamara 
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5. Cătănescu Mariana-Elisabeta 

în conformitate cu prevederile Ordonanței de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările și completările ulterioare, procedează la numărarea voturilor exprimate 

pentru desemnarea   reprezentantului Unității Administrativ-teritoriale  Municipiul Husi in Adunarea 

Generala a Asociatilor la S.C. ECOSALUBRIZARE PREST S.R.L. HUSI , conform Proiectului de 

hotărâre nr.22 din 22.01.2025. 

    După numărarea voturilor s-au constatat următoarele: 

             1.d-l Ailenei Marius -  reprezentantul Unității Administrativ-teritoriale  Municipiul Husi in 

Adunarea Generala a Asociatilor la S.C. ECOSALUBRIZARE PREST S.R.L. HUSI. 

1.Voturi PENTRU (DA) alegerea d-l Ailenei Marius                                                  11 buc. 

2.Voturi IMPOTRIVĂ (NU) alegerea  d-l Ailenei Marius                                            4 buc. 

a)TOTAL VOTURI EXPRIMATE  =                                                                        18  buc. 

b) TOTAL VOTURI VALABILE      =                                                                      15 buc.  

c) VOTURI NULE =                                                                                                       3 buc. 

             2.d-l Balan Vasile -  reprezentantul Unității Administrativ-teritoriale  Municipiul Husi in 

Adunarea Generala a Asociatilor la S.C. ECOSALUBRIZARE PREST S.R.L. HUSI. 

1.Voturi PENTRU (DA) alegerea d-l Balan Vasile                                                     4 buc. 

2.Voturi IMPOTRIVĂ (NU) alegerea  d-l Balan Vasile                                            11 buc. 

a)TOTAL VOTURI EXPRIMATE  =                                                                      18 buc. 

b) TOTAL VOTURI VALABILE      =                                                                     15 buc.  

c) VOTURI NULE =                                                                                                    3  buc. 

 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Dupa ce am ascultat rezultatul 

votului secret, supun la vot  proiectul de hotarare completat cu propunerile votate “prin vot 

secret”. Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  
nu și-a exprimat votul, 

nu se afla conectat la platforma  online de 

videoconferinta 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 
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           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea 

completată  a fost adoptată cu  18  voturi  pentru). Domnul consilier Bobârnat Radu nu și-a 

exprimat votul, nu se afla conectat la platforma  online de videoconferinta. 

 

         34.Proiect de hotărâre nr.23 din 22.01.2025 privind desemnarea reprezentantului 

Unității Administrativ-teritoriale  Municipiul Husi in Adunarea Generala a Asociatilor la 

S.C. PARCURI VERZI & URBAN TRANS  S.R.L. HUSI si aprobarea contractului de 

mandat al acestuia-  iniţiator primarul municipiului Huşi. (A se vedea si discutiile de la 

pag.64-65 din pv.sed.CL din 30.01.2025) 

   

Domnul consilier Focia Alexandru: 
           Comisia specială de numărare a voturilor secrete în  situaţiile expres prevăzute de legislaţia în 

vigoare , precum şi în cazurile în care  Consiliul Local al Municipiului Huşi stabileşte adoptarea unor 

hotărâri prin vot secret în mandatul 2024-2028, constituită conform Hotărârii Consiliului Local al 

municipiului Husi nr. 411 din 06.11.2024, in urmatoarea componenta: 

1. Focia Alexandru 

2. Matei Ionel 

3. Toma Cătălina-Tania 

4. Chetran Cela-Tamara 

5. Cătănescu Mariana-Elisabeta 

în conformitate cu prevederile Ordonanței de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările și completările ulterioare, procedează la numărarea voturilor exprimate 

pentru desemnarea reprezentantului Unității Administrativ-teritoriale  Municipiul Husi in Adunarea 

Generala a Asociatilor la S.C. PARCURI VERZI & URBAN TRANS  S.R.L. HUSI , conform Proiectului 

de hotărâre nr.23 din 22.01.2025. 

 

După numărarea voturilor s-au constatat următoarele: 

 

             1.d-l Zaharia Costel -  reprezentantul Unității Administrativ-teritoriale  Municipiul Husi in 

Adunarea Generala a Asociatilor la S.C. PARCURI VERZI & URBAN TRANS  S.R.L. HUSI. 

1.Voturi PENTRU (DA) alegerea d-l Zaharia Costel                                                  15 buc. 

2.Voturi IMPOTRIVĂ (NU) alegerea d-l Zaharia Costel                                             3 buc. 

a)TOTAL VOTURI EXPRIMATE  =                                                                        18 buc. 

b) TOTAL VOTURI VALABILE      =                                                                       18 buc.  

c) VOTURI NULE =                                                                                                       0 buc. 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Supun la vot  proiectul de 

hotarare completat cu propunerile votate “prin vot secret”. Cine este  pentru),  împotrivă),  

abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  
nu și-a exprimat votul, 

nu se afla conectat la platforma  online de 

videoconferinta 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 
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9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea 

completată  a fost adoptată cu  18  voturi  pentru). Domnul consilier Bobârnat Radu nu și-a 

exprimat votul, nu se afla conectat la platforma  online de videoconferinta. 

 

           41.IV.Proiect de hotarare nr.40 din 30.01.2025(înscris suplimentar pe ordinea de zi a 

ședinței CL Huși din  30.01.2025)  privind desemnarea  reprezentantilor Consiliului Local al 

Municipiului Husi  in Consiliul de Administratie al Spitalului Municipal”Dimitrie 

Castroian” Husi-  initiator primarul municipiului Husi. (A se vedea si discutiile de la pag.76-

77 din pv.sed.CL din 30.01.2025) 

   

Domnul consilier Focia Alexandru: 
           Comisia specială de numărare a voturilor secrete în  situaţiile expres prevăzute de legislaţia în 

vigoare , precum şi în cazurile în care  Consiliul Local al Municipiului Huşi stabileşte adoptarea unor 

hotărâri prin vot secret în mandatul 2024-2028, constituită conform Hotărârii Consiliului Local al 

municipiului Husi nr. 411 din 06.11.2024, in urmatoarea componenta: 

1. Focia Alexandru 

2. Matei Ionel 

3. Toma Cătălina-Tania 

4. Chetran Cela-Tamara 

5. Cătănescu Mariana-Elisabeta 

în conformitate cu prevederile Ordonanței de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările și completările ulterioare, procedează la numărarea voturilor exprimate 

pentru desemnarea reprezentantilor Consiliului Local al municipiului Husi in Consiliul de Administratie al 

Spitalului Municipal „Dimitrie Castroian” Husi, conform Proiectului de hotărâre nr.40 din 30.01.2025 

 

După numărarea voturilor s-au constatat următoarele: 

 

             1.d-na consilier  Ivanovici Georgiana - reprezentant al Consiliului Local al Municipiului Husi, 

in Consiliul de Administratie al Spitalului Municipal „Dimitrie Castroian” Husi. 

1.Voturi PENTRU (DA) alegerea d-nei  consilier  Ivanovici Georgiana                    18 buc. 

2.Voturi IMPOTRIVĂ (NU) alegerea  d-nei  consilier  Ivanovici Georgiana             0  buc. 

a)TOTAL VOTURI EXPRIMATE  =                                                                         18 buc. 

b) TOTAL VOTURI VALABILE      =                                                                        18  buc  

c) VOTURI NULE =                                                                                                     0 buc. 

 

             2.d d-l consilier Focia Alexandru - reprezentant al Consiliului Local al Municipiului Husi, in 

Consiliul de Administratie al Spitalului Municipal „Dimitrie Castroian” Husi. 

1.Voturi PENTRU (DA) alegerea d-l consilier Focia Alexandru                                    18 buc. 

2.Voturi IMPOTRIVĂ (NU) alegerea  d-l consilier Focia Alexandru                               0 buc. 
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a)TOTAL VOTURI EXPRIMATE  =                                                                              18 buc. 

b) TOTAL VOTURI VALABILE      =                                                                            18 buc. 

c) VOTURI NULE =                                                                                                        0  buc. 

 

             3.d-l consilier Țocu Cătălin - reprezentant al Consiliului Local al Municipiului Husi, in 

Consiliul de Administratie al Spitalului Municipal „Dimitrie Castroian” Husi. 

1.Voturi PENTRU (DA) alegerea d-l consilier Țocu Cătălin                                          17 buc. 

2.Voturi IMPOTRIVĂ (NU) alegerea  d-l consilier Țocu Cătălin                                    1 buc. 

a)TOTAL VOTURI EXPRIMATE  =                                                                            18  buc. 

b) TOTAL VOTURI VALABILE      =                                                                           18  buc.  

c) VOTURI NULE =                                                                                                        0 buc. 

 

             1.d-na Băhnăreanu Mariana – supleant al reprezentantului Consiliului Local al Municipiului 

Husi, in Consiliul de Administratie al Spitalului Municipal „Dimitrie Castroian” Husi. 

1.Voturi PENTRU (DA) alegerea d-nei  Băhnăreanu Mariana                                       17 buc. 

2.Voturi IMPOTRIVĂ (NU) alegerea  d-nei  Băhnăreanu Mariana                                  1 buc. 

a)TOTAL VOTURI EXPRIMATE  =                                                                              18  buc. 

b) TOTAL VOTURI VALABILE      =                                                                             18 buc. 

c) VOTURI NULE =                                                                                                             0  buc. 

 

             2.d-l Dumitrel Georgel - supleant al reprezentantului Consiliului Local al Municipiului Husi, 

in Consiliul de Administratie al Spitalului Municipal „Dimitrie Castroian” Husi. 

1.Voturi PENTRU (DA) alegerea d-l Dumitrel Georgel                                                   18 buc. 

2.Voturi IMPOTRIVĂ (NU) alegerea  d-l Dumitrel Georgel                                             0 buc. 

a)TOTAL VOTURI EXPRIMATE  =                                                                              18 buc. 

b) TOTAL VOTURI VALABILE      =                                                                             18 buc.  

c) VOTURI NULE =                                                                                                             0 buc. 

 

             3.d-na Filote Gena - supleant al reprezentantului Consiliului Local al Municipiului Husi, in 

Consiliul de Administratie al Spitalului Municipal „Dimitrie Castroian” Husi. 

1.Voturi PENTRU (DA) alegerea d-nei Filote Gena                                                           18 buc. 

2.Voturi IMPOTRIVĂ (NU) alegerea  d-nei Filote Gena                                                    0 buc. 

a)TOTAL VOTURI EXPRIMATE  =                                                                               18 buc. 

b) TOTAL VOTURI VALABILE      =                                                                              18 buc.  

c) VOTURI NULE =                                                                                                           0  buc. 

 

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Va multumesc! Supun la vot  

proiectul de hotarare completat cu propunerile votate “prin vot secret”. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  
nu și-a exprimat votul, 

nu se afla conectat la platforma  online de 

videoconferinta 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 
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7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea 

completată  a fost adoptată cu  18  voturi  pentru). Domnul consilier Bobârnat Radu nu și-a 

exprimat votul, nu se afla conectat la platforma  online de videoconferinta. 

 

           42.V.Proiect de hotarare nr.41 din 30.01.2025(înscris suplimentar pe ordinea de zi a 

ședinței CL Huși din  30.01.2025)    privind desemnarea reprezentantilor Consiliului Local al 

municipiului Husi in Consiliul de Administratie al  «Clubului Sportiv Municipal  Hușana » 

Huși - initiator primarul municipiului Husi. (A se vedea si discutiile de la pag nr.77-78 din 

pv.sed.CL din 30.01.2025) 

   

Domnul consilier Focia Alexandru: 
           Comisia specială de numărare a voturilor secrete în  situaţiile expres prevăzute de legislaţia în 

vigoare , precum şi în cazurile în care  Consiliul Local al Municipiului Huşi stabileşte adoptarea unor 

hotărâri prin vot secret în mandatul 2024-2028, constituită conform Hotărârii Consiliului Local al 

municipiului Husi nr. 411 din 06.11.2024, in urmatoarea componenta: 

1. Focia Alexandru 

2. Matei Ionel 

3. Toma Cătălina-Tania 

4. Chetran Cela-Tamara 

5. Cătănescu Mariana-Elisabeta 

în conformitate cu prevederile Ordonanței de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările și completările ulterioare, procedează la numărarea voturilor exprimate 

pentru desemnarea reprezentantilor Consiliului Local al municipiului Husi in Consiliul de Administratie al 

 «Clubului Sportiv Municipal  Hușana » Huși, conform PH nr. 41 din 30.01.2025. 

 

După numărarea voturilor s-au constatat următoarele: 

             1.d-l consilier Matei Ionel -  reprezentant al Consiliului Local al Municipiului Husi, in 

Consiliul de Administratie al  «Clubului Sportiv Municipal  Hușana ». 

1.Voturi PENTRU (DA) alegerea d-l consilier Matei Ionel                                     13 buc. 

2.Voturi IMPOTRIVĂ (NU) alegerea  d-l consilier Matei Ionel                               0 buc. 

a)TOTAL VOTURI EXPRIMATE  =                                                                    18 buc. 

b) TOTAL VOTURI VALABILE      =                                                                   13  buc.  

c) VOTURI NULE =                                                                                                    5 buc. 

 

             2.d-l consilier Focia Alexandru -  reprezentant al Consiliului Local al Municipiului Husi, in 

Consiliul de Administratie al  «Clubului Sportiv Municipal  Hușana ». 

1.Voturi PENTRU (DA) alegerea d-l consilier Focia Alexandru                              12 buc. 
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2.Voturi IMPOTRIVĂ (NU) alegerea  d-l consilier Focia Alexandru                        1 buc. 

a)TOTAL VOTURI EXPRIMATE  =                                                                      18 buc. 

b) TOTAL VOTURI VALABILE      =                                                                     13 buc.  

c) VOTURI NULE =                                                                                                     5 buc. 

 

             3.d-l consilier Cocuz Adrian -  reprezentant al Consiliului Local al Municipiului Husi, in 

Consiliul de Administratie al  «Clubului Sportiv Municipal  Hușana ». 

1.Voturi PENTRU (DA) alegerea d-l consilier Cocuz Adrian                                      12 buc. 

2.Voturi IMPOTRIVĂ (NU) alegerea  d-l consilier Cocuz Adrian                               1 buc. 

a)TOTAL VOTURI EXPRIMATE  =                                                                         18  buc. 

b) TOTAL VOTURI VALABILE      =                                                                        13 buc.  

c) VOTURI NULE =                                                                                                        5 buc. 

             4.d-l consilier Țocu Cătălin -  reprezentant al Consiliului Local al Municipiului Husi, in 

Consiliul de Administratie al  «Clubului Sportiv Municipal  Hușana ». 

1.Voturi PENTRU (DA) alegerea d-l consilier Țocu Cătălin                                          2 buc. 

2.Voturi IMPOTRIVĂ (NU) alegerea  d-l consilier Țocu Cătălin                                 11 buc. 

a)TOTAL VOTURI EXPRIMATE  =                                                                           18 buc. 

b) TOTAL VOTURI VALABILE      =                                                                         13 buc.  

c) VOTURI NULE =                                                                                                        5 buc. 

         Domnul consilier Focia Alexandru: In ordinea voturilor exprimate secret , situatia se 

prezinta astfel: 

 d-l consilier Matei Ionel  

 d-l consilier Focia Alexandru    

 d-l consilier Cocuz Adrian                                                                                         

 

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Supun la vot  proiectul de 

hotarare completat cu propunerile votate “prin vot secret”. Cine este  pentru),  împotrivă),  

abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

 

 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  
nu și-a exprimat votul, 

nu se afla conectat la platforma  online de 

videoconferinta 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu -Ioan X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 
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15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea 

completată  a fost adoptată cu  18  voturi  pentru). Domnul consilier Bobârnat Radu nu și-a 

exprimat votul, nu se afla conectat la platforma  online de videoconferinta. 

 

           Preşedintele de şedinţă, domnul consilier local Boeru Sergiu : Va multumim! 

           Domnul consilier Ciupilan Valeriu –Ioan: “Multumim si domnului consilier Brînză Andrei 

– Dan, ca ne-a asigurat o sedinta de 5 ore.Multumim!” 

 

          Preşedintele de şedinţă, domnul consilier local Boeru Sergiu   : Daca nu mai sunt alte 

subiecte de discutat,  declar   închise lucrările  ședinței  ordinare  a Consiliului Local  al 

Municipiului Huşi  din  30 ianuarie 2025 . 

 

              
           PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                             SECRETAR GENERAL,   

                      Sergiu Boeru                                                    jr.Monica Dumitrașcu  

 
 
 
 
 
 
     Întocmit, 
     Consilier  
 Anișoara Oprea  


